
ΣΥΛΛΟΓΟΣ ΑΠΟΦΟΙΤΩΝ Σ.Τ.Υ.Α. 
 

ΓΕΝΙΚΗ ΣΥΝΕΛΕΥΣΗ 
 

ΣΑΒΒΑΤΟ, 31 ΙΑΝΟΥΑΡΙΟΥ 2015- ΩΡΑ: 09:00΄ 

 

• ΠΡΟΕΔΡΟΣ Δ.Σ. κ.  Φαλτάιτς Δημήτριος 

▪ ΠΡΟΕΔΡΟΣ Γ.Σ. κ. Νικόπουλος Λεωνίδας 

 

ΓΕΝΙΚΗ ΣΥΝΕΛΕΥΣΗ 
 

ΣΑΒΒΑΤΟ, 31  ΙΑΝΟΥΑΡΙΟΥ 2015 – ΩΡΑ: 10:00΄ 

 

ΠΡΟΓΡΑΜΜΑ ΓΕΝΙΚΗΣ ΣΥΝΕΛΕΥΣΗΣ 

ΜΕΡΟΣ Α΄ 

• 09:30 Πέρας προσέλευσης Μελών Σ.Α.Σ. – Παράθεση καφέ. 

• 10:00 Πέρας προσέλευσης προσκεκλημένων. 

• 10:10 Χαιρετισμός Προέδρου Σ.Α.Σ. 

• 10:15 Παρουσίαση προγράμματος Γ.Σ. από Αντιπρόεδρο κ.Δημήτριο Τρέσσο. 

• 10:20 Ευλογία πίτας από τον Πανοσιολογιότατο Νικόλαο. 

• 10:25 Απονομή διακρίσεων – επαίνων στους Αρχηγούς – Δοκίμους 1ης και 2ης  

  Τάξης Σ.Τ.Υ.Α. 

• 10:30 Βράβευση των κ.κ.Σμ/χου ε.α. Ευάγγελου Μπέλτσιου, Σμ/χου ε.α. 

Νικολάου Φίλη, Ανθ/στη (ΤΜΣ) Μπάκου Γεωργίου και του Προέδρου του 

Ελληνοβρετανικού Κολλεγίου κ. Κων/νου Καρκανιά. 

• 10:40 Κοπή πίττας – Αποδέσμευση προσκεκλημένων (όσοι επιθυμούν). 

• 11:05 Διάλειμμα – Παράθεση καφέ. 

ΜΕΡΟΣ Β΄ 

• 11:30 Έναρξη Εργασιών Γ.Σ. – Πρόταση Δ.Σ, δια Προεδρείου Γ.Σ. (Πρόεδρος 

κ.Νικόπουλος, Μέλη κ.κ. Παρασκευόπουλος, Καντούρος). 

• 11:35 Χαιρετισμός Προέδρου Γ.Σ. – Συστάσεις επί διαδικαστικών – Δήλωση 

επιθυμούντων να μιλήσουν (χρόνος 3  ́λεπτά) 
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• 11:40 Διοικητικός Απολογισμός – Πεπραγμένα περιόδου Ιανουαρίου – 

Δεκεμβρίου 2014, από Πρόεδρο Σ.Α.Σ. 

• 12:10 Οικονομικός Απολογισμός περιόδου Ιανουαρίου – Δεκεμβρίου 2014 από 

Ταμία Σ.Α.Σ, παρουσίαση και κατάθεση Ισολογισμού 2014 και του 

Προϋπολογισμού Εσόδων – Εξόδων 2015. 

• 12:35 Παρουσίαση Ετήσιας Έκθεσης Εξελεγκτικής Επιτροπής επί της 

Οικονομικής Διαχείρισης του Συλλόγου, για περίοδο Ιανουαρίου 

Δεκεμβρίου 2014 από Ε.Ε. 

• 12:40 Στόχοι 2015 από Πρόεδρο Σ.Α.Σ. – Λοιπές Εισηγήσεις.  

• 13:00 Διάλειμμα – Παράθεση καφέ. 

ΜΕΡΟΣ Γ΄ 

• 13:15 Ομιλητές. Κατάθεση Απόψεων – Προτάσεις – Απαντήσεις – Ψηφοφορία 

επί των προτάσεων. 

• 13:50 Έγκριση Ψηφίσματος. 

• 14:00 Κήρυξη πέρατος Γ.Σ. από Πρόεδρο Γ.Σ. 

• 14:30 Διανομή Ημερολογίου 2015 & Βασιλόπιτας. 

------------------------- 

 «Χαιρετισμός Προέδρου Σ.Α.Σ.» 

Δ.ΦΑΛΤΑΪΤΣ (Πρόεδρος Δ.Σ.): Κυρίες και κύριοι, να ξεκινήσουμε τη 

σημερινή μας εκδήλωση. Καλή σας ημέρα. Θα ήθελα να σας ευχηθώ Χρόνια 

Πολλά και Καλή Χρονιά. Είμαι ο Πρόεδρος του Συλλόγου Αποφοίτων 

Σ.Τ.Υ.Α., ο Δημήτρης Φαλτάιτς. Εύχομαι το 2015 να είναι μία χρονιά 

ειρήνης και προόδου για όλο τον κόσμο. Σας εύχομαι υγεία, ευτυχία και 

επιτυχία τόσο σε προσωπικό, όσο και σε οικογενειακό επίπεδο.  

Σήμερα έχουμε έρθει εδώ για να τελέσουμε μία διαδικασία, που 

σύμφωνα με το Άρθρο 21 του Καταστατικού μας, είναι η μεγαλύτερη και πιο 

ισχυρή, δηλαδή η Γενική Συνέλευση. Για εμάς, θέλουμε να είναι μία 

Συνέλευση ειρηνική, ενωτική, δηλαδή ένα πανηγύρι.  
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Σήμερα είναι μαζί μας και μας τιμούν με την παρουσία τους οι 

επίσημοι προσκεκλημένοι μας, που σύμφωνα με τη λίστα, είναι οι παρακάτω:  

♦ Βρίσκεται κοντά μας ο Διοικητής της Σχολής μας, ο Ταξίαρχος 

κ.Ευάγγελος Ματζιάρης, ο οποίος εκπροσωπεί και τον Αρχηγό μας 

κ.Ευάγγελο Τουρνά, ο οποίος λόγω ανειλημμένων υποχρεώσεων, δεν 

κατέστη δυνατόν να βρίσκεται ανάμεσά μας.  

♦ Για τον Διοικητή της ΔΑΕ, ως εκπρόσωπος έχει έρθει ο Αντισμήναρχος 

κ.Γεώργιος Χάλαρης.  

♦ Μαζί μας είναι και θα μας δώσει τις ευλογίες του ο Πανοσιολογιότατος 

Αρχιμανδρίτης Νικόλαος Ρήγας.  

♦ Την Ένωση Αποστράτων Αξιωματικών Αεροπορίας θα εκπροσωπήσει ο 

κ.Πάνου Αθανάσιος.  

♦ Από το Μετοχικό Ταμείο Αεροπορίας, βρίσκεται κοντά μας το Μέλος του 

Διοικητικού Συμβουλίου κ.Ιωάννης Βογιατζής.  

♦ Μαζί μας επίσης είναι ο Πρόεδρος του Ε.Σ.Μ.Α. κ.Ιωάννης Κούτρας.  

♦ Σχεδόν σύσσωμο έχει έρθει το Δ.Σ. του Σ.Α.Σ.Υ.Δ.Α. Βρίσκεται κοντά μας 

ο Πρόεδρος κ.Γιώργος Ρούσσος, ο νεοεκλεγείς κ.Γεώργιος Γκόγκου –φίλος 

από τα παλιά– και ο κ.Ηλίας Ντούβλης.  

♦ Μαζί μας επίσης είναι ο Πρόεδρος της ΑΝ.Ε.Α.Ε.Δ. κ.Γιώργος Ροΐδης.  

♦ Για τον Μορφωτικό Σύλλογο Σ.Α.Σ.Υ., ο Αντιπλοίαρχος κ.Δέδης.  

♦ Για τον Σύλλογο Αποφοίτων Σχολής Μονίμων Υπαξιωματικών Ναυτικού, 

ο κ.Κωνσταντίνος Καλαρύτης.  

♦ Έχουμε την τιμή να είναι μαζί μας ο Πρόεδρος του Ελληνοβρετανικού 

Κολλεγίου ο κ.Κωνσταντίνος Καρκανιάς.  

♦ Για τον Πανελλήνιο Σύλλογο Οικογενειών Πεσόντων Αεροπόρων η 

καΓκόλια Αναστασία, λόγω προβλήματος της αγαπητής Μιράντας  

Παπασταύρου.  
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♦ Μαζί μας επίσης είναι η χήρα του Αντιπτεράρχου Αλέξανδρου 

Παπανικολάου, η καΈλενα Παπανικολάου, η οποία μας τιμά κάθε χρόνο με 

την παρουσία της και σε όλες τις εκδηλώσεις μας. 

♦ Βρίσκονται μαζί μας επίσης, οι Επίτιμοι Πρόεδροι του Σ.Α.Σ., ο 

κ.Παναγιώτης Μερτίκας, ο κ.Γεώργιος Εμμανουηλίδης, ο κ.Παναγιώτης 

Καράμπελας και ο κ.Γεώργιος Γονατάς.  

♦ Μαζί μας είναι επίσης και ο πρώην Πρόεδρος του Σ.Α.Σ., ο κ.Πιέρρος 

Πλατάνας.  

♦ Τέλος, βρίσκεται μαζί μας και ο εκπρόσωπος του Δικηγορικού Γραφείου 

Πετραδέλη και Μέλος του Σ.Α.Σ., ο κ.Αριστομένης Αργυρόπουλος.  

♦ Μαζί μας σήμερα έχουμε και ένα –θα το έλεγα– πνευματικό διαμάντι, έναν 

συνάδελφο εν ενεργεία, ο οποίος πρόσφατα αρίστευσε στο Μεταπτυχιακό 

Ν.Β.Α. που έκανε μέσω του Ελληνοβρετανικού, μία υποτροφία που δίνει ο 

Σύλλογος μέσω του Ελληνοβρετανικού Κολλεγίου, ο Ανθυπασπιστής 

κ.Γεώργιος Μπάκος.  

♦ Θα ήθελα να ευχαριστήσω επίσης, τον Διοικητή του 251 Γ.Ν.Α., για τη 

διάθεση ενός γιατρού για την εκδήλωσή μας και μίας ambulance.  

♦ Τελευταίο αφήνω τον φίλο μου τον Κώστα Στόικο, τον Αντιπρόσωπό μας 

στην Καλαμάτα, ο οποίος έφτιαξε και μας διέθεσε αυτό το βιντεάκι που 

βλέπετε, με τις αναμνήσεις. Τον ευχαριστούμε πολύ.  

 Δεν θα παραλείψουμε τους απόντες φίλους και παλαιούς συνεργάτες 

μας, 52 τον αριθμό για το έτος 2014, απόφοιτους της Σχολής μας, οι οποίοι 

δεν βρίσκονται πια μαζί μας. όπως επίσης και για την πρόσφατη απώλεια των 

δύο χειριστών του F16 κατά τη διάρκεια της ΝΑΤΟϊκής άσκησης στην 

Ισπανία.  

 Τέλος, να μην ξεχάσουμε τη σημερινή επέτειο των Ιμίων και τους τρεις 

ήρωες Αξιωματικούς του Πολεμικού Ναυτικού, που έπεσαν υπέρ πατρίδος.  
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-Χειροκροτήματα- 

ΜΕΛΗ: Αθάνατοι…, αθάνατοι!  

Δ.ΦΑΛΤΑΪΤΣ: Για όλους αυτούς, παρακαλώ, θα ήθελα να τηρηθεί ενός 

λεπτού σιγή.  

Ακολουθεί τήρηση ενός λεπτού σιγής εις μνήμη των εκλιπόντων 

αποφοίτων Σ.Τ.Υ.Α.  

.......................................................................................................................... 

Δ.ΦΑΛΤΑΪΤΣ: Ας είναι αιωνία τους η μνήμη. 

------------------------- 

«Ευλογία πίττας από τον Πανοσιολογιότατο Νικόλαο» 

Δ.ΦΑΛΤΑΪΤΣ: Επειδή σήμερα, ταυτόχρονα με τη δική μας κοπή πίττας, 

έχει κοπή πίττας και ο ΠΑ.ΣΥ.ΒΕΤ.Α., θα αλλάξουμε λίγο το πρόγραμμά 

μας. Γι’ αυτό, θα παρακαλούσα τον Πανοσιολογιότατο Πατέρα Νικόλαο να 

ευλογήσει την πίττα μας.  

Ακολουθεί ευλόγηση πίττας από ιερέα και κοπή της. 

.......................................................................................................................... 

ΙΕΡΕΑΣ ΝΙΚΟΛΑΟΣ: Χρόνια Πολλά, ευλογημένοι, καλή επιτυχία στους 

στόχους σας, οικογενειακή χαρά. Την ευλογία των Πατέρων προς το νέο 

αίμα, τους μαθητάς της Σχολής που εχθές εόρταζαν, να προκόπτουν σε σοφία 

και σε χάρη και να γίνει ο πόθος των πραγματικότητης. ‘‘Εμείς δε, γ’ 

εσσόμεθα πολλώ κάρονες’’. Να γίνουν πολύ καλύτεροι από εμάς. Ευλογία, 

ειρήνη και αγάπη εις όλους.  

------------------------- 

Δ.ΦΑΛΤΑΪΤΣ: Θα ήθελα να ζητήσω συγνώμη, ξέχασα να προλογίσω:  

♦ Τον Πρόεδρο του Συλλόγου Αποφοίτων Ιπταμένων Ραδιοναυτίλων, τον 

κ.Κρανιά.  

------------------------- 
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«Παρουσίαση προγράμματος Γ.Σ. από Αντιπρόεδρο κ.Δημήτριο Τρέσσο» 

Δ.ΦΑΛΤΑΪΤΣ: Παρακαλείται ο κ.Τρέσσος να μας ενημερώσει για το 

Πρόγραμμα της Γενικής Συνελεύσεως.  

Δ.ΤΡΕΣΣΟΣ (Αντιπρόεδρος Δ.Σ.): Καλημέρα σας, Χρόνια Πολλά, υγεία 

και οικογενειακή ευτυχία σε όλους. Το σημερινό πρόγραμμα της Γενικής 

Συνελεύσεως, το έχετε βέβαια στα χέρια σας, μέσω του φακέλου, επί 

τροχάδην, έχει ως εξής:  

ΜΕΡΟΣ Α΄ 

09:30 Πέρας προσελεύσεως. 

10:00 Πέρας προσελεύσεως προσκεκλημένων. 

10:10 Χαιρετισμός Προέδρου.  

- Βέβαια, η πίττα είδατε ότι άλλαξε θέση. 

- Παρουσίαση προγράμματος Γενικής Συνελεύσεως από εμένα.  

- Ευλογία πίτας κ.λπ.  

- Απονομή διακρίσεων – επαίνων στους Αρχηγούς – Δοκίμους 1ης και 

2ης Τάξεως Σ.Τ.Υ.Α. 

-  Βράβευση των κ.κ.Σμ/χου ε.α. Ευάγγελου Μπέλτσιου, Σμ/χου ε.α. 

Νικολάου Φίλη, Ανθ/στη (ΤΜΣ) Μπάκου Γεωργίου και του Προέδρου 

του Ελληνοβρετανικού Κολλεγίου κ. Κων/νου Καρκανιά.  

- Κοπή Πίττας – Αποδέσμευση προσκεκλημένων (όσοι επιθυμούν).  

- Διάλειμμα – Παράθεση καφέ. 

ΜΕΡΟΣ Β΄ 

- Έναρξη Εργασιών της Γενικής Συνέλευσης – Πρόταση Διοικητικού 

Συμβουλίου δια του Προέδρου του Σ.Α.Σ., Προεδρείου. Βέβαια, 

έχουμε κάποιες προτάσεις, θα σας τις ανακοινώσουμε εκείνη την ώρα. 



ΣΥΝΕΔΡΙΑΣΗ ΤΗΣ 31ης ΙΑΝΟΥΑΡΙΟΥ 2015                                                                        7 

 

ΠΡΑΚΤΙΚΑ ΓΕΝΙΚΗΣ ΣΥΝΕΛΕΥΣΗΣ ΣΥΛΛΟΓΟΥ ΑΠΟΦΟΙΤΩΝ ΣΤΥΑ                  7 

 

- Χαιρετισμός Προέδρου Γενικής Συνέλευσης – Συστάσεις επί των 

διαδικαστικών – Δήλωση επιθυμούντων να μιλήσουν για χρόνο 3΄ 

λεπτά. 

- Διοικητικός Απολογισμός – Πεπραγμένα περιόδου Ιανουαρίου – 

Δεκεμβρίου 2014, από τον Πρόεδρο του Σ.Α.Σ. 

- Οικονομικός Απολογισμός περιόδου Ιανουαρίου – Δεκεμβρίου 2014 

από Ταμία του Σ.Α.Σ, παρουσίαση και κατάθεση Ισολογισμού 2014 

και Προϋπολογισμού Εσόδων – Εξόδων 2015. 

- Παρουσίαση Ετήσιας Έκθεσης Εξελεγκτικής Επιτροπής επί της 

Οικονομικής Διαχειρίσεως του Συλλόγου, για περίοδο Ιανουαρίου 

Δεκεμβρίου 2014. 

- Στόχοι 2015 από τον Πρόεδρο του Σ.Α.Σ. – Λοιπές Εισηγήσεις.  

• 13:00 Διάλειμμα – Παράθεση καφέ. 

ΜΕΡΟΣ Γ΄ 

- Ομιλητές. Κατάθεση Απόψεων – Προτάσεις – Απαντήσεις – 

Ψηφοφορία επί προτάσεων. 

- Έγκριση Ψηφίσματος. 

- Κήρυξη πέρατος Γενικής Συνελεύσεως από τον Πρόεδρο της Γενικής 

Συνέλευσης.  

- Διανομή Ημερολογίου 2015 & Βασιλόπιτας. 

------------------------- 

 «Απονομή διακρίσεων – επαίνων στους Αρχηγούς – Δοκίμους 1ης και 2ης 

Τάξης Σ.Τ.Υ.Α.» 

Δ.ΤΡΕΣΣΟΣ: Ξεκινούμε λοιπόν, σύμφωνα με το πρόγραμμα, τις απονομές 

διακρίσεων – επαίνων, από τα παιδιά μας, τα παιδιά της Σχολής μας, της 

Σ.Τ.Υ.Α., τους Δοκίμους 2ας Μηχανοσυνθέτη Αντώνιο Θεοδωράκη και 1ης 

Οπλουργό Ιωάννη Τασιόπουλο, οι οποίοι πρώτευσαν κατά το τρέχον 
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ακαδημαϊκό έτος 2013 – 2014 και στο τελευταίο Διοικητικό Συμβούλιο του 

Σ.Α.Σ. αποφασίστηκε σε πλήρη απαρτία, μετά από επιβεβαίωση από τη 

Σχολή, ότι η απόδοσή σας για εφέτος υπήρξε άριστη. Και επειδή έχει 

καθιερωθεί να επιδίδεται ένας έπαινος και παράλληλα ένα μικρό χρηματικό 

ποσό, οι δικαιούχοι λοιπόν, για την εφετινή χρονιά είστε εσείς.  

 Παρακαλώ τον Πρόεδρο κ.Φαλτάιτς, για την απονομή του επαίνου 

στον Δόκιμο 2ας Αντώνιο Θεοδωράκη.  

Ακολουθεί απονομή επαίνου από τον Πρόεδρο του Σ.Α.Σ. κ.Δ.Φαλτάιτς, 

στον Αρχηγό – Δόκιμο 2ας Τάξης Σ.Τ.Υ.Α. Αντώνιο Θεοδωράκη. 

.......................................................................................................................... 

Δ.ΦΑΛΤΑΪΤΣ: Σου εύχομαι πάντα πρωτιές να έχεις στη ζωή σου, να ξέρεις 

όμως ότι ο δρόμος στην Πολεμική Αεροπορία είναι συνεχής εκπαίδευση. Και 

για να διατηρηθούμε ψηλά, πρέπει συνεχώς να μελετάμε και να 

αγωνιζόμαστε. Καλή σου επιτυχία και καλή τύχη.  

Δ.ΤΡΕΣΣΟΣ: Καλώ τον κ.Παπαδόπουλο Γεώργιο, Αναπληρωτή 

Αντιπρόεδρο, για την επίδοση του χρηματικού βραβείου.  

Ακολουθεί απονομή χρηματικού βραβείου από τον Αναπληρωτή 

Αντιπρόεδρο κ.Γ.Παπαδόπουλο, στον Αρχηγό – Δόκιμο 2ας Τάξης 

Σ.Τ.Υ.Α. Αντώνιο Θεοδωράκη. 

.......................................................................................................................... 

Γ.ΠΑΠΑΔΟΠΟΥΛΟΣ: Στη ζωή σου να έχεις πάντα επιτυχίες.  

ΑΝ.ΘΕΟΔΩΡΑΚΗΣ: Καλησπέρα. Είμαι ο Δόκιμος 2ας Θεοδωράκης 

Αντώνιος, Αρχηγός της 65ης Σειράς Σ.Τ.Υ.Α. Είναι μεγάλη μας τιμή που 

βρισκόμαστε σήμερα εδώ μαζί σας σε αυτή την εκδήλωση, μία εκδήλωση η 

οποία είναι πολύ σημαντικό να γίνεται, για να βλέπουμε εμείς οι καινούργιοι, 

να μαθαίνουμε και να θυμούνται οι παλιότεροι. Και θέλω να σας υποσχεθώ 

ότι τόσο εγώ, όσο και οι συνάδελφοί μου, θα προσπαθήσουμε με τα δυνατά 
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μας για να κρατήσουμε υψηλό το επίπεδο της Σχολής μας και να το 

ανεβάσουμε –αν αυτό γίνεται– και σε λίγο καιρό και της ίδιας της Πολεμικής 

Αεροπορίας. Ευχαριστώ.  

Δ.ΤΡΕΣΣΟΣ: Παρακαλείται ο κ.Πουραΐμης Κώστας, Μέλος του 

Διοικητικού Συμβουλίου, όπως προσέλθει μαζί μου, για να επιδώσουμε στον 

Δόκιμο 1ης αυτά τα οποία έχει αποφασιστεί.  

 Θερμά συγχαρητήρια. Στο ξεκίνημά σου είσαι πρώτος. Αυτό τι 

σημαίνει: δεν τελειώνεις εδώ. Η εκπαίδευση στην Αεροπορία την οποία 

εκπροσωπώ χρόνια, είναι συνεχής, δεν έχει ούτε όριο βαθμού, ούτε όριο 

ηλικίας. Άρα λοιπόν, το μέλημά σου, προκειμένου από εδώ και πέρα να 

μπορείς να λες έναντι του εαυτού σου και έναντι των άλλων ότι συνεχίζεις 

να είσαι πρώτος, είναι να μελετάς και να διεκδικείς αυτά τα οποία είναι η 

πρώτη θέση στο κάθε Σχολείο το οποίο θα περνάς. Θερμά συγχαρητήρια. 

Στο ξεκίνημά σου ήσουν πάρα πολύ καλός.  

Κ.ΠΟΥΡΑΪΜΗΣ: Συγχαρητήρια για τις επιτυχίες σου, αυτές που είχες. Σου 

εύχομαι καλή σταδιοδρομία.  

Ακολουθεί απονομή επαίνου και χρηματικού βραβείου από τον 

Αντιπρόεδρο Δ.Σ. Σ.Α.Σ. κ.Δ.Τρέσσο και το Μέλος του Δ.Σ. της Σ.Α.Σ. 

κ.Κ.Πουραΐμη στον Αρχηγό – Δόκιμο 1ης Τάξης Σ.Τ.Υ.Α. Ιωάννη 

Τασιόπουλο. 

Ι.ΤΑΣΙΟΠΟΥΛΟΣ: Ευχαριστώ πάρα πολύ για την τιμή που μου κάνετε. 

Είναι πολύ νωρίς για να μπορώ να υποσχεθώ και εγώ κάτι, να κάνω κάτι για 

τη Σχολή, τώρα ουσιαστικά εγώ ξεκινάω. Αλλά αυτό που θέλω να σας πω, 

είναι μπράβο για τη δουλειά που κάνετε και θα προσπαθήσω και εγώ, ούτως 

ώστε να φανώ αντάξιος των προσδοκιών και να βοηθήσω, ούτως  

ώστε η Πολεμική Αεροπορία να πάει μπροστά. Ευχαριστώ.  
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Δ.ΤΡΕΣΣΟΣ: Ελάτε, όσοι είστε στην Επιτροπή Απονομής, να βγάλουμε μία 

φωτογραφία.  

Ακολουθεί λήψη αναμνηστικών φωτογραφιών. 

------------------------- 

«Βράβευση των κ.κ.Σμ/χου ε.α. Ευάγγελου Μπέλτσιου, Σμ/χου ε.α. 

Νικολάου Φίλη, Ανθ/στη (ΤΜΣ) Μπάκου Γεωργίου και του Προέδρου 

του Ελληνοβρετανικού κ. Κων/νου Καρκανιά» 

Δ.ΤΡΕΣΣΟΣ: Και τώρα η σειρά των βετεράνων. Η βράβευση Σμ/χου 

Ευαγγέλου Μπέλτσιου και Σμ/χου Νικολάου Φίλη. (Διαβάζει):  

«Η Επιτροπή Αξιολόγησης – Απονομής Τιμητικών Διακρίσεων, που 

συγκροτήθηκε με το Πρακτικό 655 στις 20-01-2015 και αποτελείται από τον 

Σμ/χο Γεώργιο Παπαδόπουλο ως Πρόεδρο, Σμ/χο Κωνσταντίνο Πουραΐμη και 

Σμ/χο Ιωάννη Αμουτζόπουλο ως Μέλη, αφού συσκέφθηκε, λαμβάνοντας 

υπόψη το Άρθρο 10 του Κανονισμού Εσωτερικής Λειτουργίας Συλλόγου 

Αποφοίτων Σ.Τ.Υ.Α. – Σ.Α.Σ., αποφάσισαν και εισηγούνται να βραβευθούν οι 

Σμ/χοι Ευάγγελος Μπέλτσιος και Νικόλαος Φίλης, για τη βοήθεια που 

προσέφεραν στους αποφοίτους της Σ.Τ.Υ.Α. κατά την καριέρα τους στην 

Υπηρεσία και της παντοτινής προσφοράς τους προς τον Σύλλογο».  

 Παρακαλώ τον τέως Πρόεδρο του Σ.Α.Σ. κ.Πλατάνα, για την επίδοση 

της πλακέτας. Ο κ.Μπέλτσιος και ο κ.Φίλης παρακαλούνται να προσέλθουν. 

Και διαβάζω ένα μικρό περιληπτικό σημείωμα του βιογραφικού: 

«Νικόλαος Φίλης. Γεννήθηκε το 1922 στη Φυλή Αττικής. Τελείωσε τη 

Σιβιταννίδειο και το 1941 κατετάγη στην Πολεμική Αεροπορία με την 

ειδικότητα του Μηχανικού Τηλεπικοινωνιών και αποστρατεύτηκε το 1976 με 

τον βαθμό του Σμηνάρχου» 

«Ευάγγελος Μπέλτσιος. Γεννήθηκε το 1919 στο Συκούριο Λαρίσης. 

Τελείωσε τη Σιβιττανίδειο το 1940, κατετάγη στην Πολεμική Αεροπορία με την 
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ειδικότητα του Μηχανικού Αεροσκαφών και αποστρατεύτηκε το 1977 με τον 

βαθμό του Σμηνάρχου».  

Επίσης, παρακαλώ τον Επίτιμο κ.Μερτίκα να προσέλθει για τη 

δεύτερη βράβευση. 

Π.ΠΛΑΤΑΝΑΣ: Κύριε Μπέλτσιο, αισθάνομαι ιδιαίτερη τιμή, που ο 

Σύλλογος μας και το Συμβούλιο με όρισε να σας προσφέρω αυτή την 

τιμητική πλακέτα του Συλλόγου μας. Σας γνώρισα τελευταία, η ιστορία σας 

όμως στην Πολεμική Αεροπορία είναι μεγάλη. Από τα πρώτα βήματα, 

αγκαλιάσατε όλους τους Σ.Τ.Υ.Α.-τζήδες που βρέθηκαν δίπλα σας, τους 

δώσατε σωστές κατευθύνσεις για να ακολουθήσουν μία σωστή σταδιοδρομία 

στην Πολεμική Αεροπορία. Για όλα αυτά σας ευχαριστούμε και σας 

ευγνωμονούμε.  

Ακολουθεί απονομή τιμητικής αναμνηστικής πλακέτας από τον τέως 

Πρόεδρο του Σ.Α.Σ. κ.Π.Πλατάνα, στον Σμ/χο ε.α. Ευ.Μπέλτσιο.    

.......................................................................................................................... 

ΕΥ.ΜΠΕΛΤΣΙΟΣ: Κύριε Πρόεδρε, κύριοι Σύμβουλοι, κύριοι, Σας 

ευχαριστώ πάρα πολύ για την τιμή η οποία μου γίνεται. Περισσότερα βέβαια, 

δεν έχω να προσθέσω, διότι ελέχθησαν από τον κ.Πλατάνα και ευχαριστώ 

και πάλι πάρα – πάρα πολύ. Η ηλικία μας είναι λίγο περασμένη και δεν 

μπορούμε βέβαια να … Ευχαριστώ πάρα πολύ.  

Π.ΜΕΡΤΙΚΑΣ: Αγαπητοί συνάδελφοι, τα λόγια είναι περιττά οπωσδήποτε. 

Η παρουσία εδώ των δύο βετεράνων μας τιμά ιδιαίτερα και εμείς 

εξακολουθούμε να αισθανόμεθα υπερήφανοι και πιστεύουμε ότι και εσείς 

εδώ οι παρόντες συνάδελφοι και εσείς οι ήδη μαθηταί της Σχολής, θα 

ακολουθήσετε την ίδια πορεία για να στηρίξετε εσείς τώρα πλέον την 

Πολεμική μας Αεροπορία, την οποία στεριώσαμε εμείς, μετά την 
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Απελευθέρωση, στα πρώτα χρόνια της δεκαετίας του ’50. Σας εύχομαι καλή 

συνέχεια, καλή ζωή του υπολοίπου και χρόνια πολλά.  

Ακολουθεί απονομή τιμητικής αναμνηστικής πλακέτας από τον Επίτιμο 

κ.Π.Μερτίκα, στον Σμ/χο ε.α. Ν.Φίλη. 

.......................................................................................................................... 

Ν.ΦΙΛΗΣ: Κύριοι Πρόεδροι, κύριοι συνάδελφοι, νεότεροι βέβαια, διότι και 

εμείς βρεθήκαμε στο στάδιο του ’40, όπου είναι γνωστό το έπος της 

Αλβανίας, λαός και Στρατός κατόρθωσε να πετάξουμε τους Ιταλούς στη 

θάλασσα και να ρίξουμε αυτή τη μεγάλη αυτοκρατορία, η οποία μας 

αιφνιδίασε με τον τρόπο της, αλλά δώσαμε ένα καλό μάθημα.  

Εν συνεχεία, υπηρετήσαμε την Αεροπορία σε πολλούς τύπους 

αεροσκαφών. Και μας διαδέχθηκε η Σ.Τ.Υ.Α., αυτή η μεγάλη Σχολή, κύριε 

Διοικητά, για εσάς είναι τιμή που προΐστασθε σήμερα, να τη βοηθήσετε όσο 

μπορείτε, διότι οι μεγαλύτεροι και αυτοί που πρόκειται να βγουν τώρα, αυτοί 

όμως που ήδη έχουν φύγει, προσέφεραν τα μέγιστα και ανέβασαν την 

προσφορά τους εις την ασφάλεια πτήσεων αεροσκαφών, σε μεγάλο βαθμό.  

 Δεν έχω τίποτα άλλο να πω, διότι και εγώ είμαι βέβαια σε κάποια 

ηλικία (93 τον αριθμό), λίγα χρόνια μας απομένουν, αλλά η αγάπη μας είναι 

μεγάλη για τους συναδέλφους και για τους νεότερους τώρα ιπταμένους 

τεχνικούς και όλων των ειδικοτήτων, διότι ο σκοπός είναι να βοηθήσουμε τη 

χώρα μας.  

Ευχαριστώ πάρα πολύ και καλή δουλειά.  

Δ.ΤΡΕΣΣΟΣ: Και θα περάσουμε τώρα στους μεταπτυχιακούς. Λίγα λόγια 

για τους μεταπτυχιακούς, διότι βέβαια τα έχω ξαναπεί, αλλά πρέπει κάποιος 

να θυμάται, γιατί εδώ δεν θυμόμαστε εμείς οι ίδιοι, τι ακριβώς συνέβη. Όταν 

αποφασίσαμε, σαν Διοικητικό Συμβούλιο, να διεκδικήσουμε μεταπτυχιακό 

για τους αποφοίτους της Σ.Τ.Υ.Α., μέσω του κράτους, στα έγγραφα τα οποία 
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εστάλησαν από διάφορους φορείς, (πρώην Προέδρους κ.λπ.), η απάντηση 

ήταν αρνητική. Παντού μας είπαν ότι: «Ναι μεν, είστε Τριτοβάθμια 

Εκπαίδευση, αλλά δεν δικαιούστε μεταπτυχιακών».  

Εμείς, λοιπόν, επειδή είμαστε και λίγο επίμονοι, θελήσαμε να ψάξουμε 

το πράγμα. Και πώς θα το ψάχναμε; Το ψάξαμε μέσα στην ίδια μας την 

οικογένεια. Έφυγα λοιπόν με κάποιο συνάδελφο και απευθύνθηκα στον 

κ.Καρκανιά. Ο κ.Καρκανιάς λοιπόν, απόφοιτος της Σχολής Μηχανικών 

Αεροπορίας, της 14ης συγκεκριμένα, με δέχθηκα, του συζήτησα όχι για 

δωρεάν παροχή, του συζήτησα για να μπορέσουμε εμείς, με τα λίγα έσοδα 

που έχουμε, να καλύψουμε μία υποτροφία τον χρόνο, σε έναν Υπαξιωματικό, 

από τα έσοδα αυτά τα λίγα που έχουμε. Μου λέει: «Δημήτρη, θα το σκεφθώ 

και θα σου απαντήσω».  

Μετά από λίγες ημέρες, μου τηλεφώνησε και λέει: Το Διοικητικό 

Συμβούλιο, δηλαδή το Πανεπιστήμιο, αποφάσισε ότι μετά από διερεύνηση 

των υποψηφίων οι οποίοι θα προσέλθουν, θα επιλέγεται ένας ο οποίος θα 

φοιτά στο Master αυτό το οποίο Master είναι πολλαπλών επιλογών, συνήθως 

προτιμούν το Master Διοίκησης, από αυτά τα οποία ξέρω. Και έτσι, μας 

εδόθη η ευχέρεια, με το απαντητικό τους έγγραφο το οποίο ήταν πολύ θετικό, 

να προκηρύξουμε για πρώτη φορά, μέσω εφημερίδας και μέσω… για 

πρόπερσι, μία θέση, ξεκινώντας για ένα Master στη Διοίκηση. Τι συνέβη 

λοιπόν: κατακυρώθηκε σε κάποιο συνάδελφο Αρχισμηνία το ένα Master.  

Προέκυψε όμως η αιφνιδιαστική επίσκεψη ενός δευτέρου 

Υπαξιωματικού, Αρχισμηνία τότε, ο οποίος ήταν και πρώην μαθητής μου, ο 

οποίος έβαλε κάποια πράγματα σαν πρόβλημα. Βεβαίως, εγώ μπορεί να είχα 

την ευθύνη έναντι της Σχολής ως Μέλος της Επιτροπής, του λέω: «Αγαπητέ 

μου, έχεις πολύ δίκιο να λες ότι θέλεις, ότι έχεις μεγάλη επιθυμία, αλλά θα πας 

στη Γενική Διευθύντρια του Πανεπιστημίου, τη Μαρία Καρκανιά η οποία είναι 
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η αρμοδία για να σου δώσει την απάντηση, γιατί εν τοιαύτη περιπτώσει, ας 

κερδίσεις τουλάχιστον την έκπτωση».  

Γιατί υπάρχει και η έκπτωση που δίνεται σε όλους τους 

Υπαξιωματικούς και σε όλους τους Αεροπόρους που επιθυμούν να κάνουν 

Master, 50% έκπτωση περίπου. Εν πάση περιπτώσει, πήγε στην καΚαρκανιά 

και τελικά, η μία θέση, για πρώτη φορά, Σας λέω, έγινε δύο. Αντί για μία με 

δωρεάν παροχή, πήραμε δύο.  

Ο δεύτερος λοιπόν αυτός ο οποίος μπήκε πανάξια, διότι ελέγχθηκε ο 

φάκελός του και ήταν σε άριστο επίπεδο, έχουμε την τιμή σήμερα να τον 

έχουμε εδώ, αφού αποφοίτησε αυτή τη στιγμή και έχει πάρει το Master, 

αρίστευσε και του εδόθη και Αριστείο από πλευράς Πανεπιστημίου. Μιλάω 

λοιπόν για τον Ανθυπασπιστή Γεώργιο Μπάκο, σήμερα είναι 

Ανθυπασπτιστής. Τότε που μας ήρθε, ήταν Αρχισμηνίας. (Διαβάζει):  

«Η Επιτροπή Αξιολόγησης – Απονομής Τιμητικών Διακρίσεων 

που συγκροτήθηκε με το Πρακτικό 655 στις 20-01-2015 και αποτελείται 

από τον Σμήναρχο Γεώργιο Παπαδόπουλο, ως Πρόεδρο, Σμήναρχο 

Κωνσταντίνο Πουραϊμη και Σμήναρχο Ιωάννη Αμουτζόπουλο ως Μέλη, 

συσκέφθηκε, λαμβάνοντας υπόψη το Άρθρο 10 του Κανονισμού 

Εσωτερικής Λειτουργίας του Καταστατικού Αποφοίτων Σ.Τ.Υ.Α. Σ.Α.Σ. 

και αποφάσισαν και εισηγούνται να βραβευθεί ο Ανθυπασπιστής 

Γεώργιος Μπάκος της 51ης Σειράς Σ.Τ.Υ.Α., για την Αριστεία του 

Μεταπτυχιακού Προγράμματος Ν.Β.Α. Glyndwr,  που πραγματοποιείται 

σε συνεργασία με το Πανεπιστήμιο της Ουαλίας. Ο κ.Γεώργιος Μπάκος 

αποτελεί λαμπρό παράδειγμα προς μίμηση και επιβεβαιώνει για άλλη 

μία φορά, το υψηλό επίπεδο  

εκπαίδευσης των αποφοίτων της Σ.Τ.Υ.Α.».  
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Παρακαλώ, ο κ.Μπάκος να προσέλθει. Παρακαλώ επίσης, τον Επίτιμο 

Πρόεδρο του Σ.Α.Σ. τον κ.Καράμπελα, Σμηναγό ε.α. για την επίδοση του 

βραβείου.  

Π.ΚΑΡΑΜΠΕΛΑΣ: Κύριε Μπάκο, είμαι ιδιαίτερα ευτυχής, να βραβεύσω 

έναν αριστούχο, πέραν από τις σπουδές του στη Σχολή μας. Αυτό αποτελεί 

ένα μήνυμα μεγάλο, πρώτον προς τους αποφοίτους της Σχολής, να 

ακολουθήσουν τη σκέψη σου και τα βήματά σου, διότι η Αεροπορία ως κατ’ 

εξοχήν τεχνολογικό Όπλο, έχει τεράστιες ανάγκες σε Προσωπικό με πολύ 

βαθιά γνώση και επιστημονική κατάρτιση.  

 Ένα δεύτερο μήνυμα είναι ότι εκείνοι οι οποίοι κατά καιρούς 

σκέπτονται διαφορετικά για τη Σχολή μας, θα πρέπει κάποτε να αντιληφθούν 

ότι δεν βοηθούν, αλλά δημιουργούν προβλήματα, με ορισμένες εισηγήσεις 

οι οποίες δεν συνάδουν, αλλά και δεν συμβάλλουν στην εξέλιξη του Όπλου 

μας.  

Εύχομαι να είσαι πάντα σταθερός στα βήματά σου και να έχεις 

μεγαλύτερες επιδιώξεις πάντοτε, να γίνεις φωτεινό παράδειγμα για όλους 

τους αποφοίτους της Σχολής μας.  

Κύριε Διοικητά, αξίζει ένας έπαινος σε πολλούς οι οποίοι ασχολούνται 

με το καλό των αποφοίτων της Σ.Τ.Υ.Α. και εσείς ως Διοικητής, εκτιμώ ότι 

βοηθάτε προς αυτή την κατεύθυνση. Ήδη, από ό,τι είναι γνωστό και έχει 

κυκλοφορήσει, θα πρέπει από εφέτος η Σχολή να λειτουργεί σε τριετή βάση. 

Δεν ξέρω…, επειδή δεν είναι καλό να ακούμε από διάφορα κέντρα 

πληροφόρησης αυτή την ενημέρωση, αν θα είχατε και την καλοσύνη και αν 

είναι καλός ο τόπος σήμερα, να μας πείτε και δύο λόγια γι’ αυτό το πράγμα. 

Πάντως, σας συγχαίρουμε και ευχόμαστε καλή επιτυχία στο έργο σας.  

Τους δε Δοκίμους οι οποίοι μας τιμούν σήμερα, τους ευχαριστούμε 

πάρα πολύ και πιστεύω ότι θα αναγνωρίσουν ότι ο Σύλλογος αυτός κάνει 
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κάθε προσπάθεια για το καλό το δικό τους, το οποίο σε τελική ανάλυση, είναι 

εκείνο το οποίο αποβλέπει, το καλό και η δόξα της Πολεμικής Αεροπορίας. 

Συγχαρητήρια και πάλι.  

Ακολουθεί απονομή βραβείου από τον Επίτιμο Πρόεδρο του Σ.Α.Σ. 

κ.Π.Καράμπελα, Σμηναγό ε.α., στον Ανθ/στη (ΤΜΣ) Μπάκο Γεώργιο. 

……………………………………………………………………………… 

Γ.ΜΠΑΚΟΣ: Κύριε Πρόεδρε, κύριοι συνάδελφοι, Δόκιμοι, θέλω να 

ευχαριστήσω κατ’ αρχάς τον Σύλλογο και το Ελληνοβρετανικό Κολλέγιο 

που μας έδωσαν αυτή την ευκαιρία. Θα απευθυνθώ πρώτα στους Δοκίμους. 

Αυτά που θα δείτε στις Πολεμικές Μοίρες κυρίως σε πέντε με δέκα χρόνια, 

ουσιαστικά αυτά διδαχθήκαμε στο Master της Διοίκησης Επιχειρήσεων, 

δηλαδή το micromanagement το καθημερινό, διαχείριση της εφοδιαστικής 

αλυσίδας. Όλα αυτά ήταν, θεωρώ μία πολύ μεγάλη ευκαιρία, για να μάθω 

κάποια πράγματα επιπλέον, να εμβαθύνω. Θεωρώ πολύ καλό ότι συνεχίζεται 

αυτή η ευκαιρία που δίνετε.  

Να ευχαριστήσω και τη Μοίρα μου, την 336, γιατί είμαι στην 116 

Πτέρυγα Μάχης, οπότε μετακινούμουν συνεχώς και είχα την άδεια της 

Μοίρας μου. Το Μεταπτυχιακό που ξεκινήσατε, συνέπεσε μετά από τέσσερις 

μήνες, με μία διαταγή του ΑΓΕΕΘΑ, που ευνοεί και προωθεί τα 

Μεταπτυχιακά σε όλες τις Ένοπλες Δυνάμεις. Είναι λίγο ασαφές το πλαίσιο 

βέβαια, ποιους αφορά. Έχω κάνει εγώ μία προσωπική αναφορά, θα δούμε τι 

θα μάθουμε.  

Σας ευχαριστώ και πάλι, πολύ.  

Δ.ΤΡΕΣΣΟΣ: Ο κ.Καράμπελας ήταν μέσα στη σκέψη μας και προλόγισε 

αυτό το οποίο θα κάναμε σε λίγο. Κύριε Διοικητά, ακούμε και βλέπουμε 

συνεχώς επιτυχίες 1ης, 2ας Τάξεως Αποφοίτων. Νομίζω ότι θα πρέπει να μας 
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πείτε δυο λόγια για τη Σχολή μας, που αξίζει τον κόπο να μάθουμε από πρώτο 

χέρι, ορισμένα πράγματα. Παρακαλώ, αν είναι εύκολο, ελάτε στο βήμα.  

ΕΥ.ΜΑΤΖΙΑΡΗΣ: Ευχαριστώ πολύ. Κατ’ αρχάς, θα ήθελα να σας 

ευχαριστήσω για την πρόσκληση αυτή που μου έγινε και σαν Διοικητής της 

Σχολής, ταυτόχρονα και των μαθητών 1ης και 2ας Τάξης. Παράλληλα όμως, 

θα ήθελα να ευχαριστήσω για την πολύ ωραία εκδήλωση αυτή την οποία 

κάνετε, να βραβεύετε τους πρωτεύσαντες στο 1ο και στο 2ο έτος. Είναι ένα 

κίνητρο για να συνεχίσουν οι μαθητές την προσπάθειά τους, πέρα από τις 

πανελλήνιες εξετάσεις, να συνεχίσουν και μέσα στη Σχολή.  

 Εγώ από τη θέση αυτή, θα ήθελα να σας διαβεβαιώσω ότι όλη η 

Αεροπορία και η Σχολή στο σύνολο, προσπαθεί για να βελτιώνει συνεχώς 

την παρεχόμενη εκπαίδευση, ούτως ώστε, να βγαίνουν όσο το δυνατόν 

καλύτερα στελέχη στην Αεροπορία. Θα ήθελα να σας διαβεβαιώσω σε αυτό 

το κομμάτι ότι οι σπουδαστές πλέον οι Δόκιμοι, είναι σε τέτοιο επίπεδο, είτε 

όταν έρχονται μέσα στη Σχολή, ακόμη πολύ καλύτερο όταν τελειώνουν. 

Μπορούν να ανταποκριθούν πλήρως στα καθήκοντά τους στη συνέχεια, στην 

Αεροπορία. 

Τώρα, σε ό,τι αφορά αυτό το οποίο είπατε για τριετία, είναι 

διαδικασίες οι οποίες έχουν προχωρήσει ήδη, έχουν ξεφύγει πλέον από το 

επίπεδο της Σχολής, της Δ.Α.Ε. και είναι σε επίπεδο Γ.Ε.Α. Δεν έχει διαφανεί 

κάτι να αλλάζει –ας το πούμε– πορεία. Συνεχίζει κανονικά. Αυτές είναι οι 

διαδικασίες, είναι στο επίπεδο των εγκρίσεων. Ήδη στην προκήρυξη κάτι 

έχει περιληφθεί. Δεν υπάρχει δηλαδή κάτι διαφορετικό να πούμε, ότι έχει 

σταματήσει, αυτά τα σχόλια που είπε ο κ.Καράμπελας. Γίνεται δηλαδή, η 

προετοιμασία. Τώρα, περαιτέρω λεπτομέρειες εγώ δεν… 

Π.ΚΑΡΑΜΠΕΛΑΣ: Έχει καμία εξέλιξη, αντιθέτως; Το θέμα θα 

προχωρήσει;  
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ΕΥ.ΜΑΤΖΙΑΡΗΣ: Κοιτάξτε να δείτε. Εμείς είμαστε Εκτελεστικά Όργανα, 

σαν Σχολή. Από εκεί και πέρα, έχουμε πάρει τις εντολές για να 

προετοιμαστούμε και πάνω σε αυτό το επίπεδο έχουμε προετοιμαστεί για την 

τριετία. Τώρα, από εκεί και πέρα, έχουν γίνει εισηγήσεις σε αυτό τον τομέα 

και από εκεί και πέρα, η ίδια η Αεροπορία συνεχίζει για τα καλύτερα. Αυτά.  

Π.ΚΑΡΑΜΠΕΛΑΣ: Κάνω την ερώτηση αυτή, κύριε Διοικητά, διότι ο 

καιρός είναι πολύ λίγος, για να γίνουν όλες οι διαδικασίες και να υλοποιηθεί 

η εντολή του κυρίου ΑΓΕΕΘΑ. 

ΕΥ.ΜΑΤΖΙΑΡΗΣ: Κοιτάξτε να δείτε, σας είπα και προηγουμένως ότι εμείς 

σαν Σχολή είμαστε Εκτελεστικά Όργανα. Από εκεί και πέρα, ό,τι μας 

ζητήθηκε στο κομμάτι αυτό, σαν εισηγήσεις, τις έχουμε κάνει. έχουν φύγει. 

Τώρα, από εκεί και πέρα εγώ δεν μπορώ, είμαι αναρμόδιος να σας πω ποια 

είναι η εξέλιξη από εκεί και πέρα, ποια είναι η συνέχεια.  

Π.ΚΑΡΑΜΠΕΛΑΣ: Ευχαριστούμε πολύ. Πάντως πιστεύω ότι ο Σύλλογος 

έχει υποχρέωση να αναζητήσει την εξέλιξη του θέματος, διότι ο καιρός είναι 

πολύ λίγος για να γίνει όλη αυτή η διαδικασία και να μη μείνει στο μέσο, 

διότι εκφράζονται πολλοί φόβοι και για κάτι τέτοιο.  

ΕΥ.ΜΑΤΖΙΑΡΗΣ: Σας ευχαριστώ και πάλι.  

Δ.ΤΡΕΣΣΟΣ: Ευχαριστούμε τον κύριο Διοικητή.  

 Και τώρα περνάμε σε κάτι το οποίο οφείλουμε. Οφείλουμε, διότι 

κάποια στιγμή, παίρνεις…, παίρνεις…, αλλά πρέπει να δίνεις κιόλας κάτι 

έναντι αυτού το οποίο οφείλεις. Η ίδια λοιπόν Επιτροπή, η οποία 

συγκροτήθηκε για τον λόγο που σας είπα: Απονομή επαίνων και βραβείων, 

Απονομή Τίτλου Επιτίμου Μέλους του Συλλόγου Αποφοίτων Σ.Τ.Υ.Α. Είναι 

ό,τι το μεγαλύτερο μπορεί να κάνει ο Σύλλογός μας, σύμφωνα με το 

Καταστατικό το οποίο έχουμε. (Διαβάζει):  
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«Η Επιτροπή Αξιολόγησης Απονομής Τιμητικών Διακρίσεων, 

που συγκροτήθηκε με το Πρακτικό 655 στις 20-01-2015 και αποτελείται 

από τον Σμήναρχο Γεώργιο Παπαδόπουλο ως Πρόεδρο, Σμήναρχο 

Κωνσταντίνο Πουραϊμη και Σμήναρχο Ιωάννη Αμουτζόπουλο ως Μέλη, 

συσκέφθηκε, λαμβάνοντας υπόψη το Άρθρο 10 του Κανονισμού 

Εσωτερικής Λειτουργίας του Καταστατικού Αποφοίτων Σ.Τ.Υ.Α.  Σ.Α.Σ. 

και αποφάσισαν και εισηγούνται να απονεμηθεί ο τίτλος του Επιτίμου 

Μέλους του Συλλόγου Αποφοίτων Σ.Τ.Υ.Α. στον Σμηναγό ε.α. 

Κωνσταντίνο Καρκανιά, για την αγάπη του στον Σύλλογο και την 

ευγενική προσφορά του στους αποφοίτους της Σ.Τ.Υ.Α., με τη δωρεάν 

χορηγία υποτροφιών, από το Ελληνοβρετανικό Κολλέγιο, του οποίου 

είναι Πρόεδρος» 

Και εν περιλήψει, ένα μικρό βιογραφικό –γιατί αν μιλάγαμε για τον 

κ.Καρκανιά, έπρεπε να μιλάμε…, δεν προλαβαίνουμε στις ώρες που έχουμε 

για να αναλύσουμε το βιογραφικό του– τα υπηρεσιακά. Γεννήθηκε το 1945 

στο Μεσολόγγι. Το 1962 φοίτησε στη Σ.Μ.Α., αποστρατεύτηκε το 1975 με 

τον βαθμό του Σμηναγού και σήμερα είναι ο Πρόεδρος του 

Ελληνοβρετανικού Κολλεγίου Αθηνών, καθώς και Πρόεδρος όλων των 

Ιδιωτικών Πανεπιστημίων και Κολλεγίων περιοχής Αθηνών.  

Παρακαλούμε τον κ.Καρκανιά να προσέλθει.  

Επίσης, παρακαλώ τον Επίτιμο Πρόεδρο του Σ.Α.Σ., δικηγόρο – 

οικονομολόγο κ.Εμμανουηλίδη Γεώργιο, για την επίδοση του τίτλου, της 

πλακέτας.  

Γ.ΕΜΜΑΝΟΥΗΛΙΔΗΣ: Κύριε Καρκανιά, ο Σύλλογος Αποφοίτων Σ.Α.Σ., 

ως ελάχιστο δείγμα απείρου εκτιμήσεως, τόσο προς την υπηρεσιακή, όσο και 

στη ζηλευτή επαγγελματική σας σταδιοδρομία, στον ευαίσθητο χώρο της 

Παιδείας, αλλά και για την ευγενική χειρονομία της προσφοράς υποτροφιών 
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σε αποφοίτους Σ.Τ.Υ.Α., σας επιδίδει, σας προσφέρει την πλακέτα του 

Συλλόγου συνοδευόμενη από τις ευχές των αποφοίτων Σ.Τ.Υ.Α., να 

συνεχίσετε αυτή την προσφορά σας στον χώρο της Παιδείας και στον χώρο 

της μόρφωσης των Ελληνοπαίδων. Παράλληλα δε, θεωρεί και τιμή του το 

ότι σας εντάσσει στα Επίτιμα Μέλη του Συλλόγου.  

Ακολουθεί απονομή τίτλου Επίτιμου Μέλους του Συλλόγου Αποφοίτων 

Σ.Τ.Υ.Α. και απονομή αναμνηστικής πλακέτας, από τον Επίτιμο Πρόεδρο 

του Σ.Α.Σ. δικηγόρο – οικονομολόγο κ.Γ.Εμμανουηλίδη, στον Πρόεδρο 

του Ελληνοβρετανικού Κολλεγίου κ. Κων/νο Καρκανιά. 

……………………………………………………………………………….. 

Κ.ΚΑΡΚΑΝΙΑΣ: Ευχαριστώ πάρα πολύ το Διοικητικό Συμβούλιο και την 

Επιτροπή Απονομής Τιμητικών Διακρίσεων. Είναι εξαιρετικά μεγάλη τιμή 

για εμένα και η σημερινή βράβευση, αλλά και το ότι με κάνατε Επίτιμο 

Μέλος του Συλλόγου.  

 Θα ήθελα να πω δυο λόγια. Το πρώτο είναι ότι η παροχή των 

υποτροφιών δεν εντάσσεται για το Ελληνοβρετανικό Κολλέγιο και δεν είναι 

για εμένα ένα μέσο διαφήμισης. Προέρχεται από την αγάπη που έχω 

προσωπικά, πρώτα απ’ όλα για την Αεροπορία την Πολεμική που είναι η 

μητέρα μας, δεύτερον, για τους συναδέλφους της Σ.Τ.Υ.Α. με τους οποίους 

συνεργάστηκα στην Πολεμική Αεροπορία, ιδιαίτερα στην 115 Πτέρυγα 

Μάχης, όπου υπηρέτησα από το 1966 μέχρι το 1970, στη συνέχεια στους 

συναδέλφους τους ίδιους, πολλούς από τους οποίους συνάντηση στην 

Ολυμπιακή Αεροπορία που εργάστηκα από το 1971 μέχρι το 1977 και στη 

συνέχεια, με πολλούς απ’ αυτούς, δουλέψαμε μαζί, όταν ήμουν Γενικός 

Διευθυντής στις Σχολές ΔΕΛΤΑ και εκεί λειτουργούσαμε –θα θυμάστε– το  

Τμήμα Μηχανικών Αεροσκαφών.  
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Εδώ σήμερα, δεν είναι πολλοί από αυτούς, γιατί –τώρα το 

σκεφτόμουν, προηγουμένως– οι περισσότεροι απ’ αυτούς που ήμασταν μαζί 

στην Κρήτη, ήταν Κρητικοί και δεν βρίσκονται εδώ. Εντάξει, είστε αρκετοί, 

αλλά οι πιο πολλοί, ο κ.Γονατάς, ο κ.Τριπερίνας (είδα, ήταν προηγουμένως 

ο Θόδωρος εδώ), μία συνεργασία εξαιρετική και θα ήθελα –και πάντα το λέω 

και την προηγούμενη φορά που με καλέσατε, το είπα– με αυτούς τους 

συναδέλφους όχι μόνο συνεργαστήκαμε, αλλά εγώ προσωπικά έμαθα πολλά. 

Αναφέρω τους παλιότερους, των πρώτων Σειρών της Σ.Τ.Υ.Α., που ήμασταν 

μαζί στην 115, ιδιαίτερα τον Αρχιμηχανικό μου, τον κ.Δημητριάδη, της 1ης 

Σειράς, νομίζω, από τον οποίο έμαθα πάρα – πάρα πολλά, αλλά επίσης τον 

κ.Μπουλνταντωνάκη, τον κ.Σιγανάκη και άλλους πολλούς (θα μπορούσα να 

λέω πολλά ονόματα, όλα τελειώνουν σε –άκης, τα περισσότερα απ’ αυτά 

τελειώνουν σε –άκης, ήταν Κρητικοί).  

Το δεύτερο πράγμα που ήθελα να πω, είναι ότι το Τμήμα αυτό στο 

οποίο εγγράφηκε και φοίτησε ο κ.Μπάκος και έχουν φοιτήσει και άλλοι και 

φοιτούν και άλλοι συνάδελφοι νεότεροι, απόφοιτοι της Σ.Τ.Υ.Α., είναι 

Τμήμα το οποίο λειτουργεί από το Ελληνοβρετανικό Κολλέγιο, με 

πιστοποίηση του Πανεπιστημίου της Ουαλίας, οι σπουδές γίνονται στην 

Αγγλική γλώσσα, τα θέματα των εξετάσεων και η βαθμολογία των γραπτών 

και το πτυχίο, δίνονται από το Πανεπιστήμιο. Και η διάκριση η οποία δόθηκε 

στον κ.Μπάκο, είναι πραγματική διάκριση, έχουμε πάρει γράμμα από το 

Πανεπιστήμιο στο οποίο επαινείται και όλη η φοίτηση του κ.Μπάκου, αλλά 

κυρίως η μεταπτυχιακή εργασία την οποία έκανε.  

Και θα ήθελα να πω επίσης, ότι μετά τη συζήτηση που είχαμε με τον 

κ.Τρέσσο, με το Διοικητικό Συμβούλιο της Σ.Τ.Υ.Α., αποφασίσαμε ότι 

μπορεί ο κ.Μπάκος και οι επόμενοι συνάδελφοι να εγγραφούν στο 

Μεταπτυχιακό Πρόγραμμα. Δεν είναι αποτέλεσμα ευνοίας, δεν κάναμε χάρη 
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στον κ.Μπάκο και στους άλλους. Η αποδοχή ότι μπορούν να φοιτήσουν στο 

Τμήμα αυτό, έγινε από το Πανεπιστήμιο της Ουαλίας, η Σ.Τ.Υ.Α. είναι 

Ανωτέρα Σχολή. Τα Αγγλικά Πανεπιστήμια όταν λείπουν χρόνια, σε σχέση 

με την κανονική διάρκεια ενός πρώτου Προγράμματος Σπουδών, που 

συνήθως είναι τρία – τέσσερα χρόνια (η Σ.Τ.Υ.Α. έχει δύο χρόνια σπουδών), 

δέχονται ως ισοδύναμα, την εμπειρία που έχει αποκτήσει κάποιος κατά τη 

διάρκεια της εργασίας, ή και άλλες εκπαιδεύσεις που έχει κάνει, μετά την 

αποφοίτηση, από τις πρώτες του σπουδές.  

Και επίσης, τελειώνοντας, θέλω να πω ότι το πτυχίο το οποίο πήρε ο 

κ.Μπάκος, μεταπτυχιακό πτυχίο στη Διοίκηση των Επιχειρήσεων, 

αναγνωρίζεται πλήρως, ως απολύτως ισότιμο, με τα απονεμόμενα από τα 

Ελληνικά Πανεπιστήμια, με βάση τις τελευταίες νομοθετικές ρυθμίσεις του 

2012.  

Εύχομαι σε όλους, εμάς που είμαστε απόστρατοι, να ζήσουμε τόσο, 

όσο ζουν οι βετεράνοι 93 – 94 χρόνια, είναι ένα πάρα πολύ καλό όραμα που 

μας δίνετε, αλλά και στους νεότερους και στους μαθητές της Σ.Τ.Υ.Α., να 

είναι καλά, να μελετούν, να προοδεύουν, για να πάμε την Πολεμική 

Αεροπορία ακόμη πιο μπροστά. Σας ευχαριστώ πάρα πολύ.  

Δ.ΦΑΛΤΑΪΤΣ: Κύριοι, ‘‘επί του πιεστηρίου’’ για λίγο. Μόλις έφτασε εδώ 

ο Πρόεδρος του Συλλόγου Αποφοίτων Ιπταμένων Ραδιοναυτίλων και είναι 

και Μέλος του Συντονιστικού των Ενώσεων. Είχαν επισκεφθεί πριν λίγο, τον 

Υπουργό Εθνικής Αμύνης τον κ.Παναγιώτη Καμμένο. Έχει να μας πει 

κάποια πράγματα ενδιαφέροντα.  

Ι.ΚΡΑΝΙΑΣ: Εύχομαι σε όλους καλή χρονιά και καλή επιτυχία εδώ στη 

Γενική Συνέλευση.  

Εχθές το απόγευμα κάλεσε ο κύριος Υπουργός το Συντονιστικό των 

Αποστράτων. Σήμερα, 09.00΄ ώρα συναντηθήκαμε μαζί του. Εγώ έχω πάει 
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σε πολλές συναντήσεις, μπορώ να σας πω ότι ο κ.Καμμένος έχει τη θέληση 

να μας βοηθήσει. Αυτό είναι προσωπική μου εντύπωση και σας το λέω. 

Μόλις μπήκαμε μέσα, το πρώτο που μας είπε, ότι έδωσε εντολή –αυτό αφορά 

τους εν ενεργεία– να επανέλθει το επίδομα της παραμεθορίου, το οποίο είχε 

κοπεί, το οποίο κοστολογείται, λέει, 20.000.000€ (δεν θυμάμαι τώρα πόσο 

ακριβώς).  

Είπε επίσης ότι η Αποστολή στην Κύπρο θα αναγνωριστεί σαν 

πολεμική. Το λέω για εσένα, κύριε Καράμπελα, ότι σαν πολεμική 

επιχείρηση, αυτό είναι ένα κομμάτι που είχαμε παλιά.  

Μετά, μπήκαμε στα κυρίως θέματα. Είναι αποφασισμένος να 

αποκαταστήσει πλήρως το μισθολόγιο, δηλαδή όπως ήταν 01-07-2012. Γι’ 

αυτό θα συγκροτηθεί μία Επιτροπή και ελπίζει, μέσα σε ένα μήνα από την 

ημερομηνία που η κυβέρνηση θα εξαγγείλει τις προγραμματικές αναγγελίες 

και θα πάρει ψήφο, θα έχει βγει και νομοθετική ρύθμιση που να κανονίζει 

αυτά. Θεσμοθετεί μία Επιτροπή υπό τον Διευθυντή της ΔΟΣΥΣ στο ΓΕΕΘΑ, 

θα συμμετέχει και η Ένωση Αποστράτων, θα είναι ο κ.Περμεράς που είναι 

Πρόεδρος του Συντονιστικού και ένας οικονομικός από κάθε Ένωση. Θα 

είναι με επικεφαλής τον Αρχιπλοίαρχο τον κ.Αντωνιάδη, θα είναι ένας από 

τον Στρατό για τον οποίο παλεύουν ακόμα και από εμάς θα είναι ο κ.Πάνου 

από την Ένωση. Και πιστεύει ότι μέσα σε ένα μήνα, μετά τις προγραμματικές 

δηλώσεις και τη ψήφο εμπιστοσύνης, να έχει λήξει το θέμα.  

Μετά μπήκαμε σε διάφορα θέματα. Εκεί μέσα τον ρώτησα κιόλας και 

του λέω ότι δικηγόροι έχουν πέσει επάνω μας και πρέπει να κάνουμε 

προσφυγές, να κάνουμε τέτοια… και τέτοια… Μου λέει: «Κοίτα να δεις, εγώ 

συνεργάζομαι με κάποια κυβέρνηση. Εδώ σας δίνω αυτό που σας λέω τώρα. 

Μπορεί μετά ένα μήνα, δύο, να μην είμαι κιόλας. Δεν ξέρω. Όποιοι θέλουν, ας 

κάνουν. Αλλά καλό είναι να περιμένουν ένα μήνα και μετά να καταλήξουν, αν 
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θα πάνε σε προσφυγές ή όχι. Να δουν την …τέτοια». Σας λέω την εξήγηση που 

μας έδωσε.  

Μετά μπήκαμε στα θέματα των Νοσοκομείων. Έχει ένα πρόβλημα 

μεγάλο, όπως ξέρετε, ότι το ΕΟΠΥΥ δεν πληρώνει τα Νοσοκομεία μας, 

χρωστάει. Είπε ότι αν δεν πληρωθούν τα Νοσοκομεία, αν δεν πληρώνονται 

τα Στρατιωτικά από τον ΕΟΠΥΥ, αυτοί που μπαίνουν μέσα κατά 

παρέκκλιση ας πούμε και έχουν ΕΟΠΥΥ, εκτός από τους αποστράτους και 

τις οικογένειές τους, θα σταματήσουν να μπαίνουν στο Νοσοκομείο.  

Καθιερώνεται η Ημέρα Αποστράτων. Τη δέχθηκε, θα γίνουν 

εισηγήσεις πώς θα γιορτάζεται σε όλη την επικράτεια, κοινές και τέτοια… 

Θα καθοριστούν λεπτομέρειες.  

Για τον παραθερισμό, που του είπαμε αυτά που έγιναν με τον 

Μπεγλίτη που έκανε εκεί πέρα, δηλαδή ένας νέος στον παραθερισμό 

συγκεκριμένα, παράδειγμα, μόλις αποστρατεύεσαι 45 χρονών, με τρία παιδιά 

– τέσσερα, καλύπτει και τον Πτέραρχο και όλους. Δηλαδή αυτός παραθερίζει 

κάθε χρόνο, ενώ οι άλλοι δεν μπορούν να παραθερίσουν. Είπε να κάνουμε 

προτάσεις, γιατί δεν το ήξερε το θέμα αυτό, λέει: «Δεν το ξέρω. Κάντε 

προτάσεις και πείτε μου πώς θέλετε να το αντιμετωπίσουμε, για να μεταβληθεί 

αυτό το θέμα».  

Επίσης, καθιερώνεται ένα Γραφείο του Συντονιστικού στο ΓΕΕΘΑ, 

μέσα στο Υπουργείο και να έχουμε συνάντηση με το Συντονιστικό, μία φορά 

κάθε μήνα. Είναι πολύ καλό και αυτό.  

Γενικά, εγώ έχω την εντύπωση, επειδή ίσως ήταν και παλιά, δέκα 

χρόνια – δεκαπέντε στη Νέα Δημοκρατία που ήταν, ήταν στα θέματα  

Αμύνης, ήταν υπεύθυνος και ίσως τα ξέρει πολλά θέματα.  

Και ένα άλλο που είπε, είναι ότι επειδή οι παραμεθόριες δεν έχουν 

κόσμο, μέσα σε ένα μήνα θα γίνει σάρωμα από εδώ, τους στρατεύσιμους και 
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θα επανδρώσει όλες τις παραμεθόριες, να έχουν πλήρη επάνδρωση. Όχι, για 

Δόκιμους δεν είπε.  

Αυτά είναι σε γενικές γραμμές. Θα βγει και μία ανακοίνωση από το 

Συντονιστικό και θα τα δείτε.  

------------------------- 

«Κοπή πίττας – Αποδέσμευση προσκεκλημένων (όσοι επιθυμούν)» 

Δ.ΤΡΕΣΣΟΣ: Παρακαλώ, η επόμενη κίνηση, σύμφωνα με το πρόγραμμα, 

είναι η κοπή της πίτας. Το τραπεζάκι στο κέντρο και η έναρξη της κοπής. 

Μετά την κοπή της πίτας, υπάρχει αποδέσμευση των προσκεκλημένων και 

ένα διάλειμμα για παράθεση καφέ, στο βάθος της αίθουσας.  

Δ.ΦΑΛΤΑΪΤΣ: Καλή χρονιά και πάλι με υγεία, σε όλους.  

Ακολουθεί η κοπή της πίττας 

.......................................................................................................................... 

Δ.ΦΑΛΤΑΪΤΣ: Κύριοι, λίγο ησυχία σας παρακαλώ πολύ, γιατί ο 

κ.Παπαδόπουλος είναι χαμηλών τόνων, γενικώς.  

Γ.ΠΑΠΑΔΟΠΟΥΛΟΣ: (καλεί τους επίσημους προσκεκλημένους για την 

πίττα) 

- Το πρώτο κομμάτι, της Εκκλησίας.  

- Για τον Αρχηγό Γ.Ε.Α., ο Ταξίαρχος Ιπτάμενος κ.Ευάγγελος 

Μάτζιαρης.  

- Για τον Διοικητή Δ.Α.Ε., ο Αντισμήναρχος κ.Γεώργιος Χάλαρης.  

- Ο κύριος Διοικητής Σ.Τ.Υ.Α., για τη Σχολή.  

- Για την Ένωση Αποστράτων Αξιωματικών Αεροπορίας, ο κ.Πάνου.  

- Για το Μετοχικό Ταμείο Αεροπορίας, ο κ.Ιωάννης Βογιατζής.  

- Ο Πρόεδρος Ε.Σ.Μ.Α. Υποπτέραρχος κ.Ιωάννης Κούτρας.  

- Για τον Σ.Α.Σ.Υ.Δ.Α., ο Πρόεδρος Ταξίαρχος κ.Γεώργιος Ρούσσος.  

- Για την ΑΝ.Ε.Α.Ε.Δ., ο Αντιναύαρχος κ.Γεώργιος Ροΐδης.  
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- Για τον Πρόεδρο Π.Μ.  Σ.Α.Σ.Υ.  Π.Ν, ο κ.Δέδης, Αντιπλοίαρχος.  

ΔΕΔΗΣ: Κυρίες και κύριοι, δυο λόγια, παρακαλώ. Κύριε Πρόεδρε, κύριοι 

του Δ.Σ., κύριε Διοικητά, σεβαστοί βετεράνοι, θα ήθελα να σας μεταφέρω 

τους συναδελφικούς χαιρετισμούς και τις ευχές του Συλλόγου Αποφοίτων 

Σχολών Υπαξιωματικών του Πολεμικού Ναυτικού, δηλαδή των 

Αξιωματικών που προέρχονται από το Σώμα των Υπαξιωματικών του 

Πολεμικού Ναυτικού, για καλή χρονιά, για την πατρίδα μας πρώτα και μετά 

για τον καθένα ξεχωριστά.  

Αν μου επιτρέπετε, θα ήθελα να πω δυο λόγια για την τριετία, επειδή 

έχουμε ασχοληθεί λίγο με το Ναυτικό, το οποίο είναι πολύ βασικό. Τα παιδιά 

βέβαια, θα με βλέπουν τώρα και θα λένε: «Τι λέει αυτός! Σε δύο χρόνια να 

φύγουμε τώρα. Θέλει και τρίτο να μας βάλει;». Δεν νοείται τον 21ο αιώνα, 

Ανώτερο Εκπαιδευτικό Ίδρυμα, να είναι διετούς φοιτήσεως. Πρέπει να είναι 

τριετούς οπωσδήποτε. 

 Στο Ναυτικό, μετά από σκληρό αγώνα, καταφέραμε και πείσαμε την 

ηγεσία μας και το πράγμα είναι διακλαδικό, δεν είναι ούτε του κυρίου 

Διοικητού, ούτε του ΓΕΑ. Είναι διακλαδικό. Ό,τι ισχύσει, θα ισχύσει και για 

τις τρεις Σχολές Υπαξιωματικών και των τριών Όπλων.  

Δυστυχώς, λυπάμαι που το λέω, αντιδρά με πάθος ο Στρατός Ξηράς. 

Δεν νοούν αυτοί να είναι πάνω από δύο χρόνια η Σχολή τους. Λυπάμαι που 

το λέω, αλλά πιστεύω, με την πίεση που θα ασκήσουμε, πρώτα εσείς, θα τα 

καταφέρουμε. Καλή χρονιά σε όλους. Σας ευχαριστώ.  

Γ.ΠΑΠΑΔΟΠΟΥΛΟΣ: (συνεχίζει, καλεί τους επίσημους προσκεκλημένους 

για την πίττα) 

- Ο Πρόεδρος ΣΑΙΡ Αντισμήναρχος κ.Ιωάννης Κρανιάς.  

- Για το ΣΑΣΜΥΝ, ο Υποπλοίαρχος κ.Καλαρύτης.  
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- Ο Πρόεδρος του Ελληνοβρετανικού Κολλεγίου, κ.Κωνσταντίνος 

Καρκανιάς.  

- Για τον Πανελλήνιο Σύλλογο Οικογενειών Πεσόντων Αεροπόρων, η 

καΓκόλια.  

- Η καΈλενα Παπανικολάου.  

- Ο Επίτιμος Πρόεδρος Σ.Α.Σ. κ.Παναγιώτης Μερτίκας.  

Π.ΜΕΡΤΙΚΑΣ: Με συγχωρείτε, λίγο καθυστερημένα, θα αναφερθώ στην 

τριετή φοίτηση. Στη Γιορτή της Αεροπορίας στο Τατόι, παρουσία του κ.Φίλη 

και του Αρχηγού ΓΕΕΘΑ κ.Κωσταράκου και του Αρχηγού της Αεροπορίας, 

υπενθύμισα στην ηγεσία της Αεροπορίας και του ΓΕΕΘΑ, ότι εμείς το 1949 

ξεκινήσαμε στη Σχολή ΣΤΑ, για τριετή φοίτηση, άλλο αν στην πορεία της 

εκπαιδεύσεως, λόγω αναγκών της ελεύσεως των αεριοθουμένων, 

τελειώσαμε στους 27 μήνες. Ο κύριος ΓΕΕΘΑ και όλοι εσείς, εμείς, πρέπει 

να βάλουμε την μανιέρα μπροστά, να το επιταχύνουμε, διότι υπεσχέθη ήδη 

την τριετή φοίτηση – αναβάθμιση της Σχολής.  

 Επομένως, επικείμενων πιθανών αλλαγών και επικειμένης της 

αναχωρήσεως του κ.Κωσταράκου για το ΝΑΤΟ, ή πού αλλού στην Ευρώπη, 

θα πρέπει οι ενέργειες να επιταχυνθούν, για να προλάβουμε την ολοκλήρωση 

αυτής της υποσχέσεως. Σας ευχαριστώ.  

Γ.ΠΑΠΑΔΟΠΟΥΛΟΣ: (συνεχίζει, καλεί τους επίσημους προσκεκλημένους 

για την πίττα). 

- Ο Επίτιμος Πρόεδρος του Σ.Α.Σ. κ.Γεώργιος Εμμανουηλίδης.  

- Ο Επίτιμος Πρόεδρος του Σ.Α.Σ. κ.Παναγιώτης Καράμπελας.  

Π.ΚΑΡΑΜΠΕΛΑΣ: Κύριοι, παρακαλώ. Μία ημέρα μαζευόμαστε εδώ 

πέρα, να ακούμε και αυτά τα οποία ενδιαφέρουν –εάν όχι εμάς απόλυτα– 

οπωσδήποτε το μέλλον μας. όχι το δικό μας, το μέλλον μας: εννοούμε την 

εξέλιξή μας, τη μετεξέλιξή μας, όπως θέλετε, πάρτε το.  
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 Σε ό,τι αφορά αυτό που είπε ο κύριος του Ναυτικού προηγουμένως, 

θα ήθελα να πω το εξής, ότι κατά την ημερομηνία ορκωμοσίας της ΣΜΥΝ, 

τόσο ο κύριος ΑΓΕΕΘΑ, όσο και ο Αρχηγός του Στρατού Ξηράς, του ΓΕΣ, 

δήλωσαν ότι από το νέο έτος, οι Σχολές Α.Σ.Σ.Υ. θα έχουν τριετή φοίτηση. 

Πιστεύω ότι πρέπει να υπάρχει συνέχεια και συνέπεια. Σας ευχαριστώ πάρα 

πολύ.  

Γ.ΠΑΠΑΔΟΠΟΥΛΟΣ: (συνεχίζει, καλεί τους επίσημους προσκεκλημένους 

για την πίττα). 

- Ο πρώην Πρόεδρος του Σ.Α.Σ. κ.Πιέρρος Πλατάνας.  

- Ο Επίτιμος Πρόεδρος Σ.Α.Σ., κ.Γεώργιος Γονατάς.  

Γ.ΓΟΝΑΤΑΣ: Στα γρήγορα, δυο λόγια ήθελα να πω. γνωρίζω πάρα πολύ 

καλά το έργο το οποίο προσφέρει ο Σύλλογος Αποφοίτων της Σ.Τ.Υ.Α., όχι 

μόνο για τους αποστράτους, αλλά και για τους εν ενεργεία, οι οποίοι νομίμως 

είναι δικαιούχοι και μπορεί να είναι Μέλη, απλώς με μία αίτηση που κάνουν, 

ας πούμε, μία αναφορά, να γνωστοποιήσουν το γεγονός. Προβλέπεται 

λοιπόν.  

Δίνουν μεγάλη μάχη, διότι τώρα τελευταία έχει παρουσιαστεί και ένα 

φαινόμενο από πολύ ελαχίστους συναδέλφους, μετρημένους στα δάχτυλα, 

μας κακοχαρακτηρίζουν, μας λένε: Συντεχνίες. Δεν ξέρω για ποιο λόγο. Και 

γι’ αυτό το πράγμα λοιπόν, θέλω να συγχαρώ (ακούστε, κύριοι), τον Επίτιμο 

Πρόεδρο του Συλλόγου μας και τον Νομικό Σύμβουλο κ.Γιώργο 

Εμμανουηλίδη, για ένα φοβερό άρθρο, βάσει του οποίου απήντησε σε αυτούς 

που μας αποκαλούν Συντεχνίες. Ευχαριστώ πολύ. Καλή χρονιά.  

Γ.ΠΑΠΑΔΟΠΟΥΛΟΣ: (συνεχίζει, καλεί τους επίσημους προσκεκλημένους 

για την πίττα). 

- Ο εκπρόσωπος συνοδός των Δοκίμων, ο κ.Γεώργιος Κολοκοτρώνης, 

Σμηναγός.   
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- Ο  Ανθυπασπιστής κ.Γεώργιος Μπάκος.  

- Ο Δόκιμος 2ας κ.Αντώνιος Θεοδωράκης.  

- Ο Δόκιμος 1ης κ.Ιωάννης Τασιόπουλος.  

- Το επόμενο κομμάτι είναι του Διοικητικού Συμβουλίου.  

Δ.ΦΑΛΤΑΪΤΣ: Όποιος βρει το φλουράκι που έχουμε μέσα, σαν δώρο 

έχουμε ένα βιβλίο επετειακό, των 50 χρόνων. Δεν το έχει βρει κανείς ακόμη; 

Έχουμε βάλει.  

Δ.ΤΡΕΣΣΟΣ: Ευχαριστούμε πολύ. Όπως έχει ήδη ξεκινήσει, η επόμενη 

κίνηση είναι διάλειμμα για καφέ.  

Ακολουθεί διάλειμμα – παράθεση καφέ. 

.......................................................................................................................... 

 

ΜΕΡΟΣ Β΄ 

Δ.ΦΑΛΤΑΪΤΣ: Κύριοι, να καθίσουμε για να ξεκινήσουμε. Έχουμε 

καθυστερήσει.  

 Έναρξη εργασιών Γενικής Συνέλευσης.  

Πρόταση του Διοικητικού Συμβουλίου, δια του Προέδρου του Σ.Α.Σ. 

για το Προεδρείο της Γενικής Συνέλευσης. Έχουν προταθεί για το Προεδρείο 

της Γενικής Συνέλευσης, ως Πρόεδρος ο Σμηναγός ε.α. κ.Νικόπουλος 

Λεωνίδας και ως Μέλη οι Σμήναρχοι ε.α. κ.κ.Παρασκευό-πουλος Ευάγγελος 

και Καντούρος Γεώργιος. Εγκρίνονται;  

ΜΕΛΗ: Εγκρίνονται…, εγκρίνονται.  

Δ.ΦΑΛΤΑΪΤΣ: Εγκρίνονται. Υπάρχει παμψηφεί έγκριση του Προεδρείου, 

όπως προαναφέρθηκαν: Πρόεδρος ο κ.Νικόπουλος Λεωνίδας και Μέλη οι 

κ.κ.Παρασκευόπουλος Ευάγγελος και Καντούρος Γεώργιος.  

Η ΓΕΝΙΚΗ ΣΥΝΕΛΕΥΣΗ παμψηφεί εγκρίνει το Προεδρείο της:  
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Πρόεδρος: Νικόπουλος Λεωνίδας, Μέλη: Παρασκευόπουλος Ευάγγελος 

και Καντούρος Γεώργιος. 

Δ.ΦΑΛΤΑΪΤΣ: Παρακαλώ, κύριε Πρόεδρε. 

Στο σημείο αυτό ο Πρόεδρος και τα Μέλη του Προεδρείου της Γ.Σ. 

καταλαμβάνουν τη θέση τους στην έδρα. 

………………………………………………………………………….. 

 «Χαιρετισμός Προέδρου Γ.Σ. – Συστάσεις επί διαδικαστικών – Δήλωση 

επιθυμούντων να μιλήσουν (χρόνος 3΄ λεπτά)» 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ (Λ.Νικόπουλος): Κύριοι, επειδή ο χρόνος που απέμεινε, είναι 

αρκετά μικρός, θα σας παρακαλέσουμε θερμά, στις ομιλίες που πιθανώς να 

μιλήσει κάποιος, να είμαστε σύντομοι.  

 Η Επιτροπή διεξαγωγής της Γενικής Συνελεύσεως όπως και ο 

Πρόεδρος του Διοικητικού Συμβουλίου, εύχεται τις καλύτερες ευχές για το 

νέο έτος, για την πατρίδα, για την Αεροπορία και για εμάς και τις οικογένειές 

μας. Μετά από  αυτό, θα σας παρακαλέσει η Επιτροπή, όπως σας είπα και 

προηγουμένως, να είμαστε πολύ σύντομοι, δηλαδή να μην υπερβαίνει η κάθε 

ομιλία τα τρία λεπτά, για να μπορέσουν κατ’ αυτόν τον τρόπο, να μιλήσουν 

περισσότεροι συνάδελφοι και να γίνουν και οι άλλες εκδηλώσεις, όπως οι 

Απολογισμοί, οι εγκρίσεις και η απαλλαγή του Διοικητικού Συμβουλίου.  

------------------------- 

«Διοικητικός Απολογισμός – Πεπραγμένα περιόδου Ιανουαρίου – 

Δεκεμβρίου 2014, από Πρόεδρο Σ.Α.Σ.» 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Το πρώτο που είναι μετά από αυτή τη σύντομη παρέμβασή 

μας, είναι ο Διοικητικός Απολογισμός – Πεπραγμένα περιόδου Ιανουαρίου 

– Δεκεμβρίου του παρελθόντος έτους, δηλαδή του 2014, από τον κύριο  

Πρόεδρο του Συλλόγου, τον κ.Φαλτάιτς. Καλείται στο βήμα.  
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Δ.ΦΑΛΤΑΪΤΣ: Κύριοι, καλή σας ημέρα. Ξεκινώντας, θα ήθελα να 

ευχαριστήσω όλους τους συνεργάτες, Μέλη του Διοικητικού Συμβουλίου 

και μη, οι οποίοι εργάστηκαν πραγματικά σκληρά για να φέρουμε εις πέρας 

και να σας παρουσιάσουμε τη σημερινή μας Γενική Συνέλευση. Θέλω να 

ξέρετε ότι θα είμαστε περιεκτικοί, δεν θα μακρηγορήσουμε, δίνοντας έτσι 

την ευκαιρία σε όσο το δυνατόν περισσότερους από εσάς, να πάρετε τον λόγο 

και να σας απαντήσουμε σε ερωτήσεις σας, παρατηρήσεις σας και να 

ακούσουμε τυχόν προτάσεις σας. Θεωρούμε ότι σε μία ετήσια Γενική 

Συνέλευση, πρέπει να επικρατεί ο διάλογος και η ανταλλαγή απόψεων, 

προκειμένου να συνεχίσουμε ακόμα πιο δημιουργικά το έργο μας.  

 Πέρασαν κιόλας δύο χρόνια από τον Ιανουάριο του 2013, τότε που 

μαζί με το σημερινό Διοικητικό Συμβούλιο αναλάβαμε τις τύχες του 

Συλλόγου, σε μία περίοδο δύσκολη τόσο για την πατρίδα, όσο και για εμάς 

τους ιδίους. Σε αυτά τα χρόνια άλλαξαν πολλά, δυστυχώς προς το χειρότερο. 

Και ενδεικτικά, στη χρονιά που πέρασε:  

- Οι μισθοί και οι συντάξεις παρέμειναν καθηλωμένοι, λόγω άρνησης 

του Υπουργείου Οικονομικών να εφαρμόσει εξ ολοκλήρου και 

επακριβώς τις αποφάσεις του ΣτΕ, για άμεση επιστροφή αναδρομικά 

από τον Αύγουστο του 2012, των παράνομων τριπλών κρατήσεων που 

επιβλήθηκαν στις συντάξεις μας, με τις διατάξεις του Ν. 4093/12.  

- Είχαμε δραματική μείωση των μερισμάτων.  

- Επιβολή νέων φόρων για τα ακίνητα, τον ΕΝ.Φ.Ι.Α. 

- Είχαμε αυξήσεις συμμετοχής σε φάρμακα και στην υγεία γενικότερα 

και παράλληλα, υποβάθμιση του επιπέδου της υγειονομικής και 

νοσοκομειακής περίθαλψης. Από 01-02-2015 θα έχουμε και αύξηση 

της συμμετοχής του ποσοστού της αγοράς φαρμάκων στα Στρατιωτικά 

Φαρμακεία, από 5% σε 15%, ενώ για τα φάρμακα εκτός συνταγής, το 
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ποσοστό συμμετοχής αυξάνεται κατά 10%, συνεπώς από 80%, θα 

πληρώνουμε τώρα το 90% της αξίας των φαρμάκων.  

- Είχαμε αύξηση της ανεργίας σε πολύ μεγάλο ποσοστό.  

- Μείωση των δαπανών για την Άμυνα, νέα μείωση των εισακτέων στις 

Στρατιωτικές Παραγωγικές Σχολές μας, με ό,τι αυτό σημαίνει για τη 

χώρα μας.  

- Είχαμε μεθοδευμένη προσπάθεια ορισμένων Μέσων Μαζικής 

Ενημέρωσης, δημιουργίας αρνητικού κλίματος εις βάρος μας και 

πυροδότηση του κοινωνικού αυτοματισμού, με συνεχείς αναληθείς 

αναφορές, για δήθεν (εντός εισαγωγικών) ‘‘αυξήσεις’’ των μισθών και 

των συντάξεων των ενστόλων, ενώ όπως όλοι γνωρίζουμε και 

διαπιστώσαμε, η επιστροφή μέρους των παράνομων κρατήσεων επί 

των μισθών και των συντάξεων κυρίως, εξανεμίστηκαν από φόρους 

και κρατήσεις.  

- Τέλος, να σας υπενθυμίσω και να επισημάνω, ότι τα στελέχη των 

Ενόπλων Δυνάμεων και των Σωμάτων Ασφαλείας, βρισκόμαστε στην 

τελευταία θέση της μισθολογικής κλίμακας του Δημοσίου.  

Ευελπιστούμε σε καλύτερες ημέρες.  

 

Διοικητικά πεπραγμένα 

♦ Στη χρονιά που πέρασε, πραγματοποιήθηκε η Ετήσια Γενική 

Συνέλευση και έλαβαν χώρα 40 συνολικά συνεδριάσεις του Διοικητικού 

Συμβουλίου, στις οποίες συζητήσαμε το σύνολο των θεμάτων που 

απασχολούν τον Σύλλογο και τα Μέλη του και όχι μόνο.  

♦ Επίσης, με τη συνδρομή της Δ.Α.Υ. και της Υ.Α.Ε. –τους οποίους 

και ευχαριστούμε– πετύχαμε την έκδοση του Ημερολογίου του Συλλόγου για 

το έτος 2015. Το Ημερολόγιο επιμελήθηκαν οι κ.κ.Τάγκαλος και Βούλγαρης 
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και είναι αφιερωμένο σε Μονάδες, το έργο των οποίων είναι η κοινωνική 

προσφορά και θα σας διανεμηθεί με τη λήξη της Γενικής Συνέλευσης.  

♦ Τελέστηκε με ιδιαίτερη ευλάβεια, η ετήσια επιμνημόσυνη δέηση 

πεσόντων Αποφοίτων Σ.Τ.Υ.Α. κατά την εκτέλεση του καθήκοντος, για 

πρώτη φορά εκτός Συλλόγου, στον ιερό ναό Αγίου Νικολάου Ρηγίλλης, με 

παράθεση καφέ στη ΛΑΕΔ, εκδήλωση η οποία είχε ευρεία απήχηση και 

πάντα, χωρίς την εκπροσώπηση για δεύτερο έτος, της Ένωσης Αποστράτων 

Αξιωματικών Αεροπορίας. 

 

Κοινωνικές Εκδηλώσεις 

♦ Στις 22-02-2014 πραγματοποιήθηκε με ιδιαίτερη επιτυχία, ο Ετήσιος 

Χορός στη Λέσχη Αξιωματικών Ενόπλων Δυνάμεων.  

♦ Πραγματοποιήσαμε με μεγάλη επιτυχία, Ημερίδα στο Αμφιθέατρο 

του 251 Γ.Ν.Α., σε συνεργασία με το Ελληνικό Ινστιτούτο Στρατηγικών 

Μελετών και με τη συμμετοχή των ΑΝ.Ε.Α.ΕΔ., Σ.Α.Σ.Υ.Δ.Α. και Σ.Α.Ι.Ρ.  

με Θέμα: «Διεθνές Δίκαιο Θαλάσσης και Τουρκικές Διεκδικήσεις».  

♦ Πραγματοποιήσαμε μονοήμερη εκδρομή στην Αγία Θεοδώρα και 

διήμερη εκδρομή στη Μεγαλόχαρη στην Τήνο.  

♦ Για το 2015, με απόφαση του Διοικητικού Συμβουλίου του Σ.Α.Σ., 

ο Ετήσιος Χορός θα πραγματοποιηθεί στο Restaurant ‘‘Μπάρμπα Λάζαρος’’ 

στις 07-02-15, το επόμενο Σάββατο δηλαδή και παρακαλείσθε για τη 

συμμετοχή σας. Προσκλήσεις διατίθενται και στον Σύλλογο, αλλά υπάρχουν 

και στην είσοδο, από τον Ταμία του Συλλόγου κ.Παναγιώτου.  

Υποτροφίες Ελληνοβρετανικού Κολλεγίου 

♦ Σε εξέλιξη βρίσκεται το 2ο έτος του Μεταπτυχιακού Προγράμματος 

Αποφοίτων Σ.Τ.Υ.Α., με χορηγία από το Ελληνοβρετανικό Κολλέγιο, στο 

οποίο φοιτούν δύο εκλεκτά στελέχη μας, οι κυρίες Ντάσιου Αθανασία και 



34                     ΠΡΑΚΤΙΚΑ ΓΕΝΙΚΗΣ ΣΥΝΕΛΕΥΣΗΣ ΣΥΛΛΟΓΟΥ ΑΠΟΦΟΙΤΩΝ Σ.Τ.Υ.Α. 

 

34                                                                ΣΥΝΕΔΡΙΑΣΗ ΤΗΣ 31ης ΙΑΝΟΥΑΡΙΟΥ 2015 

 

Τσιαμπίκα Παρασκευή. Ωστόσο, μας ανακοινώθηκε από τον Πρόεδρο του 

Ελληνοβρετανικού Κολλεγίου κ.Κωνσταντίνο Καρκανιά, ότι η λειτουργία 

του Μεταπτυχιακού Προγράμματος Ν.Β.Α., που πραγματοποιείται σε 

συνεργασία με το Glyndwr University της Ουαλίας, μετά από δύο έτη 

συνεχούς προσφοράς σε αποφοίτους της Σχολής μας, ανεστάλη.  

Συνεπώς, εφέτος δεν θα έχουμε υποψηφίους, πλην όμως, 

ευελπιστούμε σε μία νέα μελλοντική συνεργασία η οποία θα δώσει και πάλι 

τη δυνατότητα σε αποφοίτους της Σχολής μας, να αναδείξουν τις 

πνευματικές τους δυνατότητες, όπως το πρόσφατο λαμπρό παράδειγμα του 

Ανθυπασπιστού της 51ης Σειράς κ.Γεώργιο Μπάκο, ο οποίος απεφοίτησε με 

Άριστα.  

 

Ηθικές Αμοιβές 

♦ Όπως κάθε χρόνο, ο Σύλλογος τιμά συναδέλφους, που με το ήθος τους και 

την εν γένει παρουσία τους, τιμούν την προέλευσή τους. Έτσι και εφέτος, με 

πρόταση της Επιτροπής Αξιολόγησης Τιμητικών Διακρίσεων, κατόπιν 

αιτιολογημένης εισήγησης του Προέδρου του Σ.Α.Σ., προτάθηκαν για 

βράβευση, οι κ.κ.Μπέλτσιος Ευάγγελος, Φίλης Νικόλαος, Μπάκος Γεώργιος 

και Κωνσταντίνος Καρκανιάς, Πρόεδρος του Ελληνοβρετανικού.  

 

Συμμετοχή του Συλλόγου σε κινητοποιήσεις 

♦ Συμμετοχή του Συλλόγου σε συγκέντρωση φορέων Ν.Π.Δ.Δ. και Ν.Π.Ι.Δ. 

στην Ένωση Αποστράτων Αξιωματικών Αεροπορίας για τη δημιουργία  

Συντονιστικού Οργάνου Δράσης.  

♦ Συμμετοχή του Συλλόγου σε συγκέντρωση φορέων Ν.Π.Δ.Δ. και Ν.Π.Ι.Δ. 

στην Ένωση Αποστράτων, για ενημέρωση, μετά τη συνάντηση των Ενώσεων 

με τον Αναπληρωτή Υπουργό Οικονομικών κ.Σταϊκούρα.  
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♦ Συνεργασία του Συλλόγου με Σ.Α.Σ.Υ.Δ.Α., Σύλλογο Αποφοίτων 

Ιπταμένων Ραδιοναυτίλων και Πανελλήνιο Σύλλογο Οικογενειών Πεσόντων 

Αεροπόρων, σε κοινή επιστολή καταγγελίας – διαμαρτυρίας προς Υπουργό 

Εθνικής Αμύνης, Αναπληρώτρια Υφυπουργό Εθνικής Αμύνης και 

Υφυπουργό Εθνικής Αμύνης και Α/ΓΕΑ με αφορμή την εισήγηση του 

Προέδρου της Ένωσης Αποστράτων Αξιωματικών Αεροπορίας για την 

τροποποίηση της Κ.Υ.Α. 

♦ Συμμετοχή διαμαρτυρίας του Συλλόγου σε συγκέντρωση φορέων Ενόπλων 

Δυνάμεων και Σωμάτων Ασφαλείας στο Υπουργείο Προστασίας του Πολίτη 

και στη συνέχεια κοινή συνέντευξη Τύπου στο ξενοδοχείο ‘‘Αμαλία’’, με 

αφορμή τη μη συμμόρφωση της κυβέρνησης στην απόφαση του ΣτΕ για την 

πλήρη επιστροφή των κλεμμένων.  

 

Επισκέψεις – Ενημερώσεις 

♦ Το Διοικητικό Συμβούλιο του Συλλόγου, στο πλαίσιο της εθιμοτυπίας, 

πραγματοποίησε επισκέψεις παραμονές των εορτών του Πάσχα και των 

Χριστουγέννων, στο 251 Γ.Ν.Α. και πρόσφερε τις ευχές του για ταχεία 

ανάρρωση στους ασθενείς προελεύσεως Σ.Τ.Υ.Α. 

♦ Πραγματοποιήθηκε συνεργασία του Συλλόγου Αποφοίτων Σ.Τ.Υ.Α., με 

τον Σύλλογο Ιπταμένων Ραδιοναυτίλων και τον Σύλλογο Αποφοίτων Σχολής 

Υπαξιωματικών Διοικητικών, με θέμα κοινού ενδιαφέροντος, το οποίο 

αφορούσε τον τρόπο εκλογής του Διοικητικού Συμβουλίου της Ένωσης 

Αποστράτων.  

♦ Συνάντηση – συνεργασία αντιπροσωπείας του Σ.Α.Σ. με την ΑΝ.Ε.Α.Ε.Δ. 

με θέματα κοινού ενδιαφέροντος.   

♦ Με αφορμή την πρόταση του κ.Ιατρίδη, για νέο τρόπο εκλογής Διοικητικού 

Συμβουλίου στην Ένωση Αποστράτων, πραγματοποιήσαμε διευρυμένο 
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Διοικητικό Συμβούλιο, με τη συμμετοχή Μελών του Διοικητικού 

Συμβουλίου της Ένωσης Αποστράτων Αξιωματικών Αεροπορίας 

προέλευσης Σ.Τ.Υ.Α. και του Νομικού μας Συμβούλου κ.Εμμανουηλίδη, για 

να συζητηθούν απόψεις για το θέμα, στο οποίο απουσίαζαν οι κ.κ.Ρώτας και 

Δελλής.  

♦ Πραγματοποιήθηκαν με μεγάλη επιτυχία επισκέψεις με αντιπροσωπεία του 

Διοικητικού Συμβουλίου του Συλλόγου, στην Περιφέρεια, με σκοπό την 

ενημέρωση των Μελών μας και καταγραφή προβλημάτων. Συγκεκριμένα, 

επισκεφθήκαμε την Πάτρα, την Καλαμάτα, τη Λάρισα, τον Βόλο, την 

Αλεξανδρούπολη, την Κομοτηνή και τη Θεσσαλονίκη. Δεν 

πραγματοποιήθηκαν επισκέψεις σε Χανιά και Ηράκλειο, λόγω έλλειψης 

χρόνου και ενόψει των καλοκαιρινών διακοπών. Δεσμευόμαστε ότι οι 

εφετινές επισκέψεις, εφόσον εγκριθούν, θα ξεκινήσουν από τις δύο αυτές 

πόλεις.  

♦ Πραγματοποιήθηκε συνάντηση του Προέδρου του Σ.Α.Σ. με την 

Αναπληρώτρια Υφυπουργό Εθνικής Άμυνας καΦώφη Γεννηματά, την οποία 

ενημέρωσε σε τρέχοντα θέματα, όπως τροποποίηση του Ν. 3883/10, 

ενοποίηση – αναβάθμιση Σχολών Α.Σ.Σ.Υ. της Πολεμικής Αεροπορίας, 

ονοματολογία ενοποιημένης Σχολής και εναρμόνιση του Ν. 3882/10 με τον 

Ν. 3865, για την άρση της αδικίας της 40ης και της 41ης Σειράς Σ.Τ.Υ.Α. 

♦ Πραγματοποιήθηκε διευρυμένο Διοικητικό Συμβούλιο με τη συμμετοχή 

των Επιτίμων Προέδρων του Συλλόγου των Προέδρων των Συλλόγων 

Αποφοίτων της Σχολής Υπαξιωματικών Διοικητικών, Σχολής Αποφοίτων 

Ιπταμένων Ραδιοναυτίλων και του Νομικού Συμβούλου, με θέμα το μέλλον 

των Παραγωγικών Σχολών Α.Σ.Σ.Υ., με αφορμή πληροφορίες που ήθελαν 

το Κόμμα της τότε Αξιωματικής Αντιπολίτευσης να σκέφτεται την 

κατάργηση των Σχολών Α.Σ.Σ.Υ. και την εξέλιξή τους μέχρι τον βαθμό του 
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Ανθυπασπιστή. Αποφασίστηκε να σταλεί επιστολή προς τον ΣΥΡΙΖΑ για 

συνάντηση για τα συγκεκριμένα θέματα, αλλά λόγω των εκλογών, δεν 

κατέστη δυνατόν. Είναι στις προθέσεις μας μία συνάντηση με τον Υπουργό 

Εθνικής Αμύνης, για κατάθεση απόψεων.  

♦ Πραγματοποιήθηκε εθιμοτυπική επίσκεψη ενημέρωσης του νεοσύστατου 

Συνδέσμου Αποφοίτων Σχολής Ικάρων στον Σύλλογό μας και ανταλλαγή 

απόψεων σε γενικά θέματα και θέματα κοινού ενδιαφέροντος.  

 

Συμμετοχή του Συλλόγου σε Τελετές 

♦ Θέλοντας να τιμήσει τους συναδέλφους που έπεσαν κατά την εκτέλεση του 

καθήκοντος, ο Σύλλογος μας συμμετείχε με κατάθεση στεφάνου, στην 

επιμνημόσυνη δέηση πεσόντων αεροπόρων στο όρος Όθρυς.  

♦ Συμμετείχαμε στην τελετή παράδοσης – παραλαβής Διοικητού Σ.Τ.Υ.Α., 

με αντιπροσωπεία Μελών του Διοικητικού Συμβουλίου και επίδοση 

τιμητικής πλακέτας του Συλλόγου στον αποχωρούντα Διοικητή. Είμαστε δε, 

σε συνεχή επαφή με τον Διοικητή της Σχολής μας για θέματα που αφορούν 

τη Σχολή μας.  

♦ Ο Σύλλογος συμμετείχε στην ετήσια επιμνημόσυνη δέηση του 

ΠΑ.ΣΥ.ΒΕΤ.Α. για τους πεσόντες Αεροπόρους του 13ου Σμήνους το 1951 – 

1952 στην Κορέα.  

♦ Επίσης συμμετείχε στην επιμνημόσυνη δέηση στην Κάρπαθο, στη μνήμη 

του ήρωα Σμηναγού Ηλιάκη.  

♦ Με κατάθεση στεφάνου στην ετήσια επιμνημόσυνη δέηση της RAFA,  

στο Μνημείο Ελλήνων – Βρετανών πεσόντων Αεροπόρων το 1940 – 1941 

στην 112 Πτέρυγα Μάχης.  
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♦ Με κατάθεση στεφάνου στην ετήσια επιμνημόσυνη δέηση πεσόντων 

Αεροπόρων, στην πλατεία Καραϊσκάκη, με μέριμνα της Ένωσης 

Αποστράτων Αξιωματικών Αεροπορίας.  

♦ Συμμετείχε με Αντιπροσωπεία στην Τελετή Ορκωμοσίας των νέων 

Ανθυποσμηναγών της Σχολής Ικάρων, καθώς επίσης και στην Ορκωμοσία 

πρωτοετών της Σχολής Ικάρων.  

♦ Ο Σύλλογος δεν θα μπορούσε βέβαια να λείψει από τις Τελετές 

Ορκωμοσίας τόσο των νέων Σμηνιών της 64ης Σειράς Σ.Τ.Υ.Α., όσο και των 

πρωτοετών Δοκίμων 66ης Σειράς στην Αεροπορική Βάση της Δεκέλειας στο 

Τατόι.  

♦ Δεν θα πρέπει να παραλείψω τη συμμετοχή του Συλλόγου Αποφοίτων 

Σ.Τ.Υ.Α., δια του Προέδρου, στη λαμπρή Τελετή απόσυρσης των 

αεροσκαφών Α7 στην 116 Πτέρυγα Μάχης.  

♦ Ο Σύλλογος συμμετείχε επίσης με αντιπροσωπεία, στις εκδηλώσεις 

εορτασμού του προστάτη της Πολεμικής Αεροπορίας και στις εορταστικές 

εκδηλώσεις για την Εθνική Αντίσταση.  

♦ Τέλος, πραγματοποίησε την ετήσια επιμνημόσυνη δέηση πεσόντων 

Αποφοίτων Σ.Τ.Υ.Α. κατά την εκτέλεση του καθήκοντος, για πρώτη φορά 

σε μία σεμνή τελετή στον ιερό ναό Αγίου Νικολάου Ρηγίλλης, με τη 

συμμετοχή των οικογενειών των πεσόντων και την παρουσία 

αντιπροσωπείας Στρατιωτικού Προσωπικού.  

 

Εφημερίδα ‘‘Τα Νέα του Σ.Α.Σ.’’ 

Θα ενημερωθείτε από τον Πρόεδρο της Συντακτικής Επιτροπής και 

Αναπληρωτή Αντιπρόεδρο κ.Γεώργιο Παπαδόπουλο.  

Ο κ.Παπαδόπουλος παρακαλείται να έρθει στο βήμα.  
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Γ.ΠΑΠΑΔΟΠΟΥΛΟΣ: Χαίρετε. Κατά την περίοδο από 01-01-2014 έως 

31-12-2014, η Συντακτική Επιτροπή η οποία φαίνεται στη διαφάνεια και 

αποτελείται από τους: Γεώργιο Παπαδόπουλο, Κωνσταντίνο Πουραϊμη, 

Ανδρέα Ποταμίτη, Ιωάννη Αμουτζόπουλο και Χρήστο Δούρο, προέβη στην 

έκδοση των εφημερίδων:  

- 232  – 12σέλιδη. 

- 233 – 8σέλιδη.  

- 234 – 12σέλιδη. 

- Έκτακτη έκδοση Ιούλιος 2014 – 4σέλιδη, με συμμετοχή του 

Πανελληνίου Συλλόγου Οικογενειών Πεσόντων Αεροπόρων, 

Συλλόγου Αποφοίτων Σ.Τ.Υ.Α., Συλλόγου Αποστράτων Ιπταμένων 

Ραδιοναυτίλων, Συλλόγου Αποφοίτων ΣΥΔ. Σκοπός ήταν να 

αποτρέψουμε την τροποποίηση της Κ.Υ.Α. αναφορικά με τον τρόπο 

εκλογής του Διοικητικού Συμβουλίου της Ε.Α.Α.  

- 235 – 12σέλιδη. 

- 236 – 8σέλιδη.  

Τα άρθρα που δημοσιεύτηκαν, ήταν 83 στο σύνολο.  

Βασικοί στόχοι της εφημερίδας είναι να ενημερωθούν τα Μέλη μας 

για θέματα που τα ενδιαφέρουν. Η προβολή στην πολιτική και στρατιωτική 

ηγεσία των αιτημάτων, των προβλημάτων που απασχολούν τους εν ενεργεία 

και αποστράτους Αποφοίτους Σ.Τ.Υ.Α. Προβλήθηκαν με πολλά 

δημοσιεύματα, αιτήματα των εν ενεργεία συναδέλφων, όπως : Εξελεγκτικό, 

Αναβάθμιση της Σχολής τριετούς φοίτησης, Αναβάθμιση πτυχίων 

τεχνολόγων, τήρηση ονόματος Σ.Τ.Υ.Α.  

Κατεβλήθη η προσπάθεια από τη Συντακτική Επιτροπή να 

ικανοποιήσει στο μέτρο του δυνατού, περισσότερους συναδέλφους Μέλη και 

συνδρομητές, δημοσιεύοντας κείμενά τους. Η Συντακτική Επιτροπή ζητά 
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συγνώμη από τους συναδέλφους που δεν κατόρθωσε να ικανοποιήσει σε 

επιθυμητό βαθμό τις απαιτήσεις τους και ζητά την κατανόησή τους. Η 

Συντακτική Επιτροπή δεσμεύεται να συνεχίσει το έργο της, με στόχο για 

πληρέστερη ενημέρωση και αναβάθμιση της εφημερίδας. Ευχαριστώ.  

------------------------- 

«Οικονομικός Απολογισμός περιόδου Ιανουαρίου – Δεκεμβρίου 2014 από 

Ταμία Σ.Α.Σ, παρουσίαση και κατάθεση Ισολογισμού 2014 και του 

Προϋπολογισμού Εσόδων – Εξόδων 2015» 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Μετά από τον Διοικητικό Απολογισμό από τον Πρόεδρο και 

από τον κ.Παπαδόπουλο για την εφημερίδα, καλείται στο βήμα για τον 

Οικονομικό Απολογισμό, ο Ταμίας του Συλλόγου κ.Παναγιώτου.  

Δ.ΠΑΝΑΓΙΩΤΟΥ (Ταμίας): Καλημέρα σας, Χρόνια Πολλά, Καλή Χρονιά, 

με υγεία. Σε όλους εσάς, στις οικογένειές σας, σας εύχομαι τα καλύτερα για 

το 2015.  

Για όσους δεν με ξέρετε, είμαι ο Δημήτρης Παναγιώτου, ο Ταμίας του 

Συλλόγου και θα σας ενημερώσω για τα οικονομικά μας.  

Όπως βλέπετε στη διαφάνεια, τα Έσοδα του 2014 ήταν 29.166,41€ και 

τα Έξοδά μας 28.638,72€, δηλαδή είχαμε ένα θετικό πρόσημο για εφέτος, 

527,69€. Δυστυχώς αυτά τα 527,69€ δεν ήταν γιατί πολλοί συνάδελφοι από 

εμάς καταφέραμε και βρήκαμε κάποια χρήματα και πληρώσαμε τις 

συνδρομές μας. από τις συνδρομές δυστυχώς, είχαμε λίγο έλλειμμα για τη 

χρονιά που μας πέρασε. 

 Όπως ξέρουμε όλοι, τα οικονομικά δεν ήταν και τα καλύτερά μας, τη 

χρονιά που μας πέρασε. Άρα, ήταν λογικό επακόλουθο, να πέσουν λίγο οι 

συνδρομές. Μπορεί αυτά τα έσοδα να φαίνονται κάπως περισσότερα από 

πέρυσι, αλλά δεν είναι από εκεί, είναι από τους τόκους.  
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Στην επόμενη διαφάνεια, βλέπετε την αναλυτική κατάσταση των 

Εσόδων του 2014.  

Στην επόμενη διαφάνεια, βλέπετε την αναλυτική κατάσταση των 

Εξόδων του 2014.  

Στην επόμενη διαφάνεια, μπορείτε να δείτε στατιστικά στοιχεία 

Εσόδων – Εξόδων της τελευταίας τριετίας, για τα έτη 2012, 2013, 2014.  

Αν θυμάστε καλά –όσοι ήσασταν εδώ και θυμάστε– πέρυσι είχαμε πει 

και είχαμε δώσει μία υπόσχεση, αν καταφέρουμε να κατεβάσουμε τα έξοδα 

κάτω από τα 28.000€. Είναι κάτω από τα 28.000€, ας δείχνει εκεί το νούμερο 

κάτι άλλο, γιατί μην ξεχνάτε ότι κάναμε μία πετυχημένη περιοδεία, η οποία 

μας απέφερε πάρα πολλές συνδρομές καινούργιες και 6 εν ενεργεία 

συνάδελφοι γράφτηκαν, από την Περιφέρεια. είχαμε και το ταξίδι, όπως 

ξέρετε, είχαμε και την ιστοσελίδα. Άρα, στα λογικά πλαίσια των εξόδων του 

Συλλόγου, τα καθημερινά και τα αναγκαία, τα έξοδά μας ήταν πολύ λιγότερα 

από τα 28.000€, όπως υποσχεθήκαμε. Να δούμε, αν καταφέρουμε και 

εφέτος, θα τα κρατήσουμε κάτω από τα 28.000€. 

Στην επόμενη διαφάνεια βλέπετε στατιστικά στοιχεία που αφορούν 

συνδρομές και εγγραφές νέων Μελών, την τελευταία επταετία. Όπως σας 

είπα και λίγο πριν, οι συνδρομές εφέτος αυξήθηκαν έναντι του 2013. 

Συνέβαλε η περιοδεία μας, η οποία μας απέφερε 38 νέες εγγραφές και 

συνέβαλαν φυσικά και η Αλεξανδρούπολη πάρα πολύ.  

Θέλω να εξυμνήσω λίγο την Αλεξανδρούπολη, γιατί με άφησε 

έκπληκτο. Είχα πάρα πολλά χρόνια να πάω και όταν πήγα πέρυσι, σε ένα 

χώρο που δεν υπήρχε και που δεν έχουμε Παράρτημα εκεί, όπως ξέρετε, ο 

άνθρωπος εκεί ο κ.Μπαξεβάνης, κατάφερε να μαζέψει από όλη την 

Αλεξανδρούπολη, μέχρι και από το Διδυμότειχο ήρθαν πολλά παιδιά και οι 

περισσότεροι που γράφτηκαν οι εν ενεργεία, ήταν από το Διδυμότειχο. Μας 
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παρακάλεσαν, αν είναι δυνατόν να πηγαίνουμε κάθε εξάμηνο, αυτό θα το 

δούμε. Πήγαμε  

πάρα πολύ καλά από τις εγγραφές νέων.  

Στην επόμενη διαφάνεια, μπορείτε να δείτε το γενικό σύνολο των 

χρημάτων που έχει ο Σύλλογός μας στις 31-12-2014, σε λογαριασμούς που 

βλέπετε στη διαφάνεια. Όπως ενημέρωσα πέρυσι, έχουμε αλλάξει τους 

λογαριασμούς από Πρόεδρος – Ταμίας και τώρα πια είναι Σ.Α.Σ. Δηλαδή, 

όταν πάει κάποιος να καταθέσει τη συνδρομή του, θα βγει: Σ.Α.Σ., Σύλλογος 

Αποφοίτων Σ.Τ.Υ.Α.  

Υπάρχει ακόμα, ισχύει ο παλιός λογαριασμός ο οποίος ήταν στο όνομα 

του Προέδρου και του Ταμία κα από εφέτος, θέλω να σας ενημερώσω –και 

όποιοι γνωρίζετε άλλους φίλους και συναδέλφους – να τους πείτε ότι από 

εφέτος θα καταργηθεί. Δηλαδή, αν πάω εγώ στην Τράπεζα και πω: «Θέλω 

στον παλιό λογαριασμό», (τον αριθμό τον ξέρουμε όλοι), δεν θα βγει πια. Θα 

λένε: «Δεν υπάρχει τέτοιος λογαριασμός». Οπότε να κοιτάξουμε λιγάκι. 

Ευτυχώς, είναι ελάχιστοι αυτοί οι φίλοι. Να κοιτάξουμε λιγάκι να τους 

ενημερώσουμε. Εμείς τους το τονίζουμε κάθε φορά από την εφημερίδα. Θα 

το βάλουμε και στο site πια, ότι καταργήθηκε ο παλιός λογαριασμός και δεν 

θα μπορούμε από εφέτος να καταθέτουμε στον παλιό λογαριασμό.  

Στη συνέχεια, βλέπετε τον Ισολογισμό οικονομικής χρήσης του 2014 

και τον λογαριασμό Γενικής Εκμετάλλευσης, που περιλαμβάνει τα Έσοδα 

και τα Έξοδα.  

Στην επόμενη διαφάνεια, τον ετήσιο Προϋπολογισμό Εξόδων του 

2015.  

Δεν υπάρχει κάτι άλλο, έχουμε τελειώσει, δεν έχουμε κάτι άλλο. Θέλω 

να σας ευχαριστήσω πάρα πολύ. Εύχομαι, η καινούργια χρονιά να δώσει 

στον καθένα μας ό,τι επιθυμεί, να έχουμε υγεία, χαρά και καλή διάθεση. Και 
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αν είναι δυνατόν, όσοι ξέρουμε φίλους και συναδέλφους που για τον ‘‘άλφα’’ 

ή ‘‘βήτα’’ λόγο, είχαν φύγει από τον Σύλλογο (γιατί δεν του άρεσε η φάτσα 

μου), πείτε του: «Ρε παιδιά, να τον αλλάξουμε, να βάλουμε μία άλλη φάτσα. 

Τώρα έρχεται Καρναβάλι, να βάλουμε κάτι άλλο, να βλέπουμε κάποιον 

άλλον». Ας έρθει στον Σύλλογο, ο Σύλλογος μας χρειάζεται όλους, δεν μας 

περισσεύει κανείς. Τα 20€ τον χρόνο, ένας συνάδελφος τώρα μου έκανε την 

ανάλυση, είναι 1,12€ τον μήνα. Ο Σύλλογος μας χρειάζεται όλους και αν 

είναι δυνατόν και άνθρωποι που μπορούν να προσφέρουν και εθελοντικά 

ακόμα, μπορούν να έρθουν.  

Ευχαριστώ πάρα πολύ, Καλή Χρονιά. Και με συγχωρείτε για την 

ταλαιπωρία.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Μετά τον Οικονομικό Απολογισμό του παρελθόντος έτους 

από τον κ.Παναγιώτου και εγώ με τη σειρά μου, παρακαλώ όλους υμάς και 

δι’ υμών, τους συναδέλφους οι οποίοι είναι εκτός αιθούσης και εκτός της 

Αθήνας, να τους παροτρύνουμε, όσοι δεν είναι Μέλη, να γίνουν και να 

δίνουμε τη συνδρομή μας σε τακτό χρόνο, γιατί όπως είδατε, ο Σύλλογος 

βρέθηκε στη δύσκολη ανάγκη, να μας γνωστοποιήσει ότι εφέτος είχαμε πολύ 

ελάχιστους εγγραφέντες συναδέλφους στον Σύλλογό μας. Αυτό είναι 

πραγματικά κάτι που θα πρέπει να μας ανησυχήσει ιδιαίτερα.  
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«Παρουσίαση Ετήσιας Έκθεσης Εξελεγκτικής Επιτροπής επί της 

Οικονομικής Διαχείρισης του Συλλόγου, για περίοδο Ιανουαρίου 

Δεκεμβρίου 2014 από Ε.Ε.» 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Μετά λοιπόν από τον Οικονομικό Απολογισμό από τον 

κ.Παναγιώτου, καλείται στο βήμα ο κ.Ανδρικόπουλος, για να μας παρου-

σιάσει την Ετήσια Έκθεση Εξελεγκτικής Επιτροπής επί της Οικονομικής 

Διαχείρισης του Συλλόγου, για την περίοδο του 2014.  

Ο κ.Ανδρικόπουλος έχει τον λόγο.  

ΑΝ.ΑΝΔΡΙΚΟΠΟΥΛΟΣ (Πρόεδρος Εξελεγκτικής Επιτροπής):  

Καλημέρα κύριοι, Χρόνια Πολλά, Καλή Χρονιά. Σας εύχομαι υγεία, ευτυχία 

και χαρά. Ο νέος χρόνος, να φέρει ό,τι επιθυμεί ο καθένας στην αγκαλιά του, 

ή στην τσέπη του. (Διαβάζει):  

« Σήμερα, 20 Ιανουαρίου 2015 και ημέρα Τρίτη, η Εξελεγκτική Επιτροπή, 

αποτελούμενη από τον ομιλούντα, τον Γεώργιο Τζανίνη και τον Αναστάσιο 

Σπυρόπουλο ως Μέλη, προέβη σε τακτικό ετήσιο έλεγχο της Οικονομικής 

Διαχείρισης του Συλλόγου μας, για το χρονικό διάστημα από 01-01-2014 μέχρι 

31-12-2014. Όλα τα στοιχεία του εν λόγω ελέγχου, παρατίθενται κατωτέρω.  

ΕΣΟΔΑ 

α) Συνδρομές – εγγραφές – ενισχύσεις Σ.Α.Σ.    25.071,68€ 

β) Αναμνηστικά διάφορα Σ.Α.Σ.                 90,50€ 

γ) Στέγη συλλόγου Σ.Α.Σ.                                         60,00€ 

δ) Αρωγή συλλόγου Σ.Α.Σ.                                        00,00€ 

ε) Τόκοι καταθέσεων στο σύνολο                                  3.944,23€ 

ΣΥΝΟΛΟ ΓΕΝΙΚΩΝ ΕΣΟΔΩΝ                                 29.166,41€ 

ΕΞΟΔΑ 

ΣΥΝΟΛΟ ΓΕΝΙΚΩΝ ΕΞΟΔΩΝ                                   28.638,72€ 
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Η διαφορά Εσόδων – Εξόδων έτους 2011 είναι θετική και ανέρχεται στο ποσό 

των            527,69€. 

ΒΙΒΛΙΑΡΙΑ ΚΑΤΑΘΕΣΕΩΝ 

α) ΕΤΕ Τρεχούμενος Σ.Α.Σ. με ενημέρωση 31-12-2014:        131,01€. 

β) ΕΤΕ νέος λογαριασμός με ενημέρωση 31-12-2014:       409,45€. 

γ) ΕΤΕ Τρεχούμενος Αρωγής Σ.Α.Σ. με ενημέρωση 31-12-2014:    1.816,25€.  

δ) ΕΤΕ Προθεσμιακός Σ.Α.Σ.:            33.000€.  

Με τη λήξη του, τις 07-07-2015, θα ανέρχεται στο ποσό των        33.568,79€. 

ε) Τ.Π.&Δ. προθεσμιακός Στέγης Σ.Α.Σ.                                      59.098,62€.  

Με τη λήξη του στις 07-07-2015 θα ανέρχεται στις                       60.329,35€. 

στ) Τρεχούμενος Σ.Α.Σ. στο Τ.Π.&Δ., με ενημέρωση 31-12-2014     239,93€. 

Το συνολικό ποσό που ευρίσκεται κατατεθειμένο στα βιβλιάρια του Συλλόγου, 

ανέρχεται στο ποσό των             96.494,78€.  

Στα χέρια του Ταμία είναι                                                               1.161,00€.  

Το συνολικό χρηματικό ποσό του Σ.Α.Σ. ανέρχεται στο ποσό των 97.656,46€.  

 

Στον Σύλλογο υπάρχουν για διάθεση τα παρακάτω αποθεματικά – 

αναμνηστικών:  

Γραμματόσημα (φύλλα 24), Φάκελος Πρώτης Κυκλοφορίας, Λευκώματα, όλα 

σε συνολική αξία:         3.279,00€. 

   Κατά τον ετήσιο έλεγχο δεν ευρέθησαν οικονομικές διαφορές.  

Η Εξελεγκτική Επιτροπή έχουσα πλήρη ευθύνη των όσων αναφέρονται 

παραπάνω θέλει να ευχαριστήσει, ενώπιον της Γενικής Συνέλευσης, το 

Διοικητικό Συμβούλιο του Συλλόγου και ιδιαίτερα τον Ταμία κοΔημήτριο 

Παναγιώτου, για την άριστη συνεργασία κατά τους ελέγχους του έτους 2014. 

(Εγώ βέβαια προσωπικά, τον γνωρίζω περισσότερα χρόνια και τον ευχαριστώ 

για όλα αυτά τα χρόνια).  
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 Μετά τα ανωτέρω στοιχεία που εκτέθησαν για το οικονομικό έτος 2014, 

η Εξελεγκτική Επιτροπή προτείνει: 

  α) Την έγκριση του Οικονομικού Απολογισμού του εν λόγω έτους. 

  β) Την απαλλαγή του Διοικητικού Συμβουλίου από κάθε ευθύνη. 

Η Εξελεγκτική Επιτροπή.» 

Ευχαριστώ πολύ που με ακούσατε. Καλημέρα σας.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Μετά την εμπεριστατωμένη παρουσίαση του κ.Ανδρικό-

πουλου για το οικονομικό έλεγχο και αφού τον ευχαριστήσουμε, ο κύριος 

Ταμίας θέλει για ένα λεπτό να πει κάτι για το Λεύκωμα. Νομίζω ότι το 

εγκρίνετε.  

ΜΕΛΗ: Συμφωνούμε…, συμφωνούμε. 

Δ.ΠΑΝΑΓΙΩΤΟΥ: Κύριοι συνάδελφοι, έξω έχουμε βάλει (οι παλιοί θα 

έλεγαν: το παζάρι, ξέρετε, το εμπόρευμα) έχουμε κάποια Λευκώματα, όσοι 

θέλετε να αγοράσετε, έχουμε καρφίτσες πέτου, έχουμε μπρελόκ, έχουμε 

στυλό, έχουμε κάποιους αναπτήρες Zippo για τους πολύ… (δυστυχώς, είναι 

ακριβοί αυτοί). 40€, όποιος ενδιαφέρεται. Όποιοι θέλετε, μπορείτε να 

αγοράσετε, είμαστε στη διάθεσή σας απέξω. Ευχαριστώ πάρα πολύ.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Μετά, λοιπόν, από την έκθεση του Διοικητικού 

Απολογισμού, του Οικονομικού Απολογισμού και την παρουσίαση της 

ετήσιας τακτικής έκθεσης της Εξελεγκτικής Επιτροπής, επί της οικονομικής 

διαχείρισης, η Γενική Συνέλευση καλείται να αποφανθεί (ομόφωνα, ει 

δυνατόν), για τον Διοικητικό Απολογισμό.  

Εγκρίνετε;  

Στο σημείο αυτό διεξάγεται ψηφοφορία δι’ ανατάσεως της χειρός. 

……………………………………………………………………………… 

Δ.ΦΑΛΤΑΪΤΣ: Ευχαριστούμε πολύ.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Για τον Ισολογισμό, εγκρίνετε;  



50                     ΠΡΑΚΤΙΚΑ ΓΕΝΙΚΗΣ ΣΥΝΕΛΕΥΣΗΣ ΣΥΛΛΟΓΟΥ ΑΠΟΦΟΙΤΩΝ Σ.Τ.Υ.Α. 

 

50                                                                ΣΥΝΕΔΡΙΑΣΗ ΤΗΣ 31ης ΙΑΝΟΥΑΡΙΟΥ 2015 

 

Στο σημείο αυτό διεξάγεται ψηφοφορία δι’ ανατάσεως της χειρός. 

……………………………………………………………………………… 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Για τον Προϋπολογισμό Εσόδων του 2015, εγκρίνετε;  

Στο σημείο αυτό διεξάγεται ψηφοφορία δι’ ανατάσεως της χειρός. 

……………………………………………………………………………… 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Επομένως, κατόπιν τούτου, απαλλάσσεται το Διοικητικό 

Συμβούλιο από κάθε ευθύνη για το παρελθόν οικονομικό έτος, 2014. 

Η ΓΕΝΙΚΗ ΣΥΝΕΛΕΥΣΗ 

ΑΠΟΦΑΣΙΖΕΙ ΟΜΟΦΩΝΑ 

Α) Εγκρίνει τον Διοικητικό Απολογισμό (πεπραγμένα) έτους 2014.  

Β) Εγκρίνει τον Οικονομικό Απολογισμό έτους 2014, (Ισολογισμό έτους 

2014 καθώς και τον Προϋπολογισμό Εσόδων – Εξόδων 2015).  

Γ) Απαλλάσσει το Διοικητικό Συμβούλιο από κάθε ευθύνη όσον αφορά τα 

οικονομικά θέματα για το έτος 2014.  

------------------------- 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Πριν από τον λόγο του κυρίου Προέδρου, ο οποίος θα μας 

μιλήσει για τους στόχους του νέου έτους και λοιπές εισηγήσεις, έχουμε μία 

επιστολή από τον Πρόεδρο του Παραρτήματος Ε.Α.Α. Λάρισας, προς 

ανάγνωση. Εγκρίνετε να αναγνωστεί αυτή;  

ΜΕΛΗ: Συμφωνούμε…, συμφωνούμε. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Τον λόγο έχει ο κ.Παρασκευόπουλος, Μέλος της Επιτροπής.  

ΠΑΡΑΣΚΕΥΟΠΟΥΛΟΣ: Με τη σειρά μου, τις ευχές για το νέο έτος και 

για πολύ υγεία, οικογενειακή και ατομική μας.  

Ο Πρόεδρος –όπως προανέφερε και ο Πρόεδρός μας– της Ε.Α.Α. 

Λάρισας, μας έστειλε μία επιστολή και μεταξύ των άλλων αναφέρει 

(Διαβάζει):  
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«Αγαπητοί συνάδελφοι, Μέλη και φίλοι του Σ.Α.Σ.,  

Δυστυχώς, οι ανειλημμένες υποχρεώσεις με την Ε.Α.Α. – 

Παράρτημα Λάρισας, δεν μου επιτρέπουν να πάρω μέρος στη Γενική 

Συνέλευση του Συλλόγου μας, ανταποκρινόμενος στην τιμητική 

πρόσκληση του Προεδρείου και του Συλλόγου.  

Είναι γεγονός ότι η σημερινή Γενική Συνέλευση, είναι μία από τις 

πιο κρίσιμες στην ιστορία του Σ.Α.Σ., καθώς πέραν του τυπικού 

Απολογισμού, θα γίνει αποτίμηση της δράσης του Συλλόγου για τον 

χρόνο που πέρασε, προκειμένου να καθοριστούν τα επόμενα βήματα και 

οι προτεραιότητες για την υπεράσπιση και προστασία των συμφερόντων 

των Μελών, καθώς και την προώθηση των δικαίων αιτημάτων, που 

αφορούν τους εν ενεργεία συναδέλφους Αποφοίτους της Σ.Τ.Υ.Α. 

Ο χρόνος που διανύσαμε, ήταν μία δύσκολη περίοδος, καθώς 

όλοι μας βρεθήκαμε να αντιμετωπίζουμε απρόκλητα μία πολυμέτωπη 

επίθεση της αξιοπρέπειάς μας, της ιστορικής μας διαδρομής, της 

προσφοράς στην Πολεμική Αεροπορία και του συλλογικού μας 

γίγνεσθαι, με πρωτοφανείς προσβλητικούς χαρακτηρισμούς, όπως: 

‘‘αμόρφωτοι, απαίδευτοι, συντεχνίες’’, προερχόμενες από τα 

αρρωστημένα ένστικτα της αλαζονείας, της υπεροψίας και της 

εγωπάθειας.  

Δεν μπορεί να αγνοηθεί, ούτε να λησμονηθεί ότι αυτή την 

προσβλητική συμπεριφορά εις βάρος μας, την υποστήριξαν και 

άνθρωποι της δικής μας οικογένειας. Παραγνωρίζοντας τον ρόλο τους, 

ενεργώντας εγωκεντρικά και διεκδικώντας για τον εαυτό τους το 

μονοπώλιο της απόλυτης αλήθειας, αυτοαναγορευόμενοι σε κήνσορες 

όλων των υποτιθεμένων κακώς κειμένων της συλλογικής μας δράσης, 

ζήλεψαν τη δόξα του Κρόνου που τρώει τα παιδιά του. αποτελούν 
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όνειδος και ανάθεμα, όσοι από τη μεγάλη και υπερήφανη οικογένεια της 

Σ.Τ.Υ.Α., αποδέχθηκαν αδιαμαρτύρητα, ή συνυπέγραψαν τους 

βαρύτατους προσβλητικούς χαρακτηρισμούς που θίγουν την τιμή μας, 

την υπόληψή μας και την αξιοπρέπειά μας.  

Κανείς από εμάς και μάλιστα αιρετός, δεν δικαιούνται να θεωρεί 

ότι η όποια εκλογή του συνοδεύεται από ‘‘λευκή επιταγή’’ να πράττει 

και να ενεργεί κατά το δοκούν, αγνοώντας την πλειοψηφία των 

συναδέλφων, που τον τίμησε και αδιαφορώντας για την εντολή που 

έλαβε να τους υπηρετεί, προτάσσοντας το συλλογικό μας συμφέρον, 

όπως αυτό προσδιορίζεται από τη βούληση των Μελών μας.  

Μέσα σε αυτό το περιβάλλον, ο Σύλλογος μας και το Διοικητικό 

Συμβούλιο βρέθηκαν σε θέση άμυνας, να μάχονται για τα αυτονόητα, 

ενώ η οικονομική απαξίωση έχει οδηγήσει χιλιάδες Μέλη μας στα όρια 

της φτώχειας και της κοινωνικής περιθωριοποίησης.  

Αγαπητοί συνάδελφοι, οι μεμψιμοιρίες, ο παραγοντισμός, οι 

προσωπικές στρατηγικές, ο πατερναλισμός, οι δήθεν αυθεντίες δεν 

έχουν θέση στον Σ.Α.Σ., καθώς όλοι μας βρισκόμαστε στο πλευρό του 

νόμιμα εκλεγμένου Προέδρου και του Διοικητικού Συμβουλίου, που 

δίνουν μάχες, υπερασπιζόμενοι τη μεγάλη μας ιστορία, αλλά και το 

παρόν και το μέλλον των εν ενεργεία και αποστράτων συναδέλφων μας. 

 Για εμάς, εάν η Πολεμική Αεροπορία είναι το σόι μας, η Σ.Τ.Υ.Α.  

και τώρα ο Σ.Α.Σ. είναι η δική μας οικογένεια, οι γονείς μας, τα αδέλφια 

μας, τα παιδιά μας και γι’ αυτούς θα πρέπει να κάνουμε τα πάντα, 

προκειμένου να προστατεύσουμε το κύρος τους και τα δίκαια 

συμφέροντά τους.  

Είμαστε υπερήφανοι που είμαστε Απόφοιτοι Σ.Τ.Υ.Α., είμαστε 

υπερήφανοι που είμαστε Μέλη του Σ.Α.Σ.  
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Σμηναγός ε.α. Κωνσταντίνος Λιούτας,  

Πρόεδρος της Ε.Α.Α.- Παράρτημα Λάρισας. 

Συγχωρήστε με για τα μικροπροβλήματα, αλλά μόλις το είχα 

επεξεργαστεί.  

------------------------- 

 «Στόχοι 2015 από Πρόεδρο Σ.Α.Σ. – Λοιπές Εισηγήσεις» 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Μετά την ανάγνωση της επιστολής του Προέδρου 

Παραρτήματος Λάρισας, καλείται στο βήμα ο κύριος Πρόεδρος, να μας 

εκθέσει τους στόχους και τις λοιπές εισηγήσεις για το νέο έτος.  

Δ.ΦΑΛΤΑΪΤΣ: (Διαβάζει):  

ΣΤΟΧΟΙ 2012 

♦ Πραγματοποίηση της ετήσιας Χοροεσπερίδας, η οποία θα γίνει στις 

7 Φεβρουαρίου στο Κέντρο ‘‘Μπάρμπα Λάζαρος’’ στη Ζησιμοπούλου, στο 

Παλαιό Φάληρο. Θα σας περιμένουμε, να έρθετε μαζί, να διασκεδάσουμε.  

♦ Ολοκλήρωση των διαδικασιών σύστασης της Ομοσπονδίας Σ.Α.Σ., 

το Καταστατικό της οποίας έχει ολοκληρωθεί αφιλοκερδώς από το 

Δικηγορικό Γραφείο της καςΠετραδέλη, με μόνη εκκρεμότητα την κατ’ 

άρθρο συζήτηση και έγκρισή του από τα Διοικητικά Συμβούλια των 

Συλλόγων που συμμετέχουν και την εν συνεχεία δημοσίευσή του.  

♦ Επανάληψη προγράμματος επισκέψεων στην Περιφέρεια, στις 

οποίες προσφέρθηκαν να συνεργαστούν το Δικηγορικό Γραφείο Πετραδέλη 

– Αργυροπούλου και ο Οικονομολόγος και Πρόεδρος του Συλλόγου 

Αποφοίτων Σχολής Σωμάτων, κ.Ιωάννης Αντωνιάδης.  

Ήδη πραγματοποιήθηκε μία πιλοτική επίσκεψη ενημέρωσης των 

Μελών μας στο Παράρτημα της Ένωσης Αποστράτων Αξιωματικών Αχαΐας, 

με σύμφωνη γνώμη των Συλλόγων Σ.Α.Σ.Υ., Ε.Σ.Μ.Α., Σ.Α.Ι.Ρ. και 

Σ.Α.Σ.Υ.Δ.Α., επί οικονομικών, ασφαλιστικών θεμάτων και θεμάτων 
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αναδρομικής διεκδίκησης των κρατήσεων του Ν. 4093/12, με πολύ μεγάλη 

επιτυχία. Μετά από συζήτηση την οποία είχαμε εχθές, με τους Συλλόγους 

τους άλλους τέσσερις, στον Σύλλογό μας, αποφασίστηκε ότι το πρόγραμμα 

αυτό θα το συνεχίσουμε σε όλη την Περιφέρεια, όπου υπάρχουν 

Αντιπρόσωποι.  

♦ Επικοινωνία και επισκέψεις προς τη Στρατιωτική ηγεσία της Π.Α. 

για ενημέρωση και κατάθεση απόψεων επί προβλημάτων του Κλάδου μας.  

 ♦ Επικοινωνία και επισκέψεις στη νέα πολιτική ηγεσία του 

Υπουργείου Εθνικής Άμυνας, στον Υπουργό Οικονομικών, Παιδείας και 

Αρχηγούς Κομμάτων για επικαιροποίηση θεμάτων και προβλημάτων που 

αφορούν κατάθεση απόψεων προς ενημέρωση και επίλυση προβλημάτων 

του Κλάδου μας.  

♦ Επίσκεψη και συνεργασία με τον Διοικητή της Σ.Τ.Υ.Α. για 

κατάθεση απόψεων σχετικά με θέματα που αφορούν τη Σχολή μας.  

♦ Προγραμματισμός εκδρομών (μονοήμερες και διήμερες και αν 

καταστεί δυνατόν και μία εκδρομή εξωτερικού).  

♦ Αίτηση για έγκριση από το Γενικό Επιτελείο Αεροπορίας, 

επισκέψεων σε Μονάδες, με αντικείμενο την ενημέρωση των εν ενεργεία 

Μελών μας σε θέματα του Κλάδου μας.  

♦ Συνεχής αναβάθμιση και εμπλουτισμός της εφημερίδας ‘‘Τα Νέα 

του Σ.Α.Σ.’’, με ποιοτικά θέματα ποικίλης ύλης και επαναφορά της στήλης  

του Δοκίμου.  

♦ Υλοποίηση προγράμματος αναβάθμισης και εκσυγχρονισμού του 

Οικονομικού Τμήματος του Συλλόγου μας, με πλήρη μηχανογράφηση, το 

οποίο θα τεθεί για έγκριση στη Γενική Συνέλευση λόγω του αυξημένου  

κόστους του. Εκτιμάται ότι είναι της τάξεως των 1.200€.  
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♦ Προσπάθεια για δημιουργία πρόσθετων εσόδων από την 

προσέλκυση διαφημίσεων στο site και στην εφημερίδα του Συλλόγου μας.  

♦ Σχεδιασμός και υλοποίηση δράσεων και συνεργασιών του 

Συλλόγου, με όλους τους φορείς, στην κατεύθυνση επίλυσης κοινών 

προβλημάτων.  

♦ Και τέλος, η άρτια προετοιμασία της επόμενης Εξελεγκτικής 

Γενικής μας Συνέλευσης του 2016, με απώτερο σκοπό τη διευρυμένη και 

κατά το δυνατόν, μεγαλύτερη συμμετοχή των Μελών στις Αρχαιρεσίες για 

το νέο Διοικητικό Συμβούλιο.  

Σας ευχαριστώ πολύ.  

------------------------- 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Μετά την έκθεση των Στόχων για το 2015, που εξετέθησαν 

από τον κύριο Πρόεδρο, πηγαίνουμε σε διάλειμμα. Συμφωνείτε να 

υπερπηδήσουμε το διάλειμμα και να πάμε κατευθείαν στο Γ΄ Μέρος;  

ΜΕΛΗ: Συμφωνούμε…, συμφωνούμε. 

 

ΜΕΡΟΣ Γ΄ 

«Ομιλητές – Κατάθεση Απόψεων – Προτάσεις – Λοιπές Εισηγήσεις» 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Το Γ΄ Μέρος λοιπόν, αρχίζει με ομιλητές τον κ.Βούλγαρη και 

τον κ.Μερτίκα. Τώρα ακόμη ζητά να ομιλήσει ο κ.Σχίζας. Εγκρίνετε;  

ΜΕΛΗ: Συμφωνούμε…, συμφωνούμε. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Πρώτα ο κ.Σχίζας, μετά ο κ.Εμμανουηλίδης, ο κ.Καρά- 

μπελας, ο κ.Γαλαίος, ο κ.Τσουκνίδας και ο κ.Ταραράς.  

Ο κ.Βούλγαρης στο μικρόφωνο, ως πρώτος ομιλητής.  

ΜΕΛΟΣ: Θα έχουμε κάποιο περιορισμό στον χρόνο;  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Σίγουρα θα έχουμε. Άλλωστε, το πρόγραμμα εδώ ομιλεί  
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περί τριλέπτου. Εάν για τον ‘‘άλφα’’ ή ‘‘βήτα’’ λόγο, κάποιος μας λέει 

πράγματα που αξίζουν τον κόπο, θα επιμηκύνουμε τον χρόνο, σε ένα – δύο 

λεπτά ακόμη. Ο κ.Βούλγαρης έχει τον λόγο.  

Ν.ΒΟΥΛΓΑΡΗΣ: Καλημέρα σε όλους, Καλή Χρονιά.  

Για όσους δεν με γνωρίζουν, είμαι ο Νίκος Βούλγαρης, Γραμματέας 

του Συλλόγου. Πριν από λίγες ημέρες, συμπλήρωσα οκτώ χρόνια αδιάκοπης 

παρουσίας στα τρία τελευταία Διοικητικά Συμβούλια του Συλλόγου μας. 

Από την εμπειρία όλων αυτών των χρόνων ορμώμενος, θα ήθελα να σας 

καταθέσω κάποιες σκέψεις και προτάσεις.  

Αδιαμφισβήτητα, στην κορυφαία εκδήλωση του Συλλόγου μας, όπως 

η σημερινή, πρέπει να ακούγεται κριτική, αρκεί να είναι καλοπροαίρετη, να 

επισημαίνονται λάθη και να γίνεται και η αυτοκριτική. Και κυρίως, για να 

είναι μία Γενική Συνέλευση επιτυχημένη, πρέπει να υπάρχουν και προτάσεις.  

Σε ό,τι με αφορά, στα πλαίσια της αυτοκριτικής μου, χρωστάω από 

πέρυσι μία δημόσια συγνώμη στον Νομικό μας Σύμβουλο τον 

κ.Εμμανουηλίδη, επειδή στην πρώτη συνεδρίαση του παρόντος Διοικητικού 

Συμβουλίου, ίσως από το πάθος μου να υπερασπιστώ τον νεοεκλεγέντα 

Πρόεδρο, του ύψωσα τη φωνή και μπορεί να του μίλησα απρεπώς. 

Απολογούμαι, έστω και με καθυστέρηση ενός έτους, αγαπητέ Πρόεδρε. 

Έπρεπε να το είχα πράξει πέρυσι, ζητώ συγνώμη.  

Στη συνέχεια έχω να καταθέσω μία πρόταση προς το Σώμα της 

Γενικής Συνέλευσης, η οποία –κατά τη γνώμη μου, πάντα– είναι εξαιρετικά 

σοβαρή. Προτείνω, λοιπόν, αμέσως μετά την ανάληψη καθηκόντων από το 

κάθε νεοεκλεγέν Δ.Σ., δηλαδή, στη 2η συνεδρίαση του νεοεκλεγέντος 

Διοικητικού Συμβουλίου, να συζητιούνται τα προβλήματα και οι θέσεις του 

Συλλόγου, να επικαιροποιούνται, να γίνεται μία ατζέντα – καταγραφή των 

πάντων, κατ’ αυτόν τον τρόπο να ενημερώνεται και το νέο Διοικητικό 
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Συμβούλιο –αν είναι άτομα τα οποία δεν είχαν εκλεγεί και είναι η πρώτη τους 

εμπειρία στο Δ.Σ. του Συλλόγου– και κατά δεύτερο τρόπο, να υπάρχει πάντα 

ένας έτοιμος μπούσουλας, ανά πάσα στιγμή να χρησιμοποιηθεί κατά το 

δοκούν, σε επισκέψεις για ενημέρωση στην πολιτική ηγεσία, είτε στη 

στρατιωτική ηγεσία.  

Θα πρότεινα, να είναι παρόν σε αυτή τη συνεδρίαση και το 

απερχόμενο Δ.Σ., ούτως ώστε και να βοηθήσει με την εμπειρία του τους 

νέους, αν υπάρχουν, στο Διοικητικό Συμβούλιο και από κοινού να 

καθορίζονται οι θέσεις, οι επίσημες θέσεις του Συλλόγου. Θα ήθελα στο 

τέλος, κύριε Πρόεδρε, να ερωτηθεί το Σώμα αν συμφωνεί με την πρόταση 

αυτή.  

Μία άλλη παρατήρηση που θα ήθελα να καταθέσω, είναι ότι το 2015 

στο τέλος του, έχουμε τις εκλογές στην Ε.Α.Α. Επειδή έχουμε ταλαιπωρηθεί 

τα δύο τελευταία χρόνια με την Ε.Α.Α., με τις σχέσεις μας κ.λπ., η 

προσωπική μου άποψη είναι ότι πρέπει να σκεφθούμε όλοι, να 

αναλογιστούμε τι είδους ένωση θέλουμε και να υποστηρίξουμε τα 

κατάλληλα άτομα να μας αντιπροσωπεύουν. Έτσι, ας αναλογιστούμε λοιπόν 

ο καθένας μας τι θέλουμε να μας κάνει η Ε.Α., τι προσδοκούμε από την 

Ε.Α.Α. και ανάλογα να ψηφίσουμε ανθρώπους που μπορούν να 

υποστηρίξουν αυτό που θέλουμε να κάνουμε.  

Τελειώνοντας, θα ήθελα δε να επισημάνω ότι η χρονιά που θα 

διανύσουμε, είναι η τελευταία του παρόντος Διοικητικού Συμβουλίου. 

Τέτοιο μήνα την επόμενη χρονιά, θα έχουμε και Αρχαιρεσίες και θα ήθελα 

να παρακαλέσω τους αγαπητούς συναδέλφους, να μην φοβηθούν να βάλουν 

υποψηφιότητα. Σε ό,τι με αφορά, λόγω του Καταστατικού, που πιστεύω ότι 

είναι πολύ ορθό, συμπληρώνω εννέα χρόνια διαρκούς παρουσίας στον 

Σύλλογο και δεν έχω δικαίωμα να ξαναβάλω υποψηφιότητα. Δηλώνω όμως 
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και δεσμεύομαι ότι θα είμαι κοντά στον Σύλλογο και θα τον βοηθήσω όσο 

μπορώ. Σε ό,τι και αν μου ζητηθεί, θα είμαι δίπλα στον Σύλλογο με τη λήξη 

της θητείας μου.  

Παρακαλώ λοιπόν, όλους τους συναδέλφους, ας σταματήσουν την 

κριτική και ας κοπιάσουν εδώ, να δουν πώς παίρνονται οι αποφάσεις, τι 

προβλήματα υπάρχουν και να βοηθήσουν, να βάλουν ένα πετραδάκι και 

αυτοί να πάμε τον Σύλλογο πιο μπροστά. Η προσωπική μου άποψη είναι ότι 

θα πρέπει να έρθουν νέοι άνθρωποι, να έχουν γνώσεις από υπολογιστή, γιατί 

πλέον ακούσατε ότι υπάρχει μία πρόταση για να γίνει παντελής οργάνωση 

μηχανογράφησης στον Σύλλογο, έχουμε την ιστοσελίδα μας η οποία έχει 

αλλάξει τελείως μορφή και στο πλαίσιο που μπορώ, γιατί δεν είμαι ειδήμων, 

δεν έχω εκπαιδευτεί σε αυτά, δηλαδή από μόνος μου και από μία σχετική 

βοήθεια που έχω από φίλους… 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Κύριε Βούλγαρη, συντομεύετε.  

Ν.ΒΟΥΛΓΑΡΗΣ: Τελειώνω. Δεν θέλω να καταχραστώ τον χρόνο. 

Ευχαριστώ πολύ που με ακούσατε. Απλά, αυτή την πρόταση αν κρίνει το 

Σώμα ότι μπορεί να θεσμοθετηθεί, θα είναι καλό. Και επίσης, θα ήθελα να 

προσθέσω ότι μπορεί στην εκάστοτε Γενική Συνέλευση, οι θέσεις αυτές να 

επικαιροποιούνται και να επικυρώνονται, για να έχουν και μεγαλύτερη ισχύ. 

Σας ευχαριστώ πολύ.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Συμφωνείτε με την πρόταση του κ.Βούλγαρη, γι’ αυτό το νέο 

που ζητάει;  

ΜΕΛΗ: Εγκρίνεται…, εγκρίνεται.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Εγκρίνεται ομόφωνα.  

Η ΓΕΝΙΚΗ ΣΥΝΕΛΕΥΣΗ αποφασίζει ομόφωνα όπως το νεοεκλεγέν 

Δ.Σ., μετά από συζήτηση να επικαιροποιήσει τα θέματα που αφορούν τα 
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προβλήματα του Συλλόγου, ώστε οι επίσημες θέσεις του Δ.Σ. να 

χρησιμοποιούνται σε επισκέψεις της πολιτικής ή στρατιωτικής ηγεσίας. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Μετά τον κ.Βούλγαρη, στον οποίο υπήρξαμε αρκετά 

επιεικείς, επειδή είναι και ο Γραμματέας του Συλλόγου και επειδή μας είπε 

γενικές παρατηρήσεις οι οποίες είναι αξιοπρόσεκτες, τον λόγο έχει ο 

κ.Μερτίκας, με θέμα: «Επιβραβεύσεις». Παρακαλώ, όλοι να είμαστε όσο 

μπορούμε, σύντομοι, για να τελειώσουμε σε χρόνο τακτό, ελπίζω.  

Π.ΜΕΡΤΙΚΑΣ: Καλή χρονιά, με υγεία. 66 χρόνια Σ.Τ.Υ.Α., 33 χρόνια 

Σ.Α.Σ., βίοι παράλληλοι. Χρόνια πολλά (διότι τον Φλεβάρη, 66 χρόνια 

Σ.Τ.Υ.Α.). Κάνω την εξής εισήγηση, εάν εγκρίνει το Διοικητικό Συμβούλιο 

να γίνει μία Επιτροπή, να βρεθούν Απόφοιτοι της Σχολής, φιλόλογοι, 

καλλιτέχνες, διακριθέντες, έμποροι, παραέμποροι, οτιδήποτε άλλο, να 

βραβευθούν εν καιρώ, από τον Σύλλογο. Δηλαδή όπως προείπα, σε 

διάφορους τομείς επί παραδείγματι, ο κ.Τσουκνίδας κ.λπ. Αυτά και τίποτα 

άλλο. Ευχαριστώ πολύ.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ευχαριστούμε ιδιαίτερα τον κ.Μερτίκα. Και επειδή είναι ο 

βετεράνος, νομίζω ότι αξίζει ένα επιπλέον χειροκρότημα. 

 Ο τρίτος κατά σειρά ομιλητής είναι ο κ.Σχίζας. Παρακαλώ να έρθει 

στο βήμα.  

Δ.ΣΧΙΖΑΣ: Καλή χρονιά σε όλους. Πράγματι, είναι ευχάριστο να βλέπουμε 

συναδέλφους.  

Θα αναφερθώ σε τρία επιγραμματικά στοιχεία, που σήμερα τα είδα. 

Το πρώτο, εκεί στον Οικονομικό Απολογισμό, είδα ένα νούμερο για τη 

Στέγη, κάπου 60.000€, αν δεν απατώμαι. Δεν μπορούμε να κάνουμε μία 

έρευνα αγοράς, την περίοδο αυτή, που είναι και ευνοϊκή, μήπως βρούμε κάτι 

με αυτό το ποσό; Και πιστεύω ότι βρίσκουμε με τέτοια ποσά σήμερα. Μία 

έρευνα αγοράς. Μία πρόταση κάνω.  
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ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Πολύ σωστή η πρόταση.  

Δ.ΣΧΙΖΑΣ: Δεύτερον, άκουσα ότι έχουμε μία πρόταση διαγραφής Μέλους, 

γιατί –λέει– εξεφράσθη απρεπώς, ή δεν ξέρω πώς. Είναι βέβαιον ότι το να 

χαρακτηρίζουμε απρεπώς ανθρώπους γενικά, ή να βρίζουμε ανθρώπους, 

αυτή η διαδικασία είναι ίδιον των αδυνάτων. Είναι βέβαιον ότι δεν 

συμφωνούμε, είναι βέβαιον ότι κάποιοι οι οποίοι πιστεύουν ότι έγιναν 

Καρδινάλιοι, ή έχουν άλλες δυνάμεις να επιβάλλουν στους υπολοίπους.  

Όσον αφορά για τη συγκεκριμένη περίπτωση, σε αυτά που 

δημοσιεύτηκαν στην εφημερίδα, προσωπικά είχα απαντήσει εγγράφως, 

χωρίς όμως, ούτε να χαρακτηρίζω, ούτε να βρίζω. Είμαι αντίθετος σε αυτά.  

ΜΕΛΟΣ: Δεν μπορείς να το πράξεις.  

Δ.ΣΧΙΖΑΣ: Δεν μπορώ, λόγω χαρακτήρος και λόγω αρχών.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Παρακαλώ, όχι διάλογοι.  

Δ.ΣΧΙΖΑΣ: Άρα λοιπόν, το καλύτερο απ’ όλα είναι να μην προσπαθούμε να 

διαγράψουμε Μέλη, αλλά να προσθέτουμε Μέλη, έστω και αν κάποιοι έχουν 

τελείως διαφορετική άποψη από τη δική μας. Αυτά τα απλά ήθελα να πω, για 

τις τρεις περιπτώσεις που ανέφερα. Να είμαστε όλοι καλά, καλή χρονιά και 

να βλέπουμε πάντοτε το αισιόδοξο της ζωής.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ευχαριστούμε τον κ.Σχίζα ο οποίος ήταν πραγματικά 

λακωνικός.  

ΜΕΛΟΣ: Κύριε Νικόπουλε, οφείλουμε να δίνουμε και απαντήσεις, τώρα ή 

στο τέλος;  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Στο τέλος.  

ΜΕΛΟΣ: Ωραία. Γιατί πρέπει να δίνουμε και απαντήσεις.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Στο τέλος, στο τέλος.  

ΜΕΛΟΣ: Σας ευχαριστώ πολύ.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ο κ.Εμμανουηλίδης έχει τον λόγο.  
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Γ.ΕΜΜΑΝΟΥΗΛΙΔΗΣ: Θέλω να πω δυο λόγια σχετικά με τις αγωγές, ένα 

θέμα που απασχολεί συναδέλφους, αφού κάνω πρώτα δύο επισημάνσεις. Η 

μία επισήμανση είναι –επειδή βρισκόμαστε στην αρχή του χρόνου– ότι 

ευτυχισμένη ζωή δεν υπάρχει, υπάρχουν ευτυχισμένες και μόνο, στιγμές. 

Αυτές τις ευτυχισμένες στιγμές εύχομαι να τις περάσετε με τον νέο χρόνο.  

 Μία δεύτερη επισήμανση κύριοι, είναι η μεθοδευμένη και 

απαράδεκτη, για εμένα, προσπάθεια του Προεδρείου της Ενώσεως 

Αποστράτων, να αναδομήσει τη σύνθεση του Διοικητικού Συμβουλίου της 

Ενώσεως, εις βάρος των προερχομένων εκ Παραγωγικών Σχολών 

Υπαξιωματικών. Πρέπει να συναντήσει σύσσωμη την αντίδραση και την 

αντίσταση όλων των συναδέλφων, με βασικό μετερίζι τον Σύλλογο των 

Αποφοίτων Σ.Τ.Υ.Α. Δεν πρέπει, σε καμία περίπτωση, να γίνει καμιά αλλαγή 

στην υπάρχουσα δομή της σύνθεσης του Διοικητικού Συμβουλίου της 

Ενώσεως.  

 Και έρχομαι τώρα στο θέμα των αναδρομικών. Πολλά λέγονται, πάρα 

πολλοί συνάδελφοι με έχουν πάρει κατ’ επανάληψη κ.λπ. Ευθύς εξαρχής 

ήμουν αντίθετος με τις αγωγές. Και ήμουν αντίθετος και το έλεγα: «Μην 

κάνετε αγωγή». Γιατί: κατ’ αρχήν, η απόφαση της Ολομέλειας του 

Συμβουλίου της Επικρατείας, έπρεπε, σύμφωνα με το Σύνταγμα το οποίο 

επιτάσσει την εφαρμογή των αποφάσεων του Συμβουλίου της Επικρατείας, 

όχι μόνο της Ολομέλειας, αλλά και των Τμημάτων, έπρεπε να γίνει σεβαστή 

από την κυβέρνηση. Γι’ αυτό τον λόγο, πίστευα ότι θα επικρατούσε μία 

λογική και η κυβέρνηση θα έκανε το αυτονόητο. Τι: να εφαρμόσει το 

Σύνταγμα και να δώσει αυτά που έπρεπε να δώσει στους αποστράτους και 

τους εν ενεργεία, φυσικά.  

Έγινε μία φαλκίδευση με τον Νόμο του 2011, όπου περιόρισε στο 

ήμισυ. Τον Νόμο αυτό τον θεωρώ ακραιφνώς αντισυνταγματικό. Περίμενα 
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και πάλι, ενόψει και των εκλογών, με έπαιρναν συνάδελφοι και έλεγα: 

«Περιμένετε, κύριοι, μην κάνετε αγωγές. Γιατί κάνοντας μία αγωγή στο 

Ελεγκτικό Συνέδριο, θα περάσουν πέντε χρόνια και οι περισσότεροι από εμάς 

θα έχουμε φύγει (για να μην πω περισσότερα χρόνια). Λοιπόν, ας περιμένουμε 

–είμαστε ενόψει εκλογών– να δούμε μήπως υπάρξει μία λογική, γιατί η 

πολιτική αυτή έχει έντονο πολιτικό κόστος στην κυβέρνηση».  

Διαπίστωσα και πιστεύω ότι σίγουρα (σίγουρα!) το αποτέλεσμα το 

οποίο υπήρξε στις εκλογές, είχε επίπτωση πάνω στη συμπεριφορά αυτή σε 

σχέση με τους εν ενεργεία και τους αποστράτους, εκ της μη εφαρμογής της 

Αποφάσεως του Συμβουλίου της Επικρατείας.  

Πιστεύω ότι ενδέχεται η νέα κυβέρνηση, με μία νέα λογική, ίσως να 

δώσει τα χρήματα. Μας είπε ο κ.Κρανιάς: «Διάθεση του Υπουργού Αμύνης 

είναι να δώσει τα χρήματα». Είναι μία σκέψη ίσως, η οποία μπορεί να 

περπατήσει, μπορεί και όχι. Όμως, επειδή εμείς πρέπει να περιμένουμε και 

πάλι είμαι αντίθετος στις αγωγές.  

Είχα κάνει μία αίτηση, ένα σχέδιο αιτήσεως για το Γενικό Λογιστήριο, 

όπου βεβαίως αναφερόμουν στην απόφαση του Συμβουλίου της 

Επικρατείας, την υποχρεωτική εφαρμογή της και στο γεγονός ότι υπάρχει 

μία απόφαση της Ολομέλειας του Συμβουλίου της Επικρατείας επίσης, του 

2004, η οποία λέει ότι: «Όταν ένας Νόμος κριθεί ως αντισυνταγματικός από 

την Ολομέλεια του Συμβουλίου της Επικρατείας, οιοσδήποτε καλύπτεται από 

αυτή την απόφαση, με μία απλή αίτηση, μπορεί να ζητήσει και υποχρέωση της 

Διοικήσεως είναι να εφαρμοστεί και γι’ αυτόν. Δεν χρειάζεται δηλαδή να πάει 

και αυτός στο δικαστήριο». Ήταν μία πρωτοποριακή απόφαση του 2004. 

Λέω λοιπόν και πάλι, ότι δεν χρειάζεται να γίνουν αγωγές. Έχουν 

πέσει σαν τα κοράκια πάνω οι δικηγόροι, 15€, 30€, τόσο ποσοστό, εκείνο… 

κ.λπ., με την προοπτική να γίνουν αγωγές συλλογικά, με πολλά άτομα, στο 
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Ελεγκτικό Συνέδριο. Το Ελεγκτικό Συνέδριο μέχρι σήμερα, δεν δέχεται 

περισσότερα από ένα άτομο σε μία αγωγή. Προσπάθησα να δω αν άλλαξε η 

νομοθεσία, πήρα και τηλέφωνο στη Γραμματεία και μου είπαν ότι οι αγωγές 

που κατατίθενται, φέρουν την ευθύνη οι δικηγόροι αν θα γίνουν δεκτές από 

το Ελεγκτικό Συνέδριο. Αυτός ήταν βεβαίως και ο λόγος που 

καθυστερούσαμε τόσα χρόνια, γιατί: διότι είχαν μπλοκαριστεί με μία έφεση, 

ένα άτομο και είχαν πέσει χιλιάδες και έτσι καθυστερούσε και έτσι έβγαιναν 

οι αποφάσεις. Τώρα, του 2006 και του 2007 βγαίνουν τώρα οι αποφάσεις επί 

των εφέσεων. Και πάμε και κάνουμε αγωγές.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Κύριε Πρόεδρε, σας παρακαλώ.  

Γ.ΕΜΜΑΝΟΥΗΛΙΔΗΣ: Τελειώνω. Πιστεύω ότι είναι κάτι ενδιαφέρον. 

Ενδιαφέρουν τον κόσμο.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Επειδή τα πράγματα που λέτε, πραγματικά αφορούν όλους, 

ενδιαφέρουν όλους, σας δίνουμε τον χρόνο.  

Γ.ΕΜΜΑΝΟΥΗΛΙΔΗΣ: Θεωρώ, λοιπόν, ότι δεν πρέπει να γίνει ακόμα 

αγωγή. Να περιμένουμε. Και εγώ θεωρώ ότι δεν υπάρχει πρόβλημα 

παραγραφής, διότι η παραγραφή αρχίζει ή από την Απόφαση του 

Συμβουλίου της Επικρατείας, ή από την έκδοση του Νόμου του 2011. Άρα, 

δεν υπάρχει πρόβλημα. Καλό είναι, εν πάση περιπτώσει –εγώ τουλάχιστον 

είχα συντάξει μία αίτηση, ο κόσμος περνάει από το Γραφείο μου, μπορεί να 

περάσει οποιοσδήποτε. Πού την έχουμε αναρτήσει, Γιάννη;  

ΜΕΛΟΣ: Στην ιστοσελίδα του Σ.Α.Σ. Μπορείτε να την κατεβάσετε, να 

καταθέσετε μία αίτηση στο Γενικό Λογιστήριο. Πάμε τρεις μήνες πίσω, εάν 

δεν απαντήσει, θεωρείται αρνητική και μπορείς σε 60 ημέρες να κάνεις την 

προσφυγή στο Ελεγκτικό Συνέδριο, να κάνεις την αγωγή στο Ελεγκτικό 

Συνέδριο.  
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 Η σκέψη μου αυτή ερείδεται και στο γεγονός από μία ανακοίνωση που 

έχω, των Διοικητικών Δικαστών. Ο Σύλλογος των Διοικητικών Δικαστών 

λέει στους Διοικητικούς Δικαστάς: «Μην κάνετε αγωγές. Κάνετε μία αίτηση 

στο Νομικό Συμβούλιο του κράτους, για να διακόψετε για οποιαδήποτε 

περίπτωση την παραγραφή και όταν περάσει το εξάμηνο, που από τότε και μετά 

αρχίζει το δίμηνο για την προσφυγή στο Ελεγκτικό Συνέδριο, τότε θα δούμε τι 

θα γίνει».  

 Θεωρώ λοιπόν, μην πιέζεστε, μην τρέχετε να κάνετε τις αγωγές. 

Αναμείνατε, κάντε αν θέλετε, αυτή την αίτηση καλού – κακού, ας υπάρχει 

στο Γενικό Λογιστήριο, όπου εκεί προσβάλλω και θεωρώ ότι είναι και 

Αντισυνταγματικός ο Νόμος που περιόρισε στο ήμισυ την αναδρομικότητα 

εν πάση περιπτώσει, των αποδοχών.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Και με αυτά, κύριε Εμμανουηλίδη, νομίζω ότι τελειώσατε.  

Γ.ΕΜΜΑΝΟΥΗΛΙΔΗΣ: Τελείωσα.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ευχαριστώ πολύ. Πράγματι, λόγω της ρητορικής σας 

ικανότητος και των νομικών σας γνώσεων, είπατε πάρα πολλά σε λίγο χρόνο, 

ο οποίος είναι υπερδιπλάσιος του προβλεπομένου. Όπως εμείς σας δώσαμε 

αυτό τον χρόνο, γιατί άξιζε να τα ακούσουν οι συνάδελφοι.  

 Μετά από τον κ.Εμμανουηλίδη, τον λόγο έχει ο κ.Καράμπελας.  

Π.ΚΑΡΑΜΠΕΛΑΣ: Κύριε Πρόεδρε, θα ήθελα να απευθυνθώ σε εσάς 

πρώτα, γιατί το θεωρώ σαν πάγια τακτική αυτή, του Συλλόγου μας, μια φορά 

τον χρόνο να μαζευόμαστε και αν ήταν δυνατόν, να πάρουμε την πίττα και 

το ημερολόγιο και να φύγουμε. Εγώ έχω έρθει από τον Βόλο, γι’ αυτή τη 

δουλειά, κύριοι. Θα μου πείτε: «Τι μας το λες!». Το λέω έτσι, γιατί εννοώ να 

είμαι παρών σε αυτές τις συγκεντρώσεις, γιατί περιμένω μέσα απ’ αυτές τις 

συγκεντρώσεις και να δω κόσμο, διότι δυστυχώς, βλέπω ότι άδειασε η 

αίθουσα, (ίσως η σούπα να κρυώσει), αλλά είναι και ένας χώρος 
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προβληματισμού, κύριοι. Και δόξα τω Θεώ, έχουμε τόσα πολλά 

προβλήματα.  

 Και όταν ακούω, κύριε Πρόεδρε: «Τρία λεπτά και να είστε σύντομοι», 

θα μου επιτρέψετε ότι και την προηγούμενη φορά το είχα θέσει σαν 

πρόβλημα, ότι ναι μεν μπορεί να εξυπηρετεί σχετικά, δεν εξυπηρετεί όμως 

τον σκοπό για τον οποίο μαζευόμαστε εδώ πέρα: πώς θα αναπτύξουμε 

απόψεις, πώς θα ενημερώσουμε τον κόσμο και πώς θα ζητήσουμε, πιθανόν, 

κάποια συγκατάβαση σε ορισμένες ενέργειες. Εγώ κύριοι, για να έρθω εδώ 

πέρα, έχω κουβαλήσει όλα αυτά τα πράγματα, τα οποία ήθελα να σας 

ενημερώσω. Τι να σας ενημερώσω τώρα;  

Ν.ΒΟΥΛΓΑΡΗΣ: Στην ιστοσελίδα, Παναγή.  

Π.ΚΑΡΑΜΠΕΛΑΣ: Η ιστοσελίδα δεν είναι αρκετή για να αναφερθούν όλα 

αυτά τα πράγματα και την ιστοσελίδα τη διαβάζουν πολύ λίγοι. Πολύ λίγοι!  

 Λοιπόν, εγώ θα προσπαθήσω δυστυχώς, να είμαι όσο το δυνατόν, 

σύντομος. Θα παρακαλούσα όμως, να πάρουμε μία απόφαση. Πρώτα απ’ 

όλα, εφόσον έχουμε να πούμε κάτι, να έχουμε κάποια ευχέρεια χρόνου. Και 

σας είπα, ήρθα από τον Βόλο. Δεν είναι η πρώτη φορά.  

Ν.ΒΟΥΛΓΑΡΗΣ: Παναγιώτη όμως, ξεκίνα. Εντάξει, κατανοητό. Να σε 

ακούσουμε.  

Π.ΚΑΡΑΜΠΕΛΑΣ: Κύριε Βούλγαρη, μην υποκαθιστάτε την Επιτροπή, 

σας παρακαλώ. Εντάξει, κύριε Βούλγαρη, θα προχωρήσω. Θα προχωρήσω, 

διότι εάν δεν πούμε και ορισμένα πράγματα, να ευαισθητοποιήσουμε μία 

κατάσταση, δεν υπάρχει περίπτωση κάποτε να ευαισθητοποιηθούμε και να 

καταλάβουμε γιατί έχουμε αυτό τον Σύλλογο.  

 Λοιπόν, πρώτα – πρώτα, θα ήθελα να προτείνω: η πρώτη ενέργεια του 

Συλλόγου, μετά τον χορό και τα τραγούδια, να είναι άμεση παρέμβαση στην 

πολιτική και στρατιωτική ηγεσία, για το θέμα της τριετούς φοίτησης. Άμεση!  
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 Δεύτερον, όταν πάνε στον Διοικητή της Σ.Τ.Υ.Α., έχουμε ατού, 

έχουμε τεκμηριωμένες θέσεις ώστε η Σχολή η ενοποιημένη να μην λέγεται: 

Σ.Υ.Α. Να είναι Σχολή Υπαξιωματικών Αεροπορίας. Γιατί υπάρχει αυτή η 

διαιώνιση των Υπαξιωματικών, το οποίο οδηγεί και σε μακρινές σκέψεις. Να 

μην παραβλέπουμε τις προσπάθειες οι οποίες γίνονται από διάφορα κέντρα 

και παρασυναγωγές, μέχρι να ετοιμαστεί, μετά λέμε: «Άντε, ας πάει λίγο 

παραπάνω». Και είδαμε σήμερα και θαυμάσαμε και χειροκροτήσαμε ένα 

παιδί το οποίο τιμήσαμε για την εξέλιξή του. Δεν είναι μόνο ένας, είναι πάρα 

πολλοί. Τα παιδιά είναι πολλά τώρα τα οποία αξίζουν μία καλύτερη εξέλιξη, 

ένα καλύτερο μέλλον. Και είναι υποχρέωσή μας.  

Και θα έλεγα, οι Σχολές οι οποίες μας αφορούν, είναι όλες, 

εκπροσωπούν ένα Όπλο τεχνολογικό και σε συσχετισμό με τα Τ.Ε.Ι. τα οποία 

κάτω από τον τίτλο τους: Τεχνολογικά Εκπαιδευτικά Ιδρύματα είχαν μέχρι 

και Νοσοκόμους, μέχρι και Ιχθυοκαλλιεργητές, δηλαδή ειδικότητες οι οποίες 

δεν είχαν την έννοια του τεχνικού. Αλλά όταν λέμε: τεχνολόγος, εννοούμε 

ένα επίπεδο εκπαίδευσης. Πολλοί, κύριοι αγαπητοί συνάδελφοι, κάποτε στον 

Σύλλογό μας είχαν βρει λεξικά και είχαν πει ότι ο τεχνολόγος είναι ο 

μελετητής, ο τεχνικός είναι ο εκτελεστής. Από τους Μπαμπινιώτηδες και 

όλους αυτούς, μπορούν να βρουν πολλές ερμηνείες. Η ουσία του πράγματος 

είναι ότι θα έπρεπε τότε να ακυρώσουν και την έννοια των Τ.Ε.Ι. 

Έχουμε λοιπόν, έννομο συμφέρον, οι Σχολές να γίνουν Τεχνολογικά 

Εκπαιδευτικά Ιδρύματα, όπως είναι τα Α.Σ.Ε.Ι. Ανώτατα Στρατιωτικά 

Εκπαιδευτικά Ιδρύματα. Και οι Σχολές αυτές να είναι Ιδρύματα, κύριοι, διότι 

μετά, είναι πολλά τα οποία ακολουθούν, γιατί μιλάμε για μεταπτυχιακά και 

τέτοια πράγματα. Εάν δεν προσέξουμε ορισμένα πράγματα, χάσαμε από την 

πρώτη στιγμή.  
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Και έχω τη γνώμη ότι θα πρέπει να επιμείνουμε σε αυτή τη 

μετονομασία, διότι ο Σύλλογος είχε από πολύ παλιά στείλει ανάλογη 

πρόταση, την οποία όμως, όταν συνήλθε το 2010 το Ο.Α.Σ., δεν την έστειλαν 

μέσα την εισήγηση αυτή. Μπήκαν οι απόψεις ορισμένων.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Κύριε Καράμπελα, επειδή περάσατε τον διπλάσιο χρόνο, σας 

παρακαλώ, όσο μπορείτε πιο γρήγορα.  

Π.ΚΑΡΑΜΠΕΛΑΣ: Τελείωσα, κύριε. Δεν είναι πιο γρήγορα, δεν πειράζει.  

ΜΕΛΟΣ: 2004 – 2007.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Επτά λεπτά μιλήσατε, κύριε Καράμπελα.  

Π.ΚΑΡΑΜΠΕΛΑΣ: Επτά λεπτά, αλλά δεν είναι αρκετά, κύριε Πρόεδρε. 

Είναι τόσα θέματα!  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Αυτό να το γράψετε, να το αποστείλετε στο Συμβούλιο.  

Π.ΚΑΡΑΜΠΕΛΑΣ: Γι’ αυτό το κατέθεσα, σαν πρόταση.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Συγνώμη. Η Επιτροπή δεσμεύεται από αυτά που πήρε 

εγγράφως, να τηρήσει.  

Π.ΚΑΡΑΜΠΕΛΑΣ: Δεσμεύτηκε όμως και να ανιχνεύει τις απαιτήσεις των 

πραγμάτων και να εισηγείται.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ο κ.Τσουκνίδας είναι ο επόμενος ομιλητής.  

ΤΣΟΥΚΝΙΔΑΣ: Κύριοι συνάδελφοι, χρόνια πολλά, καλή χρονιά.  

Επειδή με κάλυψαν οι προηγούμενοι, δεν έχω καμία παρατήρηση, 

μόνο μία συμβουλή: επειδή είμαι αποδέκτης από συναδέλφους, αλλά 

απαράδεκτα παρατηρήσεων για τον Σύλλογό μας και η απάντησή μου είναι: 

όχι μέσω τρίτου, αλλά απευθείας, είτε εγγράφως, είτε αυτοπροσώπως και τα 

λάθη τα οποία προβάλλουν σαν δικαιολογία, απαντώ το εξής (δεν θα πω 

ονόματα, για το καλό του Συλλόγου μας): Λάθη δεν κάνουν μόνο εκείνοι οι 

οποίοι δεν δουλεύουν. Ένας που δεν δουλεύει, τι λάθος να κάνει! Αυτοί που 

εργάζονται, κάνουν λάθη.  
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Αλλά εάν ενθυμείστε και πέρυσι, από το ίδιο βήμα, από την εμπειρία 

μου των πολλών ετών σε Δ.Σ. και δέκα χρόνια ως Πρόεδρος της Ένωσης 

Ελλήνων Λογοτεχνών, το έλεγα και το είπα και εδώ: τους ανθρώπους που 

κάνουν λάθος, ή κατά λέξη: στις πνευματικές αναλαμπές, λέω, τους 

λαθεμένους ανθρώπους μην τους πετροβολάτε, αλλά οδηγείστε τους σωστά 

να φτάσουν στο δικό σας περιβόλι, εάν έχετε. Επομένως, αυτοί που 

εργάζονται, έχουν το δικαίωμα να κάνουν λάθη. Ακόμα και ο Χριστός, όταν 

πήγαν να λιθοβολήσουν, τους είπε: «Ο αναμάρτητος πρώτος τον λίθο 

βαλλέτω» και πέταξαν όλοι τις πέτρες κάτω, διότι ουδείς αναμάρτητος, 

ουδείς αλάνθαστος. Δεν κάνει λάθος αυτός ο οποίος δεν εργάζεται. 

Επομένως, αγάπη, σύμπνοια και συναδελφοσύνη. Σας ευχαριστώ.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Συγχαίρουμε θερμά, η Επιτροπή, τον κ.Τσουκνίδα, για τη 

σύντομη παρέμβασή του και για τις τόσο ωραίες προτροπές και παραινέσεις.  

 Ο επόμενος ομιλητής είναι ο κ.Γαλαίος.  

ΓΑΛΑΙΟΣ: Εγώ κύριοι, δεν θα σας κουράσω πολύ. Αφού σας ευχηθώ καλή 

χρονιά, θέλω να δώσω συγχαρητήρια στον Σύλλογο για τη θαυμάσια 

ιστοσελίδα που έχει στο Internet, ένα καταπληκτικό δημιούργημα. Με μία 

μόνο παρατήρηση: φωτογραφίες της 20ης Σειράς, είναι δύο φωτογραφίες δύο 

Δοκίμων της 7ης Σειράς του συχωρεμένου του Νικολάκη και του Τριμπετάρη, 

που τσουγγρίζουν αυγό με τον κ.Εξαρχάκο. Θα ήθελα αυτές οι δύο 

φωτογραφίες να φύγουν από εκεί και να μπουν δύο ανάλογες της 20ης  

Σειράς. Κάπου θα υπάρχουν.  

 Επίσης, θέλω να ευχαριστήσω τον κ.Βούλγαρη, ο οποίος έκανε μία 

καταπληκτική επιστολή στην Υπουργό την καΓεννηματά, θέλω να 

ευχαριστήσω πρώτα τον Γιώργο (αλλά το ξέχασα, δεν πειράζει), για το 

θαυμάσιο άρθρο ‘‘Συντεχνιακή’’ ίσως είναι το καλύτερο άρθρο που έχει 

γράψει μέχρι τώρα, ο Γιώργος. Και τον κ.Φαλτάΐτς, ο οποίος έκανε μία 
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καταπληκτική εκπομπή, αν θα δείτε, σε ένα Κανάλι, στο ‘‘ΕΝΑ’’ αν δεν 

απατώμαι, που έλεγε για την ένδεια μας,  των Αξιωματικών κ.λπ. Βέβαια 

έχουν συνομιλήσει και κάποιοι του Ναυτικού Αξιωματικοί, αλλά ήταν 

καταπληκτικός. Και τέλος, τον κ.Καράμπελα, ο οποίος γράφει καταπληκτικά 

στο Internet. Σας ευχαριστώ.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ευχαριστούμε ιδιαίτερα τον κ.Γαλαίο, διότι ήταν πολύ 

σύντομος και περιεκτικός (ένα λεπτό και σαράντα τόσα… δευτερόλεπτα).  

 Ο επόμενος είναι ο κ.Νταραράς και ο τελευταίος είναι ο 

κ.Ανδρικόπουλος. Μετά τον κ.Νταραρά, ο κ.Ανδρικόπουλος.  

ΝΤΑΡΑΡΑΣ: Ευχαριστούμε το Δ.Σ. και το Προεδρείο για τη Γενική 

Συνέλευση. Εγώ έχω να συμπληρώσω κάποια πράγματα, στο πνεύμα του 

κ.Καράμπελα, μόνο για τη Σχολή. Επειδή έχουν ξαναγίνει πολλές φορές 

χαρτιά κατά το παρελθόν, για την ενιαία Σχολή, καλό θα είναι να απαλειφθεί 

το ‘‘Υ’’ και να αρχίζει με: Ανωτέρα Σχολή Ειδικοτήτων, όχι: Τεχνολόγων, 

που λέτε όλοι, γιατί δεν είναι μόνο οι Τεχνολόγοι. Είναι η Σχολή Σ.Υ.Δ. 

μέσα, είναι η Ραδιοναυτίλων κ.λπ. Ειδικοτήτων Αεροπορίας. Αυτή την 

εισήγηση κάνω εγώ, για το όνομα μόνο.  

 Παρακάτω, να αναγνωριστούν όλα τα Προγράμματα με τα Τ.Ε.Ι. Όλα 

τα Προγράμματα. Γιατί πιστεύω ότι θα πάτε, κύριε Φαλτάϊτς, στον Υπουργό 

σίγουρα. Αν δεν είναι αυτός, θα είναι ο επόμενος. Όποιος και να είναι, αυτή 

τη φορά θα σας καλέσουν πάλι. Καλό θα είναι να δείτε την Εκπαίδευση να 

είναι εναρμονισμένη με τα Τ.Ε.Ι., να προσλαμβάνονται Καθηγητές που 

διδάσκουν στα Τ.Ε.Ι. και Έδρες Καθηγητών, Έδρες για κύριες ειδικότητες 

Μηχανολόγων (θα πω κάποια πράγματα τα οποία μπορεί να μην είναι 

ακριβώς έτσι), Ηλεκτρονικών, Μηχανικών, Διοικητικών, Επιχειρησιακών 

και Οικονομολόγων. Αυτοί οι άνθρωποι θα είναι μόνιμοι Καθηγητές της 

Σχολής, όπως έχει η Σχολή Ικάρων. Όταν λοιπόν, προσπαθήσουμε και 
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πάρουμε Έδρες, έχουμε γίνει Ίδρυμα και εκείνοι οι άνθρωποι θα είναι 

σύμμαχοί μας, για να γίνει η Σχολή έτσι.  

 Αυτά έχω να πω και ήθελα να τα ακούσει και η Γενική Συνέλευση. 

Έχουν ξαναγίνει, αλλά δεν μας ακούνε. Έτσι, για να ξέρετε.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ένας ακόμη σύντομος ομιλητής, ο κ.Νταραράς και αυτός ένα 

λεπτό και σαράντα δευτερόλεπτα.  

 Ο τελευταίος είναι ο κ.Ανδρικόπουλος. Παρακαλώ, να έρθει στο βήμα.  

ΑΝ.ΑΝΔΡΙΚΟΠΟΥΛΟΣ: Δεν είχα σκοπό να μιλήσω, αλλά ορμώμενος 

από τα λόγια του κ.Εμμανουηλίδη σχετικά με την Ένωση, ήθελα να σας πω 

δυο κουβέντες. Πριν ξεκινήσω, θα ήθελα να συγχαρώ τον κ.Βούλγαρη για 

την ιστοσελίδα, παρ’ όλο που δεν είναι ιδιαίτερα ηλεκτρονικός, δεν έχει 

σπουδάσει ανάλυση ή πρόγραμμα. Η ιστοσελίδα του είναι πάρα πολύ 

αξιόλογη.  

Ν.ΒΟΥΛΓΑΡΗΣ: Δεν είναι δική μου. Του Συλλόγου είναι.  

ΑΝ.ΑΝΔΡΙΚΟΠΟΥΛΟΣ: Ναι, αλλά εσύ την έχεις φτιάξει, εσύ την έχεις 

οργανώσει και είναι, μπορώ να πω, μέχρι στιγμής πληρέστατη.  

 Ήθελα να πω σχετικά με το θέμα, πριν γίνει η τροποποίηση της 

Κ.Υ.Α., είχαμε μαζευτεί στον Σύλλογο, όσοι είμαστε προέλευσης Σ.Τ.Υ.Α. 

από την Ένωση Αποστράτων (παρίσταται και ο κ.Εμμανουηλίδης) και είχαμε 

συζητήσει το θέμα και είχαμε πει ότι όταν θα συζητηθεί η Κ.Υ.Α., να είμαστε 

όλοι από την προέλευση εκεί και να συζητήσουμε το θέμα δυναμικά, για να 

μην γίνει αυτή η τροποποίηση, τουλάχιστον ιδιαίτερα στην ποσόστωση. Για 

τα άλλα θέματα δεν μας ενδιαφέρουν ιδιαίτερα.  

 Βέβαια, την ημέρα εκείνη, εγώ δεν μπορούσα να παρασταθώ, διότι 

είχα ένα πάρα πολύ σοβαρό οικογενειακό μου πρόβλημα. Αλλά θα πρέπει, 

πρώτα απ’ όλα, να εξεταστεί ποιος έπεισε τους υπολοίπους, να μην πάνε 

εκείνη την ημέρα. Διότι πιστεύω, εάν ήμασταν όλοι οι προελεύσεώς μας κατά 
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τη συζήτηση, θα είχε επιτευχθεί το θέμα της ποσόστωσης το οποίο 

επιδιώκαμε.  

Αυτά ήθελα να πω. Τίποτα άλλο.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ευχαριστούμε και τον κ.Ανδρικόπουλο. Έχετε λίγο υπομονή. 

Στις προτάσεις, ή αν υπάρχουν απαντήσεις επί όσων οι συνάδελφοι 

εξέθεσαν. Υπάρχει κανένας που θέλει να απαντήσει; …Παρακαλώ, να είστε 

σύντομος.  

Δ.ΦΑΛΤΑΪΤΣ: Μάλιστα. Θα ξεκινήσω από τον κ.Ανδρικόπουλο, το πιο 

πρόσφατο δηλαδή, αυτό το θέμα που έθεσε. Κατά την άποψη του 

Διοικητικού Συμβουλίου, δεν τίθεται θέμα ποσόστωσης. Στις εκλογές στην 

Ένωση Αποστράτων, διεκδικούμε εννέα θέσεις στο Διοικητικό Συμβούλιο. 

Για ποια ποσόστωση λοιπόν μιλάμε;  

ΑΝ.ΑΝΔΡΙΚΟΠΟΥΛΟΣ: Μισό λεπτό. Επειδή αναφέρεστε σε εμένα, η 

ποσόστωση είναι αυτό. Οι εξ Υπαξιωματικών προερχόμενοι, επειδή έχουμε 

την πλειοψηφία στην Ένωση… 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ήρεμα, ήρεμα παρακαλώ.  

ΑΝ.ΑΝΔΡΙΚΟΠΟΥΛΟΣ: Δεν τσακωνόμαστε. Συζητάμε. Συζητάμε, δεν 

τσακωνόμαστε. Συγνώμη αν είναι έντονος ο τόνος της φωνής μου. Είναι 

φιλικότατος. Αλίμονο! Στον χώρο μας εδώ ερχόμαστε, διότι αγαπάμε όλοι 

τους συναδέλφους. Προς Θεού!  

 Λοιπόν, το θέμα αυτό που ανέφερα, είναι το θέμα της ποσόστωσης. 

Επειδή εμείς εξ Υπαξιωματικών προερχόμενοι, οι εξ Ανθυπασπιστών 

προερχόμενοι, (γιατί κάποιοι το: ‘‘εξ Υπαξιωματικών’’ το θεωρούν 

προσβολή)…  

ΜΕΛΟΣ: Οι αμόρφωτοι!... 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Κύριοι, αφήστε να εκθέσει τις απόψεις του.  
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ΑΝ.ΑΝΔΡΙΚΟΠΟΥΛΟΣ: Ό,τι θέλετε, ελάτε εδώ να τα πείτε. Λοιπόν, 

επειδή εμείς οι εξ Ανθυπασπιστών προερχόμενοι, είμαστε η πλειοψηφία στην 

Ένωση Αποστράτων, διότι εάν υπολογιστούν, δεν είναι μόνον η Σ.Τ.Υ.Α. 

Είναι η Σ.Τ.Υ.Α., η Σ.Ι.Ρ. (καλά, οι Σ.Ι.Ρ. είναι ελάχιστη, είναι αμελητέα 

ποσότητα), αλλά είναι και οι εξ ανακαταταγείς, οι οποίοι έχουν μπει στο 

αριστερόν της επετηρίδας μας και είναι και οι γυναίκες. Λοιπόν, εάν 

υπολογιστούν όλοι αυτοί, είναι και οι ΕΜΦΙΟΙ οι οποίοι θα μπουν αργότερα, 

είμαστε η πλειοψηφία. Το θέμα είναι η ποσόστωση.  

Αυτή τη στιγμή, στην Ένωση, αυτό που δεν δεχόντουσαν, ήταν ότι το 

75% –και εγώ αυτά τους τα είχα αναφέρει με στοιχεία, με μαθηματικά 

στοιχεία– το 75% είναι από την προέλευσή μας. Αυτό είχα πει, γι’ αυτό 

διαφώνησα με τον κύριο Πρόεδρο εδώ πέρα. Δεν έχω τίποτα. Με τον Μήτσο 

είμαστε φίλοι.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Επομένως δεν υπάρχει περαιτέρω… 

ΑΝ.ΑΝΔΡΙΚΟΠΟΥΛΟΣ: Είναι θέμα ποσόστωσης.  

Δ.ΦΑΛΤΑΪΤΣ: Μισό λεπτό. Εγώ θα επιμείνω.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Παρακαλώ, όχι διαλογική συζήτηση. Εάν τελείωσε ο 

κ.Ανδρικόπουλος, να πάρει τον λόγο ο κύριος Πρόεδρος.  

Δ.ΦΑΛΤΑΪΤΣ: Αυτό το θέμα ποσόστωσης, πρώτη φορά το ακούω. Πρώτη 

φορά το ακούω αυτό. Δεν τίθεται λοιπόν θέμα ποσόστωσης. Ψηφίζουμε και 

διεκδικούμε, ο Σ.Α.Σ., εννέα θέσεις. Έτσι δεν είναι; Εφόσον τα εννέα Μέλη 

είναι αιρετά και προέρχονται και από εμάς –διεκδικεί και ο Σ.Α.Σ.Υ.Δ.Α. και 

οι Ραδιοναυτίλοι, οι πάντες– δεν τίθεται θέμα ποσόστωσης, ότι θα πάρουμε 

τόσες θέσεις. Εγώ έτσι το αντιλαμβάνομαι, τουλάχιστον. Αυτή τη 

διευκρίνισα, απλώς.  
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 Αυτό που ισχύει αυτή τη στιγμή στην Ένωση και στον Σύλλογό μας 

και παντού, είναι το πλειοψηφικό σύστημα. Ψηφίζεσαι, βγαίνεις. Έτσι δεν 

είναι;  

 Θα ήθελα να δώσω μία απάντηση επίσης, στον κ.Σχίζα. Ήθελα να πω 

το εξής: ο Σύλλογος κύριε Σχίζα, το ξέρετε καλύτερα από εμένα, ανέκαθεν 

ήταν ενωτικός. Δεν έχουμε να χωρίσουμε τίποτα και μας ενώνουν πάρα 

πολλά. Όμως, ενώ το 2012 ο κύριος για τον οποίο αναφέρεστε, ο νυν 

Αντιπρόεδρος της Ένωσης Αποστράτων ο κ.Δελλής, σε αυτή την αίθουσα, 

μεγαλοστομούσε υπέρ των προερχομένων εξ Υπαξιωματικών συναδέλφων, 

το 2013 ξαφνικά, ξέχασε το τι έλεγε και άλλαξε παντελώς συμπεριφορά.  

 Εμείς σαν Σύλλογος, εφαρμόσαμε αυτά που έπρεπε να εφαρμόσουμε, 

δηλαδή τον καλέσαμε, του υποβάλλαμε μάλιστα και ένα Υπόμνημα για να 

γνωρίζει, να έρθει στον Σύλλογο –όχι υπό μορφήν ανάκρισης– να μας 

εξηγήσει τους λόγους για τους οποίους, σε τρία φύλλα της ‘‘Ηχούς των 

αιθέρων’’ καταφέρεται κατά της Κατηγορίας μας. Δεν δέχομαι προσωπικά 

εγώ σαν Πρόεδρος –και φαντάζομαι και όλοι οι υπόλοιποι– ότι είμαι 

αγράμματος, ότι είμαι συντεχνία, ότι αποτελώ κλειστή ομάδα συμφερόντων 

και τα λοιπά.  

ΜΕΛΟΣ: (παρεμβαίνει εκτός μικροφώνου και δεν καταγράφεται).  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Σας παρακαλώ, κύριοι. Τελειώνετε, κύριε Πρόεδρε.  

Δ.ΦΑΛΤΑΪΤΣ: Θα σας ακούσω. Αυτό που έπραξε λοιπόν ο Σύλλογος κύριε 

Σχίζα και θέλω να το ξέρει και όλος ο κόσμος: στείλαμε συστημένη επιστολή 

στον κ.Δελλή, ο οποίος –και υπάρχει απόδειξη γι’ αυτό που λέω–  

αρνήθηκε να την παραλάβει.  

ΜΕΛΟΣ: Τόσο μας υπολογίζει!  

ΜΕΛΟΣ: Και συστημένη πρόσκληση για τη Γενική Συνέλευση, για να 

μιλήσει. Δεν την έχει παραλάβει ακόμα.  
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Δ.ΦΑΛΤΑΪΤΣ: Στείλαμε επίσης συστημένη επιστολή για να έρθει να 

μιλήσει στη Γενική Συνέλευση. Συγνώμη, κύριοι, είναι λεπτές ισορροπίες 

αυτά. Δεν θέλω να περνάει το μήνυμα ότι ο Σύλλογος έχει εμπάθειες. Ο 

Σύλλογος είναι ενωτικός, αγαπάει. Και πρόσφατα, την ιδέα μας να πάμε στην 

επαρχία και να μιλήσουμε, δεν την κάναμε κτήμα δικό μας. Καλέσαμε όλους 

τους Συλλόγους και το Σ.Α.Σ.Υ. ακόμη και μάλιστα, πήραμε και απόφαση, 

οι πέντε Σύλλογοι της Αεροπορίας, να βάλουμε στο παιχνίδι και την Ένωση 

Αποστράτων. Αυτό είναι το μεγαλείο του Συλλόγου.  

ΜΕΛΟΣ: Ενωτικός και ακομμάτιστος.  

Δ.ΦΑΛΤΑΪΤΣ: Και ακομμάτιστος, εννοείται! Αυτό είναι το μεγαλείο του 

Συλλόγου μας. Εάν ο κ.Δελλής ερχόταν σήμερα και μας μιλούσε –γιατί δεν 

μπορώ να είμαι μέσα στο μυαλό του– ίσως να λυνόταν και όλη η 

παρεξήγηση. Εξάλλου, κάναμε προσπάθειες σαν Διοικητικό Συμβούλιο, να 

έρθουμε σε επαφή και με τον Πρόεδρο της Ένωσης Αποστράτων, να δούμε 

τι ακριβώς συμβαίνει γι’ αυτές τις περιβόητες σχέσεις, γιατί έχουμε 

σοβαρότερα θέματα να ασχοληθούμε. Δυστυχώς, δεν κατέστη δυνατόν να 

πραγματοποιηθεί αυτή η συνάντηση. Μπορείτε να αντιληφθείτε όλοι τους 

λόγους για τους οποίους δεν πραγματοποιήθηκε αυτή η συνάντηση.  

Αυτό ήθελα να πω, επειδή σας εκτιμώ και το είχαμε συζητήσει και το 

θέμα στον Σύλλογο, αυτό το τονίζω και πάλι: είμαστε ενωτικοί και μπορούμε 

να καθίσουμε σε οποιοδήποτε τραπέζι, σας μιλάω εν τιμή –όχι μόνον εγώ– 

και όλο το Διοικητικό Συμβούλιο και θα το αποδείξουμε στο μέλλον. Σας 

ευχαριστώ πολύ.  

Στο σημείο αυτό αποχωρεί ο κ.Εμμανουηλίδης. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ευχαριστούμε τον κ.Εμμανουηλίδη. Κύριοι, έχετε υπομονή, 

ελάχιστη είναι η υπομονή που σας ζητάει η Επιτροπή.  



ΣΥΝΕΔΡΙΑΣΗ ΤΗΣ 31ης ΙΑΝΟΥΑΡΙΟΥ 2015                                                                        75 

 

ΠΡΑΚΤΙΚΑ ΓΕΝΙΚΗΣ ΣΥΝΕΛΕΥΣΗΣ ΣΥΛΛΟΓΟΥ ΑΠΟΦΟΙΤΩΝ ΣΤΥΑ                  75 

 

Δ.ΣΧΙΖΑΣ: Εφόσον υπάρχουν κείμενα και άρθρα δικά μου, τα οποία έχουν 

δημοσιευτεί, θα πω κάτι άλλο. Λέει ο Σουρής: κάποτε, κατέβηκε στην οδό 

Πανεπιστημίου…. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Όχι με παροιμίες, κύριε. Αν έχετε την καλοσύνη, 

συντομεύετε.  

Δ.ΣΧΙΖΑΣ: Τον χρόνο –ένα λεπτό ζήτησα– κράτησέ τον.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Εντάξει, το ένα λεπτό το έχετε.  

Δ.ΣΧΙΖΑΣ: Κάποιος άσπονδος φίλος του, του λέει: «Εσείς, κύριε Σουρή, 

κατεβήκατε στο πεζοδρόμιο;». Λέει: «Τι να κάνω; Ήταν ο μόνος τρόπος για 

να σε συναντήσω». Ευχαριστώ.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Να είστε καλά. Ο κ.Καράμπελας έχει τον λόγο. Και μετά τον 

κ.Καράμπελα, η Επιτροπή ζητάει χρόνο δύο και μόνο λεπτών. Της δίνετε;  

ΜΕΛΗ: Συμφωνούμε…, συμφωνούμε.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ευχαριστούμε πολύ.  

Π.ΚΑΡΑΜΠΕΛΑΣ: Κύριοι συνάδελφοι, άκουσα αυτή τη νέα ορολογία: 

ποσόστωση. Αυτά είναι καινούργια, τα οποία προσπαθούμε να εισαγάγουμε 

στην καθημερινότητά μας. Ο Νόμος, κύριοι, που ισχύει για τις εκλογές στην 

Ε.Α.Α., είναι σαφής. Είναι η Υπουργική Απόφαση 454, Φ.Ε.Κ. 1142/02-09-

2002, η οποία λέει: Πρόεδρος και Αντιπρόεδρος είναι Ανώτατοι 

Αξιωματικοί. Τα υπόλοιπα Μέλη εκλέγονται πλειοψηφικά, ανεξαρτήτως 

βαθμού, ειδικότητας, προέλευσης.  

Επίσης, πρέπει να ξέρετε ότι από το 1992, με απόφαση του 

Διοικητικού Συμβουλίου της εποχής εκείνης, αποφασίστηκε να γίνονται 

εκλογές και στα Παραρτήματα, για την ανάδειξη των Τοπικών Διοικητικών 

Συμβουλίων.  

Έκτοτε, η εφαρμογή του έχει συγκροτήσει το λεγόμενο Εθιμικό 

Δίκαιο, το οποίο δεν μπορεί να εκλείψει, εάν αυτοί για τους οποίους έγινε, 
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δεν έχουν αντίρρηση. Συνεπώς, επειδή και τώρα υπάρχουν κάποιες 

πληροφορίες, που λένε πάλι ότι ετοιμάζεται να μην γίνουν μετά από τόσα 

χρόνια, εκλογές στα Παραρτήματα, θα ήθελα να προτείνω το εξής: εάν 

θέλουν να πάρουν μία τέτοια απόφαση, θα πρέπει να βάλουν να γίνει ένα 

δημοψήφισμα μεταξύ της Ενώσεως των Μελών Αποστράτων, με θέμα: «Να 

γίνονται εκλογές στα Παραρτήματα, για ανάδειξη των Διοικητικών 

Συμβουλίων και να μην γίνεται διορισμός, ή να συνεχίσει να γίνεται;» και να 

βελτιωθεί η λειτουργική τους θέση, η οποία τώρα είναι μόνο για εκδηλώσεις, 

καταθέσεις στεφάνων, καφέδες και τέτοια.  

Η Ένωση χρειάζεται, κατά την άποψή μου, μεγάλη δύναμη με 

προτάσεις. Και να μην πάρουμε σαν δεδομένο ότι οι πεφωτισμένοι έχουν 

συγκεντρωθεί στην Αθήνα και είναι εκείνοι οι οποίοι κατά καιρούς, χωρίς να 

παραβλέπεται το σοβαρότατο έργο το οποίο προσφέρουν και η εθελοντική 

προσπάθειά τους. Έτσι, ενώνεται ο κόσμος, δεν διχάζεται. Ευχαριστώ.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ευχαριστούμε, κύριε Καράμπελα.  

 Παρ’ όλο που είπαμε ότι το τελευταίο δίλεπτο θα δοθεί στην Επιτροπή, 

παρεμβλήθησαν δύο ακόμη: ο κ.Ματράκας για ένα και μόνο λεπτό.  

ΜΑΤΡΑΚΑΣ: Δάσκαλοί μου, είστε όλοι δάσκαλοί μου. Ένα θέλω να πω, 

ότι εμείς η νέα γενιά, που ακολουθούμε το παράδειγμά σας, δεν θα 

επαιτήσουμε. Θα απαιτήσουμε και θα διεκδικήσουμε αυτό το οποίο μας 

αναλογεί και πρέπει να έχουμε στο οικοδόμημα της Πολεμικής Αεροπορίας. 

Πρόεδρε, προσωπικά θα είμαι αρωγός και συμπαραστάτης σε ό,τι μας πεις 

να κάνουμε.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Προσωπικά, χαίρομαι.  

ΜΑΤΡΑΚΑΣ: Ευχαριστώ πολύ. στηρίξτε τους νέους και προωθήστε τους 

λίγο. Ευχαριστώ πολύ.  
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ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Πριν πάμε στο δίλεπτο της Επιτροπής, εγκρίνετε τις 

προτάσεις, ……. αυτά που μεταξύ συναδέλφων ειπώθηκαν; Τα εγκρίνετε;  

ΜΕΛΗ: Εγκρίνονται…, εγκρίνονται.  

Η Γενική Συνέλευση εγκρίνει τις προτάσεις που κατατέθηκαν. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Επομένως, πριν από το τέλος, η Επιτροπή Γενικής 

Συνελεύσεως του Συλλόγου μας, που εξελέγη για να διεξαγάγει τη 

Συνέλευση, τη σημερινή εκδήλωση, αισθάνεται την υποχρέωση να 

ευχαριστήσει ειλικρινά όλους ανεξαιρέτως τους συναδέλφους που 

προσήλθαν σε αυτή με προθυμία –καίτοι ήταν μικρή η προσέλευση– 

υπομονή, κατανόηση, αγάπη και είδα και αλληλοασπασμούς μεταξύ 

συναδέλφων και ταυτόχρονα να εκδηλώσουν αρωγή και συμπαράσταση 

προς το Διοικητικό Συμβούλιο, προκειμένου αυτό να συνεχίσει και να 

εντείνει περαιτέρω τις ενέργειές του και τους αγώνες του προς πάσα 

κατεύθυνση, τόσο για το συμφέρον ημών των αποστράτων, όσο και της 

προελεύσεώς μας της Σ.Τ.Υ.Α., δηλαδή τους νεαρούς βλαστούς. Οι καιροί 

ου μενετοί. Είναι δύσκολοι και ου μενετοί. Εμείς ως Επιτροπή, σας αγαπάμε 

αδελφικά και σας εκτιμούμε συναδελφικά, τα μέγιστα. Καλή υγεία.  

Δ.ΦΑΛΤΑΪΤΣ: Κύριοι, θα ήθελα να σας παρακαλέσω, ένα σοβαρό θέμα 

ήταν η απόφαση του Διοικητικού Συμβουλίου.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Έχουμε λοιπόν πρόταση για διαγραφή του κ.Δελλή. 

Εγκρίνετε τη διαγραφή του κ.Δελλή; Δι’ ανατάσεως των χειρών. Ποιοι  

εγκρίνουν;  

Στο σημείο αυτό διεξάγεται ψηφοφορία δι’ ανατάσεως της χειρός. 

……………………………………………………………………………… 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Από ό,τι φαίνεται, είναι η πλειοψηφία για τη διαγραφή. 

Συνεπώς, ο κ.Δελλής, κατόπιν αποφάσεως της Γενικής Συνελεύσεως, 

διαγράφεται από Μέλος του Συλλόγου.  
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Η ΓΕΝΙΚΗ ΣΥΝΕΛΕΥΣΗ 

ΑΠΟΦΑΣΙΖΕΙ ΚΑΤΑ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ 

Εγκρίνει τη διαγραφή του Αντιπροέδρου της Ένωσης Αποστράτων 

κ.Δελλή από Μέλος του Σ.Α.Σ.  

------------------------- 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Η Επιτροπή σας εύχεται υγεία και πάλι υγεία. Μη υπάρχοντος 

άλλου θέματος, λύεται η Γενική Συνέλευση. 

Ακολουθεί διανομή Ημερολογίου 2015 & Βασιλόπιτας. 

…….................................................................................................................. 

ΩΡΑ ΛΗΞΕΩΣ: 13.45΄ 

Ο Πρόεδρος της Γεν. Συνελεύσεως 

 

 

Νικόπουλος Λεωνίδας 

Ο Α΄ Γραμματέας της Γεν. Συνελεύσεως 

 

 

Παρασκευόπουλος Ευάγγελος 

 

 

 

Ο Β΄ Γραμματέας της Γεν. Συνελεύσεως 

 

 

Καντούρος Νικόλαος 

 


